
  

 
 
 

 
ПРОТОКОЛ 

№ 1 

Днес, 29.01.2021 год. в заседателната зала на община Дупница се проведе 1-то 
редовно заседание на Общински съвет Дупница.  

На заседанието присъстваха 33 общински съветника.  
Заседанието бе открито от Председателя на ОбС - инж. Костадин Костадинов в 

10:04 часа.  
 
Първо искам да обърна внимание върху противоепидемичните мерки. Ако 

обичате, всички да са със защитни маски и моля да спазвате до колкото е възможно 
дистанция. Знаете съобразихме се сесията да бъде присъствена, но ви моля да не се 
допуска струпване, да се носят маските и т.н. 

Предварително ви благодаря и надявам се да се съобразите с това нещо.  
 
 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД 
 

0 Обсъждане и приемане на дневен ред за заседание № 1 

1 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Одобрение на Меморандум за партньорство между  Община Дупница, „ТРАНС 
БАЛКАНИ“ООД и СДРУЖЕНИЕ „АСОЦИАЦИЯ НА БЪЛГАРСКИТЕ ГРАДОВЕ И 
РЕГИОНИ 

2 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
ПРИЕМАНЕ НА ПРОГРАМА ЗА УПРАВЛЕНИЕ И РАЗПОРЕЖДАНЕ С 
ИМОТИТЕ ОБЩИНСКА СОБСТВЕНОСТ В ОБЩИНА ДУПНИЦА ЗА 2021 Г. 

3 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Приемане на Годишен план за ползване на дървесина в горски територии-
собственост на Община Дупница през 2021 г. и Ценоразпис за продажба на 
дървесина по дървесни видове и сортименти от склад и цени за дърводобив през 
2021 г. за общински гори-собственост на Община Дупница 

4 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Решение за сключване на договор с “Водоснабдяване и канализация -Дупница” 



ЕООД, с ЕИК 819364771 за възлагане на всички дейности, включително за поемане 
на финансовите задължения, по стопанисване, поддържане и експлоатация на 
канализационната система на територията на с.Баланово, община Дупница, съгласно 
издадено от Директора на БД ЗБР-Благоевград Разрешително за ползване на воден 
обект за заустване на отпадъчни води в повърхностни води № 43110193/26.10.2020 г 

5 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Прекратяване на съсобственост между Община Дупница и частно лице в урегулиран 
поземлен имот /УПИ/ І-398, в квартал 23 по регулационния план на с.Баланово, 
Община Дупница, чрез продажба частта на общината 

6 

Докладна записка от група общински съветници от БСП за България, относно 
Вземане на решение за изменение на Решение №163 на ОбС - Дупница, взето с 
Протокол №11 от 18.12.2020 г. за приети мерки за защита на гражданите и бизнеса 
за справяне с икономическите последици, вследствие усложнената епидемична 
обстановка 

7 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Приемане на решение за одобряване на проект за изменение на действащ Подробен 
устройствен план (ПУП) - План за  улична регулация (ПУР) и План за регулация 
(ПР), одобрен със Заповед № 2319 / 22.12.1978 год. на Председателя на Комитет по 
архитектура и благоустройство при Министерски съвет, в обхват: улица с о.т. 
456÷457 (част от ул.“Иван Вазов“) между квартали 60 и 44а  и  улица с о.т. 
2208÷2209÷456÷271 (част от ул.“Страхил войвода“) по регулационния план на 
гр.Дупница, урегулиран поземлен имот (УПИ) Х-за жилищно строителство кв.60 и 
урегулиран поземлен имот  УПИ І-за обществено-обслужваща сграда – магазин за 
хранителни и промишлени стоки и паркинг, кв.44а по регулационния план на 
гр.Дупница, одобрен със Заповед № 740/16.04.2010г. на Кмета на Община Дупница 
(част от поземлени имоти с идентификатор 68789.607.132, идентификатор 
68789.607.476 по кадастралната карта на гр.Дупница и имоти с идентификатор 
68789.607.519, идентификатор 68789.607.152  по кадастралната карта на 
гр.Дупница). 

8 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Приемане на решение за одобряване на проект за Подробен устройствен план (ПУП) 
– Парцеларен план (ПП) по чл.110, ал.1, т.5 от Закона за устройство на територията 
(ЗУТ), за елементи на техническата инфраструктура извън границите на 
урбанизираните територии за определяне трасето на Външно ел. захранване чрез 
изграждане на „Подземна кабелна линия (КЛ) СН-20kV“ за присъединяване на 
поземлен имот с идентификатор 04354.7.104, местност “Сурлан” по кадастралната 
карта на землището на с.Блатино общ.Дупница 

9 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Решение за продажба на общински  поземлен имот 68789.252.14 по кадастралната 
карта на град Дупница. 

10 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Създаване на нова социална услуга „Асистентска подкрепа“, държавно –делегирана 
дейност 

11 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Провеждане на процедура по възлагане на обществена поръчка по реда на ЗОП с 
предмет: “Извършване на обществен превоз на пътници по автобусни линии от 
общинска и областна транспортни схеми, съгласно маршрутни разписания”, от 
квотата на община Дупница. 



12 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Избор на прокурист на МБАЛ“Свети Иван Рилски“ЕООД, 
гр.Дупница 

13 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Определяне размера на основните месечни заплати на кметовете в  Община 
Дупница, съгласно Наредбата за заплатите на служителите в държавната 
администрация  (Загл. изм. – ДВ, бр. 85 от 2017г., в сила от 24.10.2017г.) и ПМС № 4 
от 10 януари 2019 г. за изменение и допълнение на ПМС № 67 от 2010 г. за 
заплатите в бюджетните организации и дейности (дв, бр. 32 от 2010 г.). 

14 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне на  общински пасища, мери и ливади за ползване за стопанската 
2021/2022 година 

15 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за отглеждане на 
домашни животни, птици и пчелни семейства на територията на Община Дупница 
/Наредбата/. 

  

  
Точка 0 (Нулева) 
 
000/26.01.2021 г.  
Обсъждане и приемане на дневен ред за заседание № 1  
 
Изказвания: 

Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми колеги. 
Уважаеми г-н Костадинов. 
Честита Нова Година на всички. За мен е удоволствие да видя председателя на 

мястото за което е избран. Както на мен надявам се на него повече му е липсвал така 
заседанията на ОбС и се надявам днес сесията да бъде ползотворна. На темата.  

Попитах дали това което налага като промяна по тази докладна е качено на 
електронния вариант на устройствата които ползваме? Ако не е качено защо? И бих 
искал, понеже знам, че не е качено бих искал по-голяма обосновка от кмета да каже кое 
налага промяната в докладната записка. 

И втория ми въпрос. Дайте да чуем в крайна сметка въпросното  Сдружение, 
колеж, футболен отбор ли е какво е. Какво е направил до сега и кое налага да се 
продължава договора с 10 год. или учредяване право на ползване. Лично аз ако остане 
така въпроса ще гласувам „против“. 

 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Изказване /Изказване/ 
Благодаря ви. Г-н Дангов, разбирам, че имате затруднения с ел. система защото 

взехте думата с вдигане на ръка. Напомням ви че това е извънредна докладна. Когато 
беше старата система с хартиен носител, вие нима имахте предварително извънредната 
докладна. Това е първо по отношение така нали, айде малко по-спокойно. Това е 
предложение за нова докладна. Извънредна. Второ. По същество няма да дебатираме в 
момента разглеждаме дневния ред. Вече когато стигнеме по същество заповядайте, 
кажете си мнението и т.н. А кое налага да се входира докладната, г-н кмет заповядайте 
да обясните.  



 
Кмет - инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/ 
Първо колеги живи и здрави. Радвам се и аз, че сме тук в пълен състав. 
Налагането беше продиктувано от смяна на идентификатори на имоти. След 

като бяха коригирани, притеснението беше дали от Агенция по кадастър ще имаме 
информация бързо готовите нови идентификатори за сесия, за това беше оттеглена 
докладната. Бързо се върна информация и я входирах като извънредна. Това е 
единственото обяснение д-р Дангов. 

 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Благодаря ви. Други желаещи по извънредната докладна. Ако може по 

електронен начин да поискате думата д-р Дангов, много ви моля. 
 
Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/ 
Как да поискам по електронен начин когато информацията не е качена на 
устройствата. 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Да поискате думата по електронен начин. Моля, съдействайте на г-н Дангов ако 
обичате. Изчакайте да получиме заявката и ще ви дадеме думата. 
 
Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/ 
Председателя очевидно е технологично неподготвен. Четвъртата технологична 

революция е в ход г-н Костадинов, аз имах по голямо мнение за вас. Подгответе си 
другия път заседанието както трябва за да няма подобен род реплики да не губим 
време. 

На втория въпрос, който трябваше да отговорите г-н Чимев. Какво е направил о 
въпросното Сдружение? Спортно ли е, медицинско ли е, рейсаджийско ли е, какво е. 

 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Г-н Дангов, моля погледнете на екрана над вас. Вижте как изглежда заявка за 

гласуване подадена от вас. Давам ви думата. Добре, спирам ви думата. 
Има ли други желаещи за изказване? Ако няма колеги, гласуваме дали 

докладната да бъде включена в дневния ред.  
Моля да гласувате. 
 

Предложения за промени: 
 

Предложение от Костадин Крумов Костадинов: предложение за допълнение 
на дневния ред с докладна записка № 85 
Оспорено гласуване: 'за' - 26, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 0 . 
Г-н Дангов, отрицателен вот върху дневния ред не се разрешава. 
Уважаеми колеги, следващото предложение за извънредна докладна…… Г-н 

Дангов, ако обичате седнете си на мястото. Моля ви много. Моля ви, не ако така 
мислите да се държите днес ще се наложи да предприема някакви мерки. Много ви 
моля ако обичате седнете си на мястото. 

Преминаваме към следващата докладна, която е внесена като извънредна.  
Нямате думата защото отрицателен вот по дневен ред не се приема. Не не ви 

давам думата. Ако обичате седнете си.  
/г-н Дангов – Защо?/ 



Защото нямате право.  
/г-н Дангов – Не се изнервяйте г-н Костадинов./ 
Напротив. Вече се изнервям. Наистина се изнервям. Защо се държите по този 

глупав начин. Аз разбирам, че имате проблеми с номинации, с кампании, но не сме ние 
виновни  за това нещо. Седнете си ако обичате. Много ви моля г-н Дангов. 

Постъпило е предложение за допълнение на дневния ред от Методи Чимев – 
Кмет на община Дупница, относно  Упълномощаване на представител на Община 
Дупница за участие в извънредното заседание, насрочено за 14.04.2021 г. от 13,00 ч., на 
общото събрание на Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от 
„Кюстендилска вода“ЕООД, гр.Кюстендил и определяне на позицията и мандата по 
решенията, посочени в дневния ред. 

Колеги, има ли желаещи за изказване.  
Г-н Кацов, процедурно предложение. Желаете ли думата? 
 
Вергил Георгиев Кацов /МК „Земеделски народен съюз“/ - Процедурно 
предложение /Процедурно предложение/ "Прегласуване" 
Уважаеми г-н Председател, поисках процедурно тъй като гласовете на мен и на 

колежката Лорета Николова не бяха отчетени. Видяхме го на таблото. Ето и в момента. 
И на г-жа Кузманова и въобще поне на още 3, 4 колеги гласовете не са отчетени. Най 
вероятно нашата подготовка не е на необходимото ниво. Благодаря ви. След 
гласуването „за“ сме пропуснали да натиснем потвърждаване и от там идва пропуска. 

 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Сега, г-н Кацов наистина тука поради така известни проблеми и вие късно 

подадохте заявка. Желаете ли прегласуване. Желаете прегласуване. 
Уважаеми колеги, режим на прегласуване. Моля, гласувайте. 
Окончателно гласуване: 
Общинският съвет гласува и със 'за' - 30, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 0 ..... 
предложението. 

 
Предложение от Костадин Крумов Костадинов: предложение за допълнение 

на дневния ред с докладна записка № 89 
Чухте текста на докладната. Както знаете представителя на община Дупница 

инж. Методи Чимев е участник в асоциацията и преди всяко заседание на асоциацията 
ОбС го упълномощава какви решения да подкрепи и как да гласува. 

Така, че има ли по самото предложение докладната да влезе в дневния ред. Има 
ли желаещи за изказване? Ако няма моля, гласувайте дали докладната да влезе в 
дневния ред. 

 
Окончателно гласуване: 
Общинският съвет гласува и със 'за' - 29, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 0 ..... 
предложението. 
 

Окончателно гласуване на дневен ред: 
Общинският съвет гласува и със 'за' - 30, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 
 

Общо гласували: "Броя" 

За 30 

Против 1 



Въздържали се 0 

ДНЕВЕН РЕД 

1 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Одобрение на Меморандум за партньорство между  Община Дупница, „ТРАНС 
БАЛКАНИ“ООД и СДРУЖЕНИЕ „АСОЦИАЦИЯ НА БЪЛГАРСКИТЕ ГРАДОВЕ И 
РЕГИОНИ 

2 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
ПРИЕМАНЕ НА ПРОГРАМА ЗА УПРАВЛЕНИЕ И РАЗПОРЕЖДАНЕ С 
ИМОТИТЕ ОБЩИНСКА СОБСТВЕНОСТ В ОБЩИНА ДУПНИЦА ЗА 2021 Г. 

3 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Приемане на Годишен план за ползване на дървесина в горски територии-
собственост на Община Дупница през 2021 г. и Ценоразпис за продажба на 
дървесина по дървесни видове и сортименти от склад и цени за дърводобив през 
2021 г. за общински гори-собственост на Община Дупница 

4 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Решение за сключване на договор с “Водоснабдяване и канализация -Дупница” 
ЕООД, с ЕИК 819364771 за възлагане на всички дейности, включително за поемане 
на финансовите задължения, по стопанисване, поддържане и експлоатация на 
канализационната система на територията на с.Баланово, община Дупница, съгласно 
издадено от Директора на БД ЗБР-Благоевград Разрешително за ползване на воден 
обект за заустване на отпадъчни води в повърхностни води № 43110193/26.10.2020 г 

5 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Прекратяване на съсобственост между Община Дупница и частно лице в урегулиран 
поземлен имот /УПИ/ І-398, в квартал 23 по регулационния план на с.Баланово, 
Община Дупница, чрез продажба частта на общината 

6 

Докладна записка от група общински съветници от БСП за България, относно 
Вземане на решение за изменение на Решение №163 на ОбС - Дупница, взето с 
Протокол №11 от 18.12.2020 г. за приети мерки за защита на гражданите и бизнеса 
за справяне с икономическите последици, вследствие усложнената епидемична 
обстановка 

7 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Приемане на решение за одобряване на проект за изменение на действащ Подробен 
устройствен план (ПУП) - План за  улична регулация (ПУР) и План за регулация 
(ПР), одобрен със Заповед № 2319 / 22.12.1978 год. на Председателя на Комитет по 
архитектура и благоустройство при Министерски съвет, в обхват: улица с о.т. 
456÷457 (част от ул.“Иван Вазов“) между квартали 60 и 44а  и  улица с о.т. 
2208÷2209÷456÷271 (част от ул.“Страхил войвода“) по регулационния план на 
гр.Дупница, урегулиран поземлен имот (УПИ) Х-за жилищно строителство кв.60 и 
урегулиран поземлен имот  УПИ І-за обществено-обслужваща сграда – магазин за 
хранителни и промишлени стоки и паркинг, кв.44а по регулационния план на 
гр.Дупница, одобрен със Заповед № 740/16.04.2010г. на Кмета на Община Дупница 
(част от поземлени имоти с идентификатор 68789.607.132, идентификатор 
68789.607.476 по кадастралната карта на гр.Дупница и имоти с идентификатор 
68789.607.519, идентификатор 68789.607.152  по кадастралната карта на 
гр.Дупница). 

8 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Приемане на решение за одобряване на проект за Подробен устройствен план (ПУП) 
– Парцеларен план (ПП) по чл.110, ал.1, т.5 от Закона за устройство на територията 



(ЗУТ), за елементи на техническата инфраструктура извън границите на 
урбанизираните територии за определяне трасето на Външно ел. захранване чрез 
изграждане на „Подземна кабелна линия (КЛ) СН-20kV“ за присъединяване на 
поземлен имот с идентификатор 04354.7.104, местност “Сурлан” по кадастралната 
карта на землището на с.Блатино общ.Дупница 

9 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Решение за продажба на общински  поземлен имот 68789.252.14 по кадастралната 
карта на град Дупница. 

10 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Създаване на нова социална услуга „Асистентска подкрепа“, държавно –делегирана 
дейност 

11 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Провеждане на процедура по възлагане на обществена поръчка по реда на ЗОП с 
предмет: “Извършване на обществен превоз на пътници по автобусни линии от 
общинска и областна транспортни схеми, съгласно маршрутни разписания”, от 
квотата на община Дупница. 

12 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Избор на прокурист на МБАЛ“Свети Иван Рилски“ЕООД, 
гр.Дупница 

13 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Определяне размера на основните месечни заплати на кметовете в  Община 
Дупница, съгласно Наредбата за заплатите на служителите в държавната 
администрация  (Загл. изм. – ДВ, бр. 85 от 2017г., в сила от 24.10.2017г.) и ПМС № 4 
от 10 януари 2019 г. за изменение и допълнение на ПМС № 67 от 2010 г. за 
заплатите в бюджетните организации и дейности (дв, бр. 32 от 2010 г.). 

14 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне на  общински пасища, мери и ливади за ползване за стопанската 
2021/2022 година 

15 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за отглеждане на 
домашни животни, птици и пчелни семейства на територията на Община Дупница 
/Наредбата/. 

16 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница,  относно 
Учредяване право на ползване на Сдружение „Частен професионален спортен 
колеж“, с ЕИК 130998495,  със седалище и адрес на управление гр. София, ул. 
„Солунска “ № 23 върху самостоятелния обект в сграда  с идентификатор 
68789.607.68.1.9 по кадастралната карта на гр.Дупница, площ 179.48 кв.м 

17 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница,  относно 
Упълномощаване на представител на Община Дупница за участие в извънредното 
заседание, насрочено за 14.04.2021 г. от 13,00 ч., на общото събрание на 
Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от „Кюстендилска 
вода“ЕООД, гр.Кюстендил и определяне на позицията и мандата по решенията, 
посочени в дневния ред 

 
Преди да преминем към разглеждане на докладните по същество първо искам да 

ви запозная, постъпило е Заявление от група общ. съветници от БСП за България – 
Дупница с вх. № 84/28.01.2021 год.  



„На проведено заседание на 18.12.2020 год. на  групата общински съветници от 
„БСП ЗА БЪЛГАРИЯ“ – ДУПНИЦА, бе направена промяна в ръководството, като за 
председател бе избран Ивайло Валериев Петров.“ 

За обръщение желаете ли думата? Заповядайте. 
 
Валентина Василева Караганова  /КП „БСП за България“/ 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми колеги общински съветници. 
Уважаеми съграждани. 
На 27 януари преди два дни беше международния ден в памет на жертвите от 

Холокост и на всички хора станали неволни жертви на антихуманните дейности през 
този период. Нека не забравяме, че през не толкова далечната 1945 год. Съветската 
армия  и нейните съюзници освободиха концлагерите, а на този ден когато са 
освободени задържаните в най-големия концентрационния лагер Аушвиц и малко от 
тях оцелели, е обявен от ООН за международен ден в памет на жертвите от Холокост. 
Холокост това е една от най-мрачните страници в човешката история, а именно втората 
световна война. Задължени сме да помним, да не изопачаваме, да не забравяме, да не 
допускаме. Пред човечеството стои огромната отговорност никога да не се повтори 
такава човешка трагедия. Спомена за този срамен период от историята смразява 
съзнанието, но и напомня до къде могат стигнат идеологии основани на расизъм и на 
превъзходството на една нация над друга. Геноцидът по онова време е шок за днешния 
модерен свят и основание за призива „Нека никога не се повтаря“.  

Моля, с едноминутно мълчание да почетем жертвите на Холокост, една от най-
мрачните страници в историята на човечеството. 

/едноминутно мълчание/  
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Благодаря ви колеги. 
И така преминаваме към т. 1 от дневния ред. Д-р Соколов, винаги имате право за 

процедура. Само ако може по електронен начин да заявявате заявките. 
 
Пламен Петров Соколов /МК „Движение заедно за промяна“/ - Процедурно 
предложение /Процедурно предложение/  
Само да кажа за аудиторията. Като говориме на микрофона може да сваляме 

маската, общоприета практика. 
Благодаря ви на всичките, да кажа за много години. На тия които сме 

преболедували добре, че сме тука. На тия които не са, дано не ви стига защото е доста 
сериозно, доста сериозно изпитание. Ние с председателя Костадинов го знаем от личен 
опит, печален за съжаление. Не.  

Искам да ползвам правото си на процедура да кажа нещо от тържествената сесия 
която беше. И тъй като тогава най-малко беше удачно. В залата чух репликата 
„изедник“, по повод Чапрашиков, който е основния титул на Свети Георги. Уважаеми 
съграждани, искам да кажа следното нещо което го знам тъй като достатъчно много в 
тази посока съм работил. Този човек е дарил парите да се направи „Свети Георги“, този 
човек е дарил част от парите да се направи читалището и този човек е дарил така 
нареченото чапрашиково лозе в квартала в който днес аз живея. 46 година 
съгражданите, аз не казвам кой, съгражданите ми са имали неблагоразумието да 
съборят бюст паметника, който е гроба му е до от към страната на полицията до Свети 
Георги, да изкопаят дупка и да заровят бюста в гроба на човека. 98 година отец Георги, 
който може да бъде питан за това нещо по разказ на стария архиерейски наместник 



отец Славчо му казва какво се е случило 46 година и имахме неблагоразумието но пък 
и смелостта да разкопаем гроба. Уведомихме тогава надлежно институциите и 
намерихме на около 70 см. този бюст. Днес ако отидете да видите той е поставен на 
мястото, скулптура Хайтов го възстанови, но носа му като го копаехме без да искаме го 
ударихме и леко отчупихме част от носа. И приказката ми е, човек който е дарил 
безумно много на този град, аз лично не го считам за изедник. 

 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Благодаря ви. Макар, че не беше съвсем по процедура. И ще ви моля наистина 

да се придържаме към дневния ред за да не се налага наистина да вгорчаваме така 
празниците.  

 
Точка 1 (Първа) 
 
56/15.01.2021 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Одобрение на Меморандум за партньорство между  Община Дупница, „ТРАНС 
БАЛКАНИ“ООД и СДРУЖЕНИЕ „АСОЦИАЦИЯ НА БЪЛГАРСКИТЕ ГРАДОВЕ И 
РЕГИОНИ  
 
 
Изказвания: 

Кмет - инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/ 
Благодаря ви. 
Колеги, целта на докладната записка е да получим вашето съгласие за 

подписване на меморандум. Меморандум за партньорство с цел създаване условия за 
реализация на интермодален логистичен терминал. Идеята възникна в резултат на 
заявен интерес най вече на фирма  „ТРАНС БАЛКАНИ“ с нейния представител Георги 
Минчев, който чака при евентуални въпроси да се включи. Той иска да се извини 
човека, защото ситуацията в България, не само в България в света е такава, карантина е 
в момента иначе имаше огромното желание да присъства. Фирма „ТРАНС БАЛКАНИ“ 
заедно със Сдружение  „АСОЦИАЦИЯ НА БЪЛГАРСКИТЕ ГРАДОВЕ И РЕГИОНИ“ 
заявиха интерес за изграждането на такъв интермодален логистичен център. Аз мисля, 
че не е необходимо от моята уста да чуете намеренията на инвеститора, евентуалните 
резултати. Мисля, че ние като законодателен орган и изпълнителна власт на тази 
община може само да адмирираме подобни намерения. Но пак казвам, каквото имате и 
мислите, че е редно да попитате г-н Минчев е на телефона на пряката ни връзка така, че 
би било добре от неговата уста да чуете за техните намерения, пък след това, ако има 
нещо може да продължим с коментари.  
 

Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Благодаря ви г-н Чимев. 
Постъпила е заявка за изказване от г-н Дангов. Г-н Дангов, имате ли нещо 

против първо да чуем г-н Минчев? Добре. 
 

Георги Минчев Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 
Ами малко предистория. С Дупница, като потенциално място за развитие на 

такава специфична база, специфичен парк, интерботален логистичен се запознах през 
миналата година благодарение на активността на един ваш съгражданин, който се беше 
свързал с комитета по инвестиции на Търговско-промишлената палата и беше 



предложил свой обект за евентуално разработване на проекта за използването на тази 
база. Става въпрос за една ваша база, мисля, че са били тютюневи складове до 
Фармация. И моя колега Томов – Председател на комитета по инвестиции се обърна 
към мен като специалист в областта на логистиката за да му помогна да направи нещо 
като идеен проект с предложение за потенциални инвеститори за създаване на 
логистична складова база на територията на този обект. И по този повод аз се запознах 
с г-н Бачев, който е собственик на тази база, а също така имах възможност да 
контактувам с тези инвеститори, които бяха проявили интерес от изграждане на 
подобна инфраструктура на територията на община Дупница.  

Няма да ви губя времето с големи подробности, но за съжаление анализа от 
гледна точка на транспортния потенциал на тази база се оказа неудовлетворителен. 
Другото с което вече се сблъска г-н Томов, като човек, който се занимаваше с 
юридическата и икономическата обосновка на проекта беше, че има прекалено много 
проблеми юридически свързани със собствеността на тази база, които не могат да бъдат 
разрешени удачно в обозримо бъдеще. Но от това което аз успях да извлека като 
окончателен извод за себе си е, че Дупница се намира на едно изключително 
подходящо място, разположено на пресечна точка на транспортни коридори, на 
маршрути които преминават през Балканския полуостров. От пристанищата в Гърция 
Пирея и Солун, транзита през Македония за пристанището Дуръс в Албания, чрез 
магистралната мрежа тя е свързана със София и от там с магистралите, които отиват 
към западната граница. Магистралата е в процес на изграждане. Със строящата се 
магистрала „Хемус“. Докато траеше нашето проучване на обекта на Бачев стана факт 
рехабилитацията и модернизацията на пътя който свързва Дупница със Самоков и от 
там предстои връзка с магистрала „Тракия“. Т.е. Дупница се очертава като транспортен 
възел, какъвто все още не е, но би могла и би трябвало да бъде. 

За ваше сведение, през изминалия планов период България изгради съществена 
част от набелязаните планови маршрути на базова транспортна инфраструктура и в 
областта на автомобилния транспорт и в областта на железопътния. И сега с началото 
на новия планов период ние се намираме в етапа в който трябва да почнат да се 
изграждат регионални инфраструктури, които да позволят тази транзитна за страната 
транспортна инфраструктура да се напълни с конкретно национално и регионално 
съдържание. Колеги от Германия които са измислили така да се каже и внедрили първи 
в света тези технологии за свързване на различните видове транспорт чрез 
контейнерния трафик на територията на сушата, създаването на така наречените 
сухопътни пристанища, с тях сме в контакт от години и те от години проявяват интерес 
към България защото са на мнение, че страната има потенциал за създаване на своя част 
от тази Европейска мрежа от терминали, която да позволи промяна на 
характеристиките и технологиите с които се обслужва съществуващия и ще се 
обслужва перспективния транспортен поток на територията на Европейския съюз. От 
тази гледна точка, аз положих така усилия за себе си за да направя едно предварително 
проучване и след консултации с мои колеги в България и в чужбина стегнахме до 
извода, че на територията на Дупница трябва да се изгражда не просто логистична база, 
а трябва да се прави по комплексно решение, които да позволи свързването на Дупница 
като част от тази мрежа от терминали на територията на Балканския полуостров, която 
повтарям още веднъж, трябва да бъде и част от общо европейската мрежа. 

И поради мое познанство с Асоциацията на общините този въпрос стигна до тях 
и предизвика техния интерес. Аз получих чрез контактите си с Асоциацията на 
общините още едно потвърждение за това, че политиката на Европейския съюз през 
новия планов период категорично пренася фокуса от национални обекти на базова 
инфраструктура на регионално ниво. И именно този факт, който е съвпадение на 



интересите на професионалната транспортна общност в мое лице и вижданията на 
Асоциацията на общините за необходимостта от развитие транспортна инфраструктура 
насочена в интерес на регионите в България доведе до наша среща с кмета и до наше 
обръщение към вас уважаеми членове на съвета с молба да ни позволите да извършим 
такова проучване на ваша територия и да видим кои потенциално точки разположени 
на територията на общината биха били подходящи за изграждането на такъв обект. 
Какви плюсове има, какви минуси или дефицити които трябва да се преодоляват, за да 
можем да стигнем до конкретен вариант или варианти на проекти, които да представим 
на потенциалните инвеститори. Това са преди всичко европейски банки, 
инвестиционни фондове и разбира се в някои аспекти бихме могли да разчитаме 
надеждно на ползване на ресурс по линия на фондовете на Европейския съюз за 
определени елементи от реализацията на такъв проект. Но което категорично е ясно и 
от контактите ни и с инвеститорите и с Европейски институции и наши колеги от 
Европейския съюз това е, че всички настояват за това местната власт да има ясно, 
категорично, официално отношение към изграждането на един такъв обект и ще бъде 
прекрасно ако общината, града намерят свой интерес в подходящо включване в 
реализацията на проекта поне по линия на съобразяване на местните планове за по 
нататъшно развитие на инфраструктурата с наличието на такъв терминал и със 
създаване на възможностите за ползване на предимствата, който той несъмнено ще 
създаде за реализация на други инициативи на местните предприемачи, които биха 
могли да съобразят плановете си с едни такива перспективни възможности и да 
намерят възможност да ги използват в свой интерес, а и в интерес на жителите на 
общината със създаване на различни съпътстващи, допълнителни дейности, които 
могат да доведат до, и ще доведат обезателно до създаване на нови работни места в 
обозримата перспектива на започващия нов планов период. 

Готов съм да отговарям на конкретни въпроси свързани с параметрите на обекта. 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Благодаря ви г-н Минчев. Ако обичате да останете на линия за да може хем и 

вие ще видите дискусията. 
Уважаеми колеги, имате думата за изказвания. Постъпила е заявка от г-н Дангов. 

Заповядайте г-н Дангов. 
 

Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/ 
Благодаря г-н Костадинов. 
Уважаеми колеги. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Минчев. 
Аз се радвам, че такъв експерт като вас е осъществил контакт с общинското 

ръководство. Очевидно човек който разбира и иска да направи нещо добро. Но имам 
няколко конкретни въпроса. Г-н Минчев, конкретно няколко въпроса. От вашето 
изказване разбрах, че вие сте направили предварително проучване и ако днес ние 
гласуваме въпросния меморандум ще направите второ. Така ли е? 

 
Георги Минчев Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 
По скоро ще продължим в посока на това проучването да добие съвсем 

конкретни параметри, както се прави професионално едно проучване с привличане на 
необходимия брой и разнообразни експерти, които ще стигнат до конкретни доклади в 
резултат на това проучване. 

 



Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/ 
Еми общината има План за развитие и в него са описани точно тези зони които 

вие търсите – логистични центрове, трансмодални бази и т.н. Това, че ние сме 
разположени на два транс европейски коридора, за нас не е новина. Както се казва не 
откриваме топлата вода. Това е говорено във всички мандати на …поне тук сме още 
трима колеги които сме били на този пост и сме се занимавали само с това, че ние сме 
на стратегическо място. Вие не ни казвате днес нищо ново. Така, че за мен едно нова 
както вие казвате окончателно проучване да бъдат изчистени……..Аз не ви в никакъв 
случай омаловажавам труда. Вие това може да го намерите в общинския план за 
развитие. 

Георги Минчев Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 
Съгласен съм с вас. Не е новина, че Дупница се намира там където се намира, 

както и не е новина това, че сме член на Европейския съюз от достатъчно дълъг период 
от време. Не е новина обаче и това, че през изминалите планови периоди България 
въпреки това, че бяха в наличност определени инструменти за стотици милиони евро за 
развитие на регионална инфраструктура паралелно с изграждането на транзитните 
коридори през територията на страната, България от всичките тези няколко стотин 
милиона евро успя да усвои под 10 000 000 . Т.е. ние сме там където се намирахме 
преди повече от 10 години, в началото. 

 
Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/ 
Жалко е това, като се има предвид коя политическа сила управляваше през 

последните 10 години. Аз няма какво повече да добавя. 
 
Георги Минчев Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 
Аз говоря за повече от 10 години. Не искам да правя политически заключения, 

но това е неуспех за страната като цяло, но той не е фатален. Въпроса е в това, че в 
много отношения тази стратегическа инфраструктура още се намира в процес на 
довършване. Тя не е съвсем готова. Така, че Дупница не е закъсняла. Съвсем 
своевременно е…………….. 

 
Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/ 
Десет години са много…………. 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Г-н Дангов, ако обичате не превръщайте…………. Имате въпроси, задайте си ги. 

Г-н Минчев ще ви отговори. 
 
Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/ 
Нали си водиме диалог. 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Не може да се води диалог в залата на ОбС. 
 
Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/ 
Как не може? 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Вие за пръв път ли сте в тази зала? Знаете ли как се процедира в залата? 
 



Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/ 
Г-н Минчев говори 15 минути и никой не го прекъсва. 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Ако обичате не превръщайте вашите въпроси в диалог. Задайте си въпросите 

към г-н Минчев. 
 
Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/ 
Ама нали водиме диалог с г-н Минчев. 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Не неможе да се води диалог в залата. Може да водите диалог в офиса на 

Минчев или във вашия офис, ако имате офис. Там може да си водите диалог. Никога в 
залата не се води диалог. Виж, имате ли още………. 

 
Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/ 
Защо се нервирате г-н Костадинов? 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Ще ти обясня след малко. 
 
Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/ 
Обяснете. Аз нямам повече какво да добавя. На 4 април има избори „мутри вън“. 
 
Кмет - инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/ 
Колеги, може ли малко да помоля. Първо държиме човек в карантина на видео 

връзка. Второ имаме конкретна докладна. Ако имаме нещо по докладната, дайте да 
попитаме да ни бъде полезен. Ако няма какво да питаме, да затвориме темата и да си 
отвориме друга. 

Според мен изключително важно начинание е кой както иска да го тълкува, 
негово право е. Аз очаквам от вас конкретни въпроси. Притеснението което има всеки 
от вас да попита, да получи отговор. Въпросната докладна прочетохте ли за какво става 
въпрос? В нея аз поне не намирам нищо друго освен това да подкрепим начинанието 
което е стартирало от „ТРАНС БАЛКАНИ“ със Сдружението на градовете. От страна 
на община Дупница да заявим категорично подкрепяме ли подобен тип намерение и с 
това да затворим темата пък после д-р Дангов или който и да било то колегите нека да 
приказва. Не  екоректно към човека на видео връзка. 

Извинявайте г-н Минчев. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Първан 
Ангелов Дангов 
Уважаеми колеги. 
Г-н Кмет. 
Г-н Костадинов. 
Г-н Минчев. 
Ако останете до края на днешната сесия и имате тази възможност може би ще 

преброите около 111 пъти г-н Дангов да се изкаже и да покаже как през неговия 
програмен период или управление инвеститорите такива като вас идвайки тук в 
Дупница са срещали точно такива злонамерени въпроси и не знам точно как да го 
нарека. От колко години говориме за появата на наистина сериозни инвеститори в 



нашата община и когато той се появява дори само в начален стадии като вас, дори само 
шуменето около Дупница, дори нещо по вашите сметки да не излезе така както 
очакваме да излезе, положително все пак, едни такива изказвания на колеги в залата 
могат да отблъснат и други хора като вас. За това аз се обръщам към г-н Дангов. Да за 
вас предизборната кампания започна. Вие си имате вътрешни крамоли и както заявихте 
пред медиите за вас е важно на село какво се случва. Ние гражданството в Дупница и 
всички жители на Дупница каним г-н Минчев и всички такива потенциални 
инвеститори. Добре дошли сте в Дупница и ще получите подкрепата от съветниците, 
надявам се и от общинското ръководство. 

 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Изказване /Изказване/ 
Г-н Минчев, казвам се Костадин Костадинов и съм Председател на ОбС. 
Уважаеми госпожи и господа. 
Обръщам се повече към гражданството. Вече дълги години от СДС говориме за 

коридор № 8. Все още неосъществения коридор № 8, който ще превърне Дупница в 
един естествен кръстопът и това както каза тука нашия негативен колега го знаят 
всички. Това обаче което не знаете и няма от къде да го знаете защото г-н Минчев г-н 
Дангов е представител на партията в която чакат да им кажат какво да направят и как 
да го направят. Това което не знаете, че най-хубавото в тази докладна е намерението да 
се изгради интермодален терминал. Защото, когато ние миналата година и по миналата 
водихме кампания и никой от вас не ни подкрепи да премине коридор № 8 през 
Дупница едно от условията е, че е желателно да има и така наречения интермодален 
терминал. Иначе казано най-простичко нали съвсем обикновено, то не е чак толкова 
просто е да има стабилен железопътен възел. Колко години вече ние от СДС говориме, 
че Дупница не е село както БСП се опитва да каже, че Дупница не е град със затихващи 
функции, че тука има сериозен инвестиционен интерес и ето сега пред вас се появяват 
възможности наистина тази рушаща се база на Тютюнева промишленост да стане един 
голям логистичен център, който ще доведе след себе си още много и много такива 
логистични бази на територията на Дупница. 

Как ще се случи това? Лично аз ако имам някакви притеснения те са само в 
желанието г-н Мичев общината да бъде партньор. Аз като десен човек не мога да 
приема общината да участва в търговски дружества и бих бил много по щастлив ако 
това е изцяло частна инициатива, защото общината ще се сблъсква с дървени глави, 
като тези преди малко които видяхте, че решенията ще се взимат трудно и т.н. И 
въпреки всичко пропускате най-важното. Времето когато някой даваше, отпускаше, 
уреждаше е тотално заминало. Гледайте Европа, новият европейски програмен период. 
Парите, това за което ви говори г-н Минчев  и което обаче вие не може да разберете 
колеги от ляво. Просто не може да го разберете защото не ви достига капацитет. 

/Г-н Дангов – Вие ли сте най-умните бе, г-н Костадинов./ 
Г-н Дангов, последно предупреждение. Огромните средства които се запътват 

към България, но те не идват във вид на куфари, както едно време бяха в куфарчета, 
идват във вид на проекти и тези проекти се управляват от умни хора и от консултанти 
като г-н Минчев. Уважаеми колеги, днешната докладна може нищо да не се случи от 
проекта, но е възможно и това да бъде едно от нещата които ще дадат страхотен 
прогрес за развитието на Дупница. 

Благодаря ви г-н Минчев за това което сте сторили. Надяваме се инвестицията 
наистина да се реализира. Това ще даде стабилен тласък на цялата икономика, а най-
вече ще привлече  тези фирми и тези инвеститори, които сега виждаме в районите на 
Елин Пелин на Костинброд на всички такива региони около София и както много пъти 
съм давал пример в тази зала един град като Елин Пелин с население половината на 



Дупница, а събират местни данъци колкото е бюджета на Дупница. Защо? Защото има е 
такива огромни складови пространства, който плащат данък сгради и такса смет. 
Изцяло мога да ви уверя, сега сме малко в предизборна кампания и тука колегата 
понеже загуби тука преди ден, два е малко решил да си отмъщава, иначе ви уверявам, 
че всички ние сме добронамерени и ще ви окажем пълно и ясно съдействие за 
реализацията на проекта. 

 
Георги Минчев Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 
Мога ли да кажа аз нещо?  
Аз искам да повторя това което казах и моля да бъда разбран правилно.  Всички 

институции, банкови, инвестиционни фондове, представители на различни европейски 
структури които имат за задача да улесняват процедурите по включването на България 
по съответните европейски инструменти в това число в областта на транспорта, 
лицензираните консултантски фирми работещи в тази област, експертите в областта на 
транспорта и транспортната инфраструктура, всички са на мнение, че настоящия етап 
сваля нивото на което трябва да се решават най-важните въпроси, на ниво регион, на 
ниво община. До тук приоритетите бяха на национално ниво. И това беше съвсем 
естествено защото трябваше да се изгради общонационалната част от 
инфраструктурата и то транспортните възможности, които да бъдат част  от 
европейската транспортна система. Сега влизаме в етап в който трябва да се изградят 
регионалните елементи. За това е изключително важно общината да намери своето 
естествено място, не само в този проект, а по принцип в този процес на надграждане на 
транспортната система на регионално и общинско ниво. Вашата община се намира на 
златно място. Много по-добро отколкото е община Елин Пелин. Аз съм  непосредствен 
пряк свидетел и участник в това число в усилията на моите колеги които направиха 
инвестиции в поредица от логистични бази на територията на община Елин Пелин. 
Това ще се случи в общината. Но да не се случва както за съжаление имаме редица 
примери…..Айде ще го кажа непатриотично по български. Да почнем вместо да 
надграждаме и си съчетаваме потенциалите, да почнем да си пречим един на друг, да се 
настъпваме по краката, да си правиме подсечки. Абсолютно неизбежно е общината 
трябва да поеме своята поне координираща роля и чрез политиките, които приема и 
отстоява във времето независимо от това как се сменят общинските ръководства, тя 
трябва да създава ред в този иначе конкурентен инвестиционен процес. Той трябва да 
бъде конкурентен и в същото време трябва да се осигури в него да има необходимия 
ред и при всички случаи независимо дали инвестициите са частни, дали са по линия на 
фондове на Европейския съюз или по линия на държавни някакви програми, във всички 
случаи трябва да се гарантира обществения интерес на регионално и общинско ниво. И 
това е вашата роля уважаеми дами и господа. И ако вие не успеете да си свършите тази 
работа инвестициите ще бъдат затруднени. 

За това аз мога само да ви пожелая неизбежната политическа борба, която 
предстои на всички да позволи да победят по-успешните, по-добрите, но и най-важното 
не забравяйте, че избори минават и заминават, а населението, общината си остава и вие 
ще трябва да живеете там заедно.  
 

Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Благодаря ви много. Надяваме се, че ще ви видиме отново и то скоро, на живо 

тук в залата на ОбС с по-конкретни планове и по-ясни срокове за реализиране на 
проекта. 
 

Георги Минчев Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 



Благодаря и аз. Успешна работа пожелавам. 
 

Венелин Петков Иванов /ПП „БДЦ“/ - Процедурно предложение 
/Процедурно предложение/ "Прекратяване на заседанието" 
Уважаеми г-н Кмет. 
Г-н Костадинов. 
Уважаеми колеги. 
Предлагам да благодарим на г-н Минчев и да прекратим дебатите и да преминем 

към гласуване на докладната внесена от г-н кмета. 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Предлагате прекратяване на дебатите. 
 
Венелин Петков Иванов /ПП „БДЦ“/ 
Това значи да продължаваме да се упражняваме да говорим и просто не знам до 

къде ще я докараме. Това е нашето предложение. 
Благодаря ви. 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Уважаеми колеги, постъпило………. Абе вие, какво ви става днес бе? 
/Г-н Дангов - обаждане от зала/ 
Абе вие за пръв път ли сте в тази зала? Има процедурно предложение. 

Процедурното предложение винаги се ………. Моля прочетете правилника. 
Уважаеми г-н Дангов, на основание чл. 86 от Правилника за дейността на ОбС 

ви наказвам със забележка. 
/Г-н Дангов – Сериозно ли? Ще доведете ли полиция да ме изкара? Имах преди 

него./ 
Следващото наказание, което ще бъде наложено е отстраняване от заседанието. 
/Г-н Дангов – Сериозно. Айде да видиме./ 
Уважаеми г-н Попов, ако обичате припомнете на колегите от БСП как се гласува 

когато има постъпило процедурно предложение, как се реагира? 
/Г-н Дангов – Не с тоя тон./ 
Заповядайте г-н Попов. 
 
Г-н Милен Попов – юрист на ОбС 
Предложението се подлага веднага на гласуване. 
/Г-н Дангов – обаждане от място/ 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Г-н Павлов, г-н Павлов спокойно. Когато има постъпило процедурно 

предложение, в случая от г-н Иванов, но ако беше от вас както е било много пъти, аз 
какво трябва да направя. Да не го взема предвид ли? 

Колеги, постъпило е процедурно предложение за прекратяване на разискванията. 
 

Край на дебати 
Гласуване по процедурите: 

Прекратяване на разискванията 
Резултат от гласуването: 'за' - 22, 'против' - 6 и 'въздържали се' – 1 
 

Гласуване по основен въпрос: 



Окончателно гласуване: 
Общинският съвет гласува и със 'за' - 31, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 31 

Против 1 

Въздържали се 0 
 
РЕШИ: 
 
Чл. 21, ал.2 от ЗМСМА, във връзка с чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, чл.59 и чл.61,ал.1 
и ал.2 от ЗМСМА, Об.С прие 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

  
                                                            №  1 
 
 1.  Общински съвет - Дупница одобрява Меморандум за партньорство между Община 
Дупница, „ТРАНС БАЛКАНИ“ООД и СДРУЖЕНИЕ „АСОЦИАЦИЯ НА 
БЪЛГАРСКИТЕ ГРАДОВЕ И РЕГИОНИ“, съгласно Приложение №1. 
2.  Упълномощава Кмета на Община Дупница да подпише одобрения в т.1 от 
настоящото решение Меморандум за партньорство. 
 
 

Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми г-н Кмет.  
Уважаеми г-н Костадинов. 
Уважаеми  колеги. 
Гласувах против тъй като всички аргументи, че пътя към ада е постлан с добри 

намерения ги чухме в залата, само не чухме конкретика. Ще бъдат похарчени между 30, 
50, 100 000 лв. за безсмислени анализи за да открие някой топлата вода, че я има в 
Дупница. Нямам нищо против инициативи такива от подобен род, стига да има яснота. 
Гласувах против защото въпросното Сдружение „АСОЦИАЦИЯ НА БЪЛГАРСКИТЕ 
ГРАДОВЕ И РЕГИОНИ“ уважаеми колеги, беше създадена в далечната 99 година по 
препоръка на Иван Костов в противовес на НСОРБ. Защото тогава кметовете от БСП 
доминираха и трябваше някой да приюти сините кметове. Разделяй и владей, това беше 
политиката на командира. Въпросния г-н Ергин Емин е политически играч минал през 
ДПС, установил се в СДС, изгонен от СДС. Съжалявам, че го няма тука, познавам го 
лично. И днес му виждам името тука като партньор на нашата община. Той е идвал при 
мен г-н Соколов, като кмет. Аз съм му видял есапа, както казват старите хора. Гласувах 
против г-н Чимев за да ви предпазя. Бъдете внимателни с такива хора. Не казвам нищо 
за г-н Минчев. Той безспорно е експерт, но другия Ергин Емин, пак казвам е 
политически играч. Изгонен от СДС, минал през ДПС, човек който гледа само какво да 
прилапа от общините. 

Позволете ми г-н Костадинов, онова което поисках като лично обяснение да 
кажа две думи. Не се упражнявайте на гърба на групата на БСП  в ОбС. Ние може да 
имаме………. 

 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 



Ако обичате……. 
 
Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/ 
Чуйте ме. Ние може да имаме каквито искаме вътрешни дебати и те си оставят 

затворени в партийния ни съвет. Не си позволявайте на мой гръб да отправяте, да 
вбивате клин между мен, Иван Ибришимов, Станислав Павлов или който и да било от 
групата. Нямате това право. Не ми се смейте ехидно. В политиката очевидно сте 
случайни, случайно попаднал. Имах за вас по-високо мнение. Не се упражнявайте нито 
вие нито лицето Гущеров, той е близо до вратата. 

 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Благодаря ви. Едва ли съм чак толкова случаен след като мога да забия клин във 

вашата огромна снага. 
Заповядайте г-н кмете. Аз съм изумен от това което се случва. Вие за енти 

път………не искам да казвам повече. 
Заповядайте г-н кмете. 
 
Кмет - инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/ 
Колеги, честно казано имайки предвид за мен поне като Кмет, за вас дано да е по 

същия начин значението на това начинание. И някак остава един горчив привкус, че 
оставя на заден план върху него стъпваме за да упражняваме други дейности. Г-н Емин 
жив и здрав да е, вие го познавате сигурно по-добре от мен. Тука не говориме за 
инвестиции от въпросното сдружение, а от  „ТРАНС БАЛКАНИ“. И за тези които не 
знаят защото умишлено или не беше премълчано. Освен, че е управител г-н Минчев на 
„ТРАНС БАЛКАНИ“ е Председател на Руско-Българската търговско промишлена 
палата. 

Сега колеги, когато някой дойде и заяви интерес за нещо сериозно, първо 
тръгваме да гледаме родословие, партийна принадлежност или ни интересуват 
намеренията. В глада ни г-н Дангов бизнес развиват всички, сини, червени, жълти, 
зелени всякакви. Какво да направиме? По оса за едни, по оса за други, бариера за трети. 
Искам да ви уверя, че вие към момента като общ. съветници подкрепяте сключване на 
меморандум в който ясно е разписано. Ангажимента на общината е не да дава пари г-н 
Дангов. Проучванията си ги правят инвеститорите. От нас искат запорт. Т.е. 
добронамереност. Идват и заявяват „Ние искаме да инвестираме едни много милиони, 
да направиме един бизнес. От вас искаме локация, помощ техническа, сътрудничество 
когато е необходимо“. Нали си давате сметка, той го каза г-н Минчев. Тръгвайки да 
убеждава инвеститори, много добре и сериозно стои когато има зад гърба дали е местна 
власт, дали е национално сдружение, а двете заедно е още по-добре. Е това е идеята на 
тази докладна. Съжалявам, малко така наистина остана в миманс цялата история. 

Благодаря ви. 
 
Пламен Петров Соколов /МК „Движение заедно за промяна“/ - Процедурно 
предложение /Процедурно предложение/ "Прекратяване на заседанието" 
Първо искам да кажа съвсем добронамерено г-н Председател. Недейте с тия 

квалификации „дървени глави“ и каквото и да е, защото не е приятно за никой такава 
констатация, а пък в случая това е субективно мнение. Позволявам си да кажа и най-
малкото го отправихте към човек, който 4 години е управлявал нашата община. Що се 
отнася до онова за което исках да и чрез процедурно предложение да си кажа мнението 
защото колегата на който………извинете ме, не на всички знам имената и може би по-



добре, взе процедурното предложение за прекратяване на  дебата, исках да кажа нещо 
по същество. 

 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Д-р Соколов, много ви моля за процедура. 
 
Пламен Петров Соколов /МК „Движение заедно за промяна“/ - Процедурно 

предложение /Процедурно предложение/ 
Не, ще ми дадете да кажа, защото преди ми отнехте думата. 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
За процедура. Искахте думата за процедура. 
 
Пламен Петров Соколов /МК „Движение заедно за промяна“/ - Процедурно 

предложение /Процедурно предложение/ 
Ето казвам процедура. Ще ме чуете, защото излиза, че тука играеме на детска 

педагогическа стая. Това може, това не може. Недейте да влизате в тая роля. Детска 
педагогическа стая. 

По отношение на това което се разисква г-н Чимев, абсолютно сте прав. Това 
може да бъде структуро определящо за нашия град като перспектива. И за това исках да 
кажа, че това е много важно, но ми беше отнето правото да го кажа от микрофона, 
когато и въпросния господин беше без да се интересувам дали бълго рус. 

 
Кмет - инж. Методи Чимев 
Само казвам. Да, да. 
 
Пламен Петров Соколов /МК „Движение заедно за промяна“/ - Процедурно 

предложение /Процедурно предложение/ 
Не, това не ме интересува.  
Уважаеми господа 25 год. на входа и на изхода, г-н Кацов знае много добре. 

Може би и други ама той е отличник в тази посока. Имаше структура която определяше 
кой да влиза и кой да излиза, като инвеститори. Имаше такава структура. Решаваше се 
г-н Чимев не в кметския кабинет, а се решаваше в едно село. И когато се е появил такъв 
субект, бих казал не е бон тон да правиме това което……..   

 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Д-р Соколов, времето изтече. 
 
Пламен Петров Соколов /МК „Движение заедно за промяна“/ - Процедурно 

предложение /Процедурно предложение/ 
Добре. Това ми беше процедурата. Не, ще довърша изречението си. 
Смятам, че когато се разрешават такива неща не бива предсрочно да се иска 

процедура по прекратяване. Това ми е процедурата. Искайки процедура по 
прекратяване на изказванията лишавате правото…………. Ние знаеме да СДС. Ние 
знаем какво е направило СДС. 

 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Ако обичате колежки, за следващия път много ви моля, по един Правилник на 

всеки съветник ще приготвите и тогава да видиме какво пише там и ако вие д-р 
Соколов или който и да било желае може да внесе промяна в Правилника и да го 



промениме. Ама сега 10 год. работиме по един начин вие днеска какво ви става, аз не 
мога да разбера. Пусти избори. 

Уважаеми колеги, до тука допуснах малко по-либерално отношение в името на 
така да кажем нормализиране на нещата. Очевидно няма да стане. От тука натам, който 
не се придържа към правилника или пък не го познава ще бъде наказан от мен съгласно 
същия този правилник. 

Г-н Гущеров, за лично обяснение. Заповадяйте. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Лично обяснение /Лично 
обяснение/ 
Г-н Председател, тъй като моето име беше споменато в изказването на 

уважавания от мен г-н Дангов. Ще използвам възможността да направя следното 
допълнение. Ако си направят труда колегите, които имаха реплики по тази докладна да 
прочетат какъв инвеститор е „ТРАНС БАЛКАНИ“ и дали става за значимост на 
територията на България, на Балканите, на Европа и в света, тогава може би щяха да 
имат малко повече яснота. Относно, използвам възможността тъй като прекратихме 
процедурата. За коридор № 8 не само СДС, а и ние от ГЕРБ сме изключително много 
работили и ще продължим да работим. Не случайно се случи и този ремонт на пътя за 
Самоков. 

А относно колегите нали, явно са превъзбудени. Нека това не се отразява на 
нашата работа днес, защото при такива дебати хората като г-н Минчев, сега си е 
тръгнал по обосними причини от екрана, ще си тръгнат от територията на община 
Дупница когато по такъв начин се отнасяме към техните напълно добронамерени 
инвестиционни намерения, да правят бизнес, да отварят работни места, да плащат 
данъци, а не да търсиме под вола теле, кой какво бил на кой роднина, на кой зет и шура.  

И като допълнение. Моля ви г-н Костадинов, въведете на днешната сесия ред, 
защото г-н Дангов явно нещо не е спал. 

 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Нямате право на ли„но обяснение г-н Дангов. Не ви е споменато името. 
И така продължаваме по т. 2 от дневния ред. Наистина ще въведа ред, защото 

вече забравихме къде сме. 
 
Точка 2 (Втора) 
 
62/19.01.2021 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
ПРИЕМАНЕ НА ПРОГРАМА ЗА УПРАВЛЕНИЕ И РАЗПОРЕЖДАНЕ С ИМОТИТЕ 
ОБЩИНСКА СОБСТВЕНОСТ В ОБЩИНА ДУПНИЦА ЗА 2021 Г.  
 

Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Само за секунда. Г-н Христов, лично обяснение. Нямате думата защото в 

момента презентирах докладната. Съжалявам, нямате думата. 
Г-н Христов, подайте молба за изказване и заповядайте след като обявиме 

докладната. За какво лично обяснение, когато ние още не сме обявили проекто 
решението.  

/обаждане от зала/ 
Това не е лично обяснение г-н Христов. Дайте на г-н Христов един Правилник 

да си го научи. 
Заповядайте г-н кмете. 



Изказвания: 
Кмет - инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/ 
Благодаря ви. 
В изпълнение на Стратегията за управление на общинска собственост, 

предлагаме на ОбС да приеме Програмата за управление и разпореждане с имоти 
общинска собственост в Община Дупница за 2021 год. 

Благодаря ви. 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Има положително становище от комисията по ТСУ и положително становище от 

икономическа комисия. 
Желаете ли някои от комисиите да вземе отношение? Ако не желаете, има 

постъпила заявка за изказване от г-н Дангов.   
 

Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ -  Изказване /Изказване/ 
Благодаря. 
Уважаеми колеги. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател на ОбС. 
Считам, че програмата е твърде амбициозна г-н Чимев и бих искал да 

приотизирате поне от разделите, които сте описали най-важните обекти, които стоят на 
вашето внимание за приватизация. Тъй като 30 години от началото на демократичните 
промени в Дупница се продава всеки един кметски мандат, амбицията е да се 
реализират местни приходи. Философията и политиката г-н Костадинов, към вас 
косвено, на БСП е била да развива общинската собственост и партньорските връзки 
между общината като партньор и собственик голям, и бизнеса. Очевидно коренно 
различно се и аз се радвам, че се различаваме с вас по начин на мислене, особено в 
икономиката. Аз не твърдя, че това ми е най-голямата сила, но за мен намирам в този 
списък г-н Чимев доста така противоречиви меко казано на пръв поглед обекти, които 
стоят в графата да бъдат продадени. За това моята молба е ако имате възможност 
специално там където говориме за продажби конкретизирайте. За целия раздел говоря. 

Благодаря. 
 
Кмет - инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/ 
Не знам какво точно има предвид г-н Дангов, кои имоти. Съветник сте втори 

мандат ако не бъркам. 
/Д-р Дангов – обаждане от място/ 
Г-н Дангов, аз нищо не казвам. Спокойно. 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Г-н Дангов, не ме карайте да ви отстраня от заседанието. Не се обаждайте от 

място. За последен път ви предупреждавам. 
 
Кмет - инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/ 
Дадохте ли ми думата? 
/Д-р Дангов – обаждане от място/ 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Г-н Дангов, последно предупреждение за отстраняване. Още един път ако се 

обадите от място ще се наложи да ви отстраня от заседанието. 



 
Кмет - инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/ 
Ако ми позволите да продължа. В рамките на тези години от както аз съм кмет 

на община Дупница кои значими общински имоти бяха продадени. Повечето колеги 
имате достатъчно дълъг опит. Имот който е бил необходим за нужди на общината 
продаван ли е? Към момента аз поне не си спомням. Това, че общината придоби много 
имоти, които не бяха общински, някак си услужливо го премълчаваме. В тази Програма 
за управление, когато един имот е стоял няколко години, визирам сградите които са на 
закритите селски училища, с. Червен брег, Джерман и Бистрица. Изключая с. Бистрица, 
където имаше заявен инвеститорски интерес, имаше посещение на място, имаше 
събрание на което инвеститора обясни какви са намеренията. По една или друга 
причина идеята му не намери развитие, не се случи. Когато е имало такива намерения, 
не само към г-н Дангов, а към всеки искам да обясня. Първия въпрос е бил дали е в 
услуга на, ако е населено място село на населеното място, ако ли не в града. И това 
което виждате тука едва ли има нещо буди притеснение. В крайна сметка ние правим 
една програма и когато дойде време да минава каквато и да било сделка, то влиза като 
докладна и се гласува. Не виждам нещо което да буди, пак подчертавам, притеснение. 
А това, че ако трябва да сме коректни, има сгради които стоят години наред. Давам 
пример. Как да я кръстя? Новопостроена, тя не е построена, новата болница, айде. 
Образно казано. Ако яз като кмет намеря инвеститор, който да дойде и да реализира на 
място някакви намерения с най-голямо удоволствие бих ви я предложил като докладна 
за продан. Ако се появи за бившето общежитие на Учителския инвеститор, който иска 
да го да купи, да реализира някакви намерения, какви са ни проблемите да го направим. 
Ако отсреща стои обществен интерес и имаме намерение да реализираме в тази сграда 
или в този имот, естествено, че бихме спрели. Та така по принцип да говориме, че нещо 
което е заложено е там за да си попълним графа приходи. 

Вярвайте от графа приходи, това е най-незначителната част. И ако имате 
някакви конкретни въпроси с удоволствие ще отговориме. 

Благодаря. 
 
Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ -  Реплика /Реплика/ към: 
Кмет - инж. Методи Чимев 
Благодаря г-н Костадинов, много сте благороден.  
Питам конкретно т. 5 от Програмата за имоти които община Дупница има 

намерение да продаде, а именно сграда с идентификатор 68789.602.68.1 по КК на гр. 
Дупница, ул. „Яхинско шосе“ № 1. Сградата е разположена в ПИ, същия 
идентификатор, застроена площ 1790 кв.м, бр. етажи 7, предназначение – промишлена 
сграда, представлява масивна, 7 етажна сграда, железобетонна конструкция, склад за 
тютюн, Б-4, застроена площ 1875 кв.м, РЗП 13 125 кв.м. 
 

Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Коя точка извинете. 
 
Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ -  Реплика /Реплика/ към: 
Кмет - инж. Методи Чимев 
Ама що ме питате мене. Аз не водя заседанието. 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Г-н Дангов, кмета пита коя точка имате предвид, от кой раздел. 
 



Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ -  Реплика /Реплика/ към: 
Кмет - инж. Методи Чимев 
Трети мандат кмет. Вие тука ли сте. 
 
Кмет - инж. Методи Чимев 
Разбрах за какво пита. 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
От кой раздел? Които има да даде под наем или които да продаде или да закупи. 

От кой раздел? 
 
Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ -  Реплика /Реплика/ към: 
Кмет - инж. Методи Чимев 
Г-н Костадинов, когато вие говорите, вие само се слушате. Слушайте ме поне и 

мен какво говоря. Много самонадеяно почнахте да се държите. 
 

Кмет - инж. Методи Чимев 
Да отговоря ли? 
 
Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ -  Реплика /Реплика/ към: 
Кмет - инж. Методи Чимев 
Да, да. Заповядайте. 
 
Кмет - инж. Методи Чимев 
Не, ако ми дадете думата. 
 
Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ -  Реплика /Реплика/ към: 
Кмет - инж. Методи Чимев 
Давам ви думата. Отговорете. 
 
Кмет - инж. Методи Чимев 
Благодаря ви г-н Дангов. 
Въпросната сграда е от сградите, които общината Дупница придоби в резултат 

на неплатени отчисления. Сигурно са ги имали и преди мен по тази графа, ама не си 
спомням някой да е придобил. Това е трета сграда от бившите складове на „ДУПНИЦА 
ТАБАКА“. Въпросната сграда е третата. И от тук на сетне намеренията минават, ясно. 
Дали ще бъде през „ТРАНС БАЛКАНИ“, които заявяват интерес или някой частен 
инвеститор, намеренията са ясни. 

Община Дупница има намерение да я продаде. 
 
Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ -  Реплика /Реплика/ към: 
Кмет - инж. Методи Чимев 
 Защо не я апортираме тогава в „ТРАНС БАЛКАНИ“…….. 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Г-н Дангов, ако обичате седнете си на мястото. Не съм ви дал думата. 
 
Кмет - инж. Методи Чимев 
Ако искате заповядайте ще си поговориме, но все пак е сесия наистина. 
 



Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ -  Реплика /Реплика/ към: 
Кмет - инж. Методи Чимев 
Не съм приключил. 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Репликата ви приключи. Дадох възможност да ви отговорят. Ако обичате 

седнете си на мястото. 
 
Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ -  Реплика /Реплика/ към: 
Кмет - инж. Методи Чимев 
Имам още 3 въпроса. 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
За изказване има думата Димитър Крекманов. 

 
Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ -  Реплика /Реплика/ към: 
Кмет - инж. Методи Чимев 
Още 3 въпроса г-н Костадинов. Защо се изнервяте? Не ми е завършила 

репликата. Защо се изнервяте? 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Г-н Дангов седнете си на мястото ако обичате. 
 
Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ -  Реплика /Реплика/ към: 
Кмет - инж. Методи Чимев 
Ако трябва да ви премеря кръвното. Имам апарат. Аз съм все пак лекар. 

Загрижен съм за вашето здраве. 
 
Кмет - инж. Методи Чимев 
Айде сега. Ще правиме ли сесия или ще си правим………. 
 
Димитър Василев Крекманов /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми колеги. 
Във връзка с Програмата за управление и разпореждане с имотите, конкретно 

раздел 5 – Отчуждаване. Искам да попитам, в миналия мандат имахме една подобна 
отчуждовка в с. Крайници с цел доизграждане на улица. Въпроса ми е такъв. Имаме ли 
срокове? Знам, че процедурата е дълга. Имаме ли срокове в които тази процедура да се 
извърши и какво конкретно се случва за процедурата в с. Крайници? 

Благодаря. 
 
Мая Караджова Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми общински съветници. 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
За секунда. Г-н Дангов, ако обичате не нарушавайте продължително реда в 

залата. Ще изчакаме г-н Дангов. Г-н Дангов. 



Уважаеми колеги, чл. 89, ал. 1, т. 2 - продължително и непрекъснато не 
осигурява възможност за нормална работа в заседателната зала по време на заседание 
или обижда и оскърбява се наказва с отстраняване от заседанието. Само го зачетох. 

Г-н Дангов, ще си седнете ли на мястото? Ще осигурите ли възможност на ОбС 
да работи? Ще ви изчакам. Облечете си палтото. 

Г-н Дангов, нарушавате противоепидемични мерки, реда в залата. Еми ще ви 
почакаме. Заповядайте. 

/Д-р Соколов – обаждане от място/ 
Вие също г-н Соколов не ползвате маска, но се въздържах да ви го кажа. 
Заповядайте. 

 
Мая Караджова Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 
След влизане в сила на решението на ОбС е изготвена Заповед. Има плащане 

частите на хората, изготвено е възлагателно писмо на инж. Любомир Райнов и в 
момента предстои трасиране на имота, след което ще бъде асфалтирана улицата. 

 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Искаш да кажеш прокарана на чертеж. Чак асфалтирана не мисля да поемем 

такива ангажименти. 
 
Мая Караджова Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 
Моля? 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Асфалтирана каза. Асфалтирана или трасирана. 
 
Мая Караджова Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 
На етап трасиране. 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Това е достатъчно. Благодаря. 
 
Вергил Георгиев Кацов /МК „Земеделски народен съюз“/ - Изказване 
/Изказване/ 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми колеги. 
В списъка с обекти, които общината има намерение да продаде прави 

впечатление една серия от над 20 самостоятелни обекта. Това са апартаменти в 
общинския блок които са до юн дома. Разгледахме темата с колегите на икономическа 
комисия и има нашето положително становище, но възникна един такъв въпрос. Там 
преди години мисля, че направихме преходни жилища в които жилища са настанени 
деца, младежи които вече възрастта им не позволява да бъдат по домовете, с цел да 
бъдат асоциирани. Тези помещения в които са настанени попадат ли в този списък? И 
ако случайно се яви инвеститор, който има желание да ги закупи имаме ли възможност 
да организираме бързо преместване на тези деца? И другото което поставихме като 
въпрос към колегите от общинска администрация. Нека когато се правят тези таблици, 
новите обекти които общината има намерение да продаде, да даде под наем, да бъдат 
болтвани, за да могат нашите колеги по бързо да се ориентират с какво е допълнена 
програмата. 

Благодаря ви. 



 
Мая Караджова Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 
В сградата има 29 самостоятелни обекта, 28 от които са включени в т. Б за 

продажба а 29-ия е включен в програмата в т. Ж имоти които общината има намерение 
да предостави за управление. За него има сключен едногодишен договор при 
възникване на инвестиционен интерес за закупуване на всички самостоятелни обекти 
община Дупница има възможност да предостави друг самостоятелен обект за 
управление. 

 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми госпожи  и господа, докладната която разглеждаме в момента, тук се 

касае не да продаваме нещо е така да го продаваме защото ни се продава, ами касае 
възможността да можеме да обезпечиме разходите в общинския бюджет. Т.е. 
приходите които ще придобиеме от тези продажби или концесии или наеми влизат в 
консолидирания общински бюджет и с тях разплащат различни мероприятия. Това е 
алфата и бетата на сегашната докладна. Смисъла е всеки съветник или всяка 
политическа група ако може, да не кажа измисли, но да предложи различни такива 
обекти, които на по-висока цена и по атрактивно да бъдат продадени с цел 
обезпечаване на бюджета. Това е смисъла на докладната. 

Второ. За съжаление Народното събрание точно преди Нова Година гласува нов 
мораториум върху земите по чл. 19, което по мое така дълги години, много време аз 
съм говорил в тази зала, че очакваме да падне този мораториум. Напомням ви, че 
община Дупница притежава почти 50 000 дка такива земи, по 1000 лв. да са на декар 
това са 50 000 000 най-груба сметка както казвам. Отново няма възможност да 
продаваме земите по чл. 19. Т.е. тази перспектива отпадна. И за това аз поглеждам 
цифрите всеки път когато разглеждаме бюджета ние знаеме, че в дела който е преди 
години когато аз в началото когато бях съветник предни периоди са продавани имоти в 
милиони, а ние сега продаваме между 400 и 700 000 на година. Това са цифрите които 
трябва да говорят. И тука не да се говори защо продавате и еди какво си………Няма 
лошо да се попита. Тука е въпроса да се каже, а какво ще се случи ако не продадем. Т.е. 
ние ще изпаднем в дефицит и няма да можем да обезпечим общинския бюджет. Това е 
това което ме касае мен и винаги ме е касаело и аз считам, че продажбата на Тютюнева 
промишленост която веднъж не можа да се осъществи и сега ако успеем чрез този 
инвестиционен проект да придобием някакви средства под каквато и да е форма, може 
да доведе до там, че приходите от милион и двеста очаквани, а те в никакъв случай 
няма според мен да достигна и те не достигат такива нива, ако можем да ги надвишиме. 

Това е темата на днешната докладна. Списъка е почти еднакъв всяка година. Не 
виждам разлика с миналата така, че не виждам и причина да не го приемем. Благодаря 
ви. 
 
Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 
Окончателно гласуване: 
Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 1 

Въздържали се 0 



1. Александър Димитров Анин: За 
2. Александър Иванов Паризов: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Венелин Петков Иванов: За 
6. Венелин Раймонд Коларов: За 
7. Вергил Георгиев Кацов: За 
8. Виолета Генчева Инкьова: За 
9. Георги Василев Георгиев: За 
10. Георги Василев Градевски: За 
11. Георги Василев Наумов: За 
12. Георги Красимиров Градевски: За 
13. Димитър Василев Крекманов: За 
14. Емил Димитров Гущеров: За 
15. Емилия Райчова Кузманова: За 
16. Иван Методиев Танев: За 
17. Иван Миланов Раков: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Костадин Крумов Костадинов: За 
20. Костадин Михайлов Севдин: За 
21. Леонид Йосифов Хаздай: За 
22. Лорета Методиева Николова: За 
23. Мария Георгиева Соколова: За 
24. Миглена Йорданова Вельова: За 
25. Павел Ангелов Коларски: За 
26. Пламен Петров Соколов: За 
27. Първан Ангелов Дангов: Против 
28. Станислав Христов Павлов: За 
29. Тодор Димитров Василев: За 

 
РЕШИ: 
 
Чл. 21, ал.1, т.12 и чл. 27, ал.3 от ЗМСМА и във връзка с чл.8, ал.9 от ЗОС, Об.С 
прие 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

  
                                                       №  2 
 
             1. Общински съвет – Дупница приема Програма за управление и разпореждане 
с имотите общинска собственост в Община Дупница за 2021 г. 
  
            Приложение: Проект на Програма за управление и разпореждане с имотите 
общинска собственост в Община Дупница за 2021г. 
 
 
Точка 3 (Трета) 
 
574/29.12.2020 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 



Приемане на Годишен план за ползване на дървесина в горски територии-
собственост на Община Дупница през 2021 г. и Ценоразпис за продажба на 
дървесина по дървесни видове и сортименти от склад и цени за дърводобив през 
2021 г. за общински гори-собственост на Община Дупница  

Положително становище. 
Желаете ли комисията да вземете отношение? 
 
 

Гласуване по основен въпрос: 
Окончателно гласуване: 
Общинският съвет гласува и със 'за' - 29, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 29 

Против 0 

Въздържали се 0 
1. Александър Димитров Анин: За 
2. Александър Иванов Паризов: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Бойко Олегов Христов: За 
5. Валентина Василева Караганова: За 
6. Венелин Петков Иванов: За 
7. Венелин Раймонд Коларов: За 
8. Вергил Георгиев Кацов: За 
9. Виолета Генчева Инкьова: За 
10. Георги Василев Георгиев: За 
11. Георги Василев Градевски: За 
12. Георги Василев Наумов: За 
13. Георги Красимиров Градевски: За 
14. Димитър Василев Крекманов: За 
15. Емил Димитров Гущеров: За 
16. Емилия Райчова Кузманова: За 
17. Ивайло Валериев Петров: За 
18. Иван Методиев Танев: За 
19. Иван Миланов Раков: За 
20. Йонко Йорданов Гергов: За 
21. Йордан Крумов Йорданов: За 
22. Костадин Крумов Костадинов: За 
23. Костадин Михайлов Севдин: За 
24. Леонид Йосифов Хаздай: За 
25. Лорета Методиева Николова: За 
26. Мария Георгиева Соколова: За 
27. Миглена Йорданова Вельова: За 
28. Павел Ангелов Коларски: За 
29. Тодор Димитров Василев: За 

 
РЕШИ: 
 



Чл. 21, ал.1, т.8, т.12 и т.23 и ал.2, във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за 
местното самоуправление и местната администрация, чл.5, чл.7, чл.71, ал.1 и 
ал.5, т.3 от Наредбата за условията и реда за възлагане на дейности в горските 
територии – държавна и общинска собственост и чл.112, ал.1 от Закона за 
горите, Об.С прие 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  3 
 

1.Общински съвет гр.Дупница приема и утвърждава Годишен план за ползване на 
дървесина в горски територии-собственост на Община Дупница през 2021 г. 
  
2. Общински съвет гр.Дупница приема и утвърждава Ценоразпис за продажба на 
дървесина по дървесни видове и сортименти от склад и цени за дърводобив през 2021 г. 
за общински гори-собственост на Община Дупница. 
 
Точка 4 (Четвърта) 
08/07.01.2021 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Решение за сключване на договор с “Водоснабдяване и канализация -Дупница” 
ЕООД, с ЕИК 819364771 за възлагане на всички дейности, включително за поемане 
на финансовите задължения, по стопанисване, поддържане и експлоатация на 
канализационната система на територията на с.Баланово, община Дупница, 
съгласно издадено от Директора на БД ЗБР-Благоевград Разрешително за ползване 
на воден обект за заустване на отпадъчни води в повърхностни води № 
43110193/26.10.2020 г  

 
Изказвания: 

Кмет - инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/ 
Повода за докладната е именно разрешителното за ползване за заустване на 

отпадъчни води издадено от Директора на Басейнова дирекция. Вижте датата. То е от 
26 октомври 2020 год. Имайки предвид, че общината е бенефициент и получава и 
заплаща такъв вид услуга, а пък оператора на територията на общината всички знаете, 
че е В и К дружеството. Идеята на докладната е да бъде вменено на В и К оператора да 
стопанисва и поддържа въпросната система. 

Благодаря ви. 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Благодаря ви. 
Положително становище на комисията по ТСУ. 
Има ли желаещи за изказвания? 

 
Край на дебати 
 
Гласуване по основен въпрос: 
Окончателно гласуване: 
Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 



За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 
 
РЕШИ: 
 
Чл. 21, ал.1, т.23 и ал.2, и във връзка с чл.27, ал.3 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация, чл.18, ал.1, т.15 от Наредбата за 
условията и реда за упражняване на правата на собственик от Община Дупница 
върху общинската част от капитала на търговските дружества, чл.198г, т.2 и 
т.3, във връзка с чл.198б, т.3 и чл.198п, ал.1 от Закона за водите и чл.5, ал.2 от 
Наредба № 2 от 08.06.2011 г. на Министъра на околната среда и водите, Об.С прие 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  4 
 

            1.Общински съвет гр.Дупница дава съгласие за сключване на Договор между 
Община Дупница и “Водоснабдяване и канализация-Дупница” ЕООД, с ЕИК 819364771, 
на основание чл. 198г, т.2 и т.3, във връзка с чл.198б, т.3 и чл.198п, ал.1 от Закона за 
водите и чл.5, ал.2 от Наредба №2 от 08.06.2011 г. на Министъра на околната среда и 
водите за издаване на разрешителни за заустване на отпадъчни води във водни 
обекти за възлагане изпълнението на всички дейности и условия, включително за 
поемане на финансовите задължения, по поддържане на канализационната система 
на територията на с.Баланово, община Дупница, в съответствие с чл.48, ал.4 от 
Закона за водите, от датата на подписване на договора и срок на действие, посочен в 
Разрешително за ползване на воден обект за заустване на отпадъчни води в 
повърхностни води № 43110193/26.10.2020 г. издаденото от Директора на БД ЗБР – 
Благоевград за канализационна система - с.Баланово. 

2. Упълномощава Кмета на Община Дупница да подпише договор, съгласно 
приетото решение. 
  
 
Точка 5 (Пета) 
46/15.01.2021 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Прекратяване на съсобственост между Община Дупница и частно лице в 
урегулиран поземлен имот /УПИ/ І-398, в квартал 23 по регулационния план на 
с.Баланово, Община Дупница, чрез продажба частта на общината  
 
Изказвания: 
 

Кмет - инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/ 
Касае 46 от 710 идеални части. След урегулиране на парцела възникват 46 кв.м, 

които трябва да бъдат придадени към парцела. Т.е. лицето ги ползва но не ги е 
заплатило. С цел регулиране на тези взаимоотношения докладната е прекратяване на 
съсобственост. 

Благодаря ви. 
 

Край на дебати 



 
Гласуване по основен въпрос: 
Окончателно гласуване: 
Общинският съвет гласува и със 'за' - 29, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 29 

Против 0 

Въздържали се 0 
1. Александър Димитров Анин: За 
2. Александър Иванов Паризов: За 
3. Асен Георгиев Пилев: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Бойко Олегов Христов: За 
6. Венелин Петков Иванов: За 
7. Венелин Раймонд Коларов: За 
8. Вергил Георгиев Кацов: За 
9. Виолета Генчева Инкьова: За 
10. Георги Василев Георгиев: За 
11. Георги Василев Градевски: За 
12. Георги Василев Наумов: За 
13. Георги Красимиров Градевски: За 
14. Димитър Василев Крекманов: За 
15. Емил Димитров Гущеров: За 
16. Емилия Райчова Кузманова: За 
17. Ивайло Валериев Петров: За 
18. Иван Методиев Танев: За 
19. Иван Миланов Раков: За 
20. Йонко Йорданов Гергов: За 
21. Йордан Крумов Йорданов: За 
22. Костадин Крумов Костадинов: За 
23. Костадин Михайлов Севдин: За 
24. Леонид Йосифов Хаздай: За 
25. Лорета Методиева Николова: За 
26. Мария Георгиева Соколова: За 
27. Миглена Йорданова Вельова: За 
28. Павел Ангелов Коларски: За 
29. Тодор Димитров Василев: За 

 
РЕШИ: 
 
Чл. 21, ал.1, т.8 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 и чл. 52, ал.5, т.1 от Закона за 
местното самоуправление и местната администрация, чл.36, ал.1, т.2 и чл.41, 
ал.2 от Закона за общинската собственост, и чл.59, ал.1, т.3 и ал.3, и чл.60 от 
Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество /приета с Решение №8/31.01.2008 год. на Общински съвет Дупница/, 
Об.С прие 
  
 



Р Е Ш Е Н И Е 
 

                                                        №  5 
 
         1. Общински съвет Дупница взема решение за прекратяване на съсобствеността 
с Община Дупница в урегулиран поземлен имот 46/710 идеални част от урегулиран 
поземлен имот /УПИ/ І-398 /първи, образуван от имот с планоснимачен номер триста 
деветдесет и осем/, квартал 23 /двадесет и три/ по регулационния план на село 
Баланово, Община Дупница, Област Кюстендил, с площ на целия имот от 710 кв.м 
/седемстотин и десет квадратни метра/, с улична регулация, утвърдена със Заповед 
№1673/16.08.1969 год., “чрез продажба на частта на общината, която е 46/710 
ид.части /четиридесет и шест от седемстотин и десет идеални части/, съгласно Акт 
за частна общинска собственост №5436/21.10.2020 год. на Димитър Кирилов 
Драганов - съсобственик на описания поземлен имот, от които е 
образуван  урегулиран поземлен имот /УПИ/ І-398 в квартал 23 по регулационния план 
на село Баланово, срещу заплащане на цена, в размер на  721.00 лв. /седемстотин 
двадесет и един лева/ без ДДС, съгласно пазарна оценка, изготвена от оценител на 
недвижими имоти. 
         2.Упълномощава кмета на Община Дупница да извърши процедурата и сключи 
договора  за  прекратяване на съсобственост при продажна цена, съгласно 
утвърдената в т.1 от решението пазарна оценка, в размер на 721.00 лв. /седемстотин 
двадесет и един лева/ без ДДС. 
        3. Общински съвет определя 30% от постъпленията от реализираната продажба 
съгл. т.1 от решението да се използва за финансиране за изграждането и за основен и 
текущ ремонт на социалната и техническата инфраструктура на територията на с. 
Баланово, Община Дупница, Област Кюстендил.    
 
    
Точка 6 (Шеста) 
59/18.01.2021 г.  
Докладна записка от група общински съветници от БСП за България, относно 
Вземане на решение за изменение на Решение №163 на ОбС - Дупница, взето с 
Протокол №11 от 18.12.2020 г. за приети мерки за защита на гражданите и 
бизнеса за справяне с икономическите последици, вследствие усложнената 
епидемична обстановка  
 

Становища: 
Комисия по здравеопазване – 4 „въздържал се“, 1 „за“ 
Комисия по спорт, туризъм, младежки дейности  - 1 „за“, 1 „против“, 3 

„въздържал се“ 
ТСУ – 4 „за“, 3 „въздържал се“ 
Икономическа комисия – 5 „за“, 1 „въздържал се“ 
Образование и култура – 6 гласа 1 „въздържал се“ 
Някой от комисията желае ли да вземе от името на комисията отношение? 

 
Изказвания: 

Ивайло Валериев Петров /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/ 
Г-н Председател. 
Г-н Кмет. 
Колеги. 



Всички знаем, че описаните в докладната бизнеси бяха преустановени със 
Заповед на Министъра на здравеопазването от 25 ноември 2020 год. Излязоха данни, че 
около 30, 40% от засегнатите бизнеси са вече са преустановили дейност и са пред фалит 
и друг процент който трудно покрива текущите си задължения. За това с това наше 
предложение се надявам засегнатите бизнеси да поемат глътка въздух и след като им 
бъде разрешено това…… Не трябва да се заблуждаваме, че със започването на дейност 
на тези бизнеси всичко ще се завърне по старо му, а трябва да се обърнем към тези 
бизнеси и да подадем своя принос за тяхното възобновяване. Ще се върна това, че 
отново ще има ограничения, ще има прегради, ще има маски, ще има намаляване на 
капацитети и коридори във всички тези помещения които работят тези бизнеси и за 
това неминуемо трябва да помогнем. На сайта на общината забелязах, че е подходено 
към направянето на анкета за бизнеса, като бързо са приканени посетителите на сайта 
да отправят своите виждания и препоръки, относно подобряване на бизнес клемата в 
общината. За това се надявам, че с това наше предложение всички ние като отговорни 
хора бихме помогнали засегнатия бизнес да поеме глътка въздух. 
 

Валентина Василева Караганова /КП „БСП за България“/ - Изказване 
/Изказване/ 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми колеги. 
Идеята на настоящата докладна е да надградим социално икономическата мярка 

която ние вече един път взехме в полза на бизнеса. И аз съм на мнение, че няма 
икономика без данъкоплатци, без бизнес. Касае се само за удължаване на срока само с 
още 1 месец в който те да бъдат освободени от заплащане на наем, което неминуемо ще 
бъде в тяхна полза и помощ, а нас ще ни превърне в община стояща близо до 
проблемите на бизнеса и хората. Мисля, че това е достатъчно основание да приемем и 
да помогнем на жителите чиито доходи се формират от дейност пряко свързана с 
общинската собственост. 

Благодаря. 
 

Вергил Георгиев Кацов /МК „Земеделски народен съюз“/ - Изказване 
/Изказване/ 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Колеги. 
Докладната беше разгледана на икономическа комисия. Вие прочетохте нашето 

положително становище. Адмирация за инициативата на колегите от БСП. Ние с 
подкрепянето на тези мерки и гласуването за предварително изпълнение сме доказали, 
че не сме безразлични и сме ги освобождавали от наем. Но днес тук аз искам да се 
обърна към всички вас да погледнем нещата и от един друг ъгъл. Вижда се от 
предходната докладна която гледахме, че тежестта върху общинския бюджет няма да е 
от голямо значение, имайки предвид, че очаквани приходи като цяло са около 120 000 
от помещения и всички тези помещения са засегнати от заповедта на Министъра. Т.е. 
една част от тях са и работили и няма да бъдат освободени. Но нека да помислим и като 
собственици, като принципал на нашето търговско дружество ГУМ. Там ситуацията е 
много различна, защото докладната засягаме и ГУМ. Там нещата изглеждат по следния 
начин. По малко от 10% от обектите са работили в периода в който имаше забрана. В 
същото време разходите на ГУМ не са никак малко. Дали има посещаемост или не там 
трябва да се поддържат определени температури. Това търговско дружество миналата 



година със санкцията на ОбС си разпредели един огромен процент от печалбата като 
дивиденти към общината. Същото търговско дружество в момента излиза от период в 
който не е събирало 90%  от наемите си, които са основните източници на приходи. 
Единствените. Г-жа Вельова като човек, който познава дейността добре на 
дружеството. Благодаря ви. 

Така, че колеги искам да отправя едно предложение върху което да 
разсъждаваме и ако се обединим около него да го направим. Този наем който вие 
предлагате да надградите заповедта ще се падне точно първия месец в който 
дружеството има нужда също от някакви приходи. Имайки предвид, че му предстоят 
плащане на данъци, такса смет, корпоративни данъци, въобще тези месеци които 
предстоят са тежки за бизнеса. В същото време самите заповеди и неяснотата по 
ситуацията е довела до инициативи в някои от търговците, които ползват помещение в 
ГУМ вече да наемат помещение и извън ГУМ, което им гарантира, че при следваща 
Заповед за затваряне на обекти като ГУМ, имайки предвид, че го третират като МОЛ 
нашия ГУМ, те нямат сигурност и за това са предприели да наемат помещения навън. 
Моето предложение е резонно по две причини. Едната е тази която ви казах да не идва 
на един път и другата причина е да се възползват лоялните наши наематели. Какво 
имам предвид? Ако ние направим първия месец безплатен, има наематели които вече са 
заявили или обмислят напускане и освобождаване с оглед неяснотата кога могат да 
работят и кога не. Имайки предвид, че те не можаха да работят в м. декември който 
народа казва за този месец, че  „ден година храни“. 

Моето предложение, ако колегите от БСП разбира се и останалите като 
собственици на този обект да помислим този наем който вие предлагате в числа нещо 
ще изглежда нещо от около 30 000 лв., да бъде разсрочен за 2, 3 месеца. Хем по този 
начин ще дадем възможност да се възползват нашите лоялни наематели, хем няма да 
натоварим и да притиснем финансово търговското ни дружество в ъгъла. 

Това са ми мотивите и правя конкретно предложение, ако намери разбиране 
разбира се между колегите. По този начин хем тежестта, т.е. мерките които вие 
предлагате ще се запазят в същия размер, хем от тях ще се възползват лоялните 
наематели, хем няма да притискаме дружеството в ъгъла. 

Благодаря ви. В тази посока ми е изказването. 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Благодаря. Г-н Кацов, колеги, много ви моля най добронамерено, ако може 

вашето предложение или да го продиктувате или да го дадете написано кратичко, за да 
може да го въведем за електронната система. Както ви е по-удобно. Нашите 
сътруднички ще ви съдействат. Просто трябва да дадете конкретно предложение как да 
бъде формулирано вашето предложение и къде и спрямо коя точка. 

 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Процедурно предложение 
/Процедурно предложение/ "Почивка" 
Моето процедурно предложение е следното. Тъй като и в изказванията на 

колегите и на Иво Петров и на г-н Кацов стана многократно темата за ГУМ, аз от името 
на група ще поискам 20 минути почивка и да поканим управителката на ГУМ, за да 
може в този дебат е изключително важно да чуем финансовите параметри и всичко 
което касае управлението и с наемите на ГУМ. 

Така че искам 20 минути почивка от името на групата на ГЕРБ. 
 

Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
 



Обявявам 20 минути почивка. 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Г-н Гущеров, вие предложихте Цветанка Вуковска да я поканиме. Как искате 

сега? Първо има изказване от Крекманов, г-н Дангов, от мен има заявка. Първо да 
минат изказванията и след това Вуковска или първо да чуем г-жа Вуковска? Добре. 

Г-жа Вуковска, заповядайте на микрофона. В общи линии се касае да дадете 
разяснение, относно моментното състояние финансово на „ГУМ – Дупница“, 
пандемията как се отрази на дружеството и конкретно по предложението на колегите от 
БСП за увеличаване на неплащането на наем с 1 месец.   

 
Цветанка Вуковска - управител на ГУМ Изказване /Изказване на 
Нечлeнуващи в група/ 
Добър ден на всички. 
Ще дам малко информация за финансовото състояние на дружеството в 

момента. Миналата година 3 месеца бяха абсолютно неработещи за „ГУМ – Дупница“. 
Три месеца сме освободили търговците, наематели с търговски площи в ГУМ. 
Дружеството обаче през тези 3 месеца има договори, които са абонаментни, 
преговаряли сме, почти всички доставчици са подали ръка, понамалили са от разходите 
за абонамент, но това са постоянни разходи въпреки, че ГУМ не работи и че няма 
приходи. Като намаляване на финансов резултат първо за приходите ще говориме 
440 000 2019, 2020 са на 335. Това са 104 000 като приход надолу. При положение, че 
разходите са почти постоянни, имаме оптимизация на разходите, но не може да бъде 
голяма оптимизацията. Печалбата която ще дойде в края на годината 60 000 лв., като 
печалба с която вече покриваме разноските за януари, неработещ ГУМ, но постоянни 
разходи. Тези 60 000 печалба биха могли да ни покрият разноските максимум за 2 
месеца. Ако в последствие ни затворят пак мисля, че ще има риск финансов за ГУМ, 
ако ние харчим парите без да направим правилните изчисления и без добре да си 
прецениме нещата. Миналата година, когато ни затвориха до май месец, всички лятото 
казаха „край, няма да има“. Ноември месец последно нямаше да има затваряне. Тогава с 
екипа на община Дупница в частност с г-жа Китанова и г-н Чимев в края на годината 
като видяхме, че ще имаме печалба, имахме разговори ноември и декември да намалим 
на наемателите по 20% от наема и на декемврийската сесия да го вкараме и да ги 
изненадаме с коледен подарък. Ние тези печалби не ги искаме за нас. Просто да 
държиме стабилно финансовото състояние и да не подложиме една доста добре 
работеща фирма, която миналата година има 160 000 печалба. При положение, че ни 
затваряха ние имахме дивидент 130 000 и си го платихме. Сега наистина много 
внимателно трябва да действаме защото е само още януари месец и целия януари 
нямаме приходи, ако и февруари нямаме приход след това търговците когато ги 
отворихме май месец, тогава аз не съм ги натискала за наем. Казах им ок имате два 
неработени месеца, трудно ви е било, ако забавите наем няма проблем. Чаках ги който 
може юни, който може юли, който може август, когато можаха си оправиха 
неплатените от март при затварянето и в последствие следващите наеми. Винаги сме 
били много внимателни към тях и винаги сме им помагали. 

Сега също сме с желание за помощ, но трябва да прецизираме финансовото 
състояние на дружеството защото ако реално ние го поставиме на колене първо, че след 
това като търговски площи и цени на търговски площи ще бъдем страшно 
неатрактивни да си продаваме площите. И нещо което до момента на никой не съм го 
казала защото са само мои предварителни сметки и ние не сме отворили. От миналата 
пандемия до сега февруари месец ще започнем с 2 300 приход на долу с постоянен 



разход. Защото за да отоплиме площите ние имаме постоянен разход. За да охраняваме 
ГУМ, камери и всичко останало, асансьори, абсолютно всичко останало, ние имаме 
постоянен разход. Само, че наемателите ни се стопяват. До края на годината това са ми 
27 000 които ги очаквам в намаление на прихода, само от тези търговци които до 
момента са се отказали. Сега, днес подготвяме залите, събрали сме се, почистваме ще 
подредим хубаво щандовете. В понеделник да си приемем клиентите и да можем да им 
отговориме като една хубава търговска верига, да сме подредени, но вярвайте ми ако 
влезете вече имаме дупки от щандове празни и това нещо рефлектира върху нашето 
финансово състояние. 

За тази цел ще помоля като взимате решенията да се вземе един премерен риск и 
за двете страни. Аз не искам да избягам от отговорността като мениджър на 
дружеството да помагам към наемателите. Да, ще им помагам, но до колкото може за 
ГУМ и за тях. Просто да премериме риска, защото ако в единия случай се затваря 
бизнеса и няма разход, затварят се фирмите, те са малки търговци, затварят фирмите 
без разход за отопление, без разход за наем, без разходи. Да нямат приходи и нямат 
печалби, докато при нас нямаме приходи, за печалби да не говориме, имаме персонал, 
имаме постоянни разходи които не можем да ги отсрочиме.  

И следващ вариант. Ако се вземат решения за наеми напред, тогава ще трябва да 
мога да договарям с доставчици, разсрочване на наши сметки. Не мисля, че е добре за 
ГУМ като общинско предприятие да влиза в ситуацията да се разсрочва. В момента ако 
заставаме пред ЧЕЗ и диктуваме цените на тока които са в ГУМ, които са едни от най 
ниските в града, защото сме стабилна фирма, имаме стабилитет, дават ни цени и 
преговаряме, в силна позиция. Другия вариант е да олекнеме и след това ние да сме на 
килимчето. Но това решение един добър мениджър, вие всички имате бизнеси, 
мениджъри сте, аз съм сигурна, че вие ще вземете най-доброто решение за ГУМ. Това е 
като финансово от мен. 

 
Ивайло Валериев Петров /КП „БСП за България“/ - Реплика /Реплика/ 
към: Цветанка Вуковска - управител на ГУМ 
Благодаря г-н Председател. 
Аз имам само един въпрос към г-жа Вуковска. След първия локдаун имаше 

подкрепа, отпускани пари от ОБИК по исун програма която се кандидатстваше, 
търговското предприятие на ГУМ можеше ли кандидатства? 

 
Цветанка Вуковска - управител на ГУМ Изказване /Изказване на 
Нечлeнуващи в група/ 
В момента сме кандидатствали по програми и горе долу заплатите на 

служителите на ГУМ не са теглени от печалбата, по спечелени програми съм плащала 
на персонала. Но като разходи са толкова силно оптимизирани, че в тези програми няма 
как после да се справиме да ги докажеме. Единствено разхода за персонала е изцяло 
покрит от програми. 

 
Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ - Реплика /Реплика/ към: 

Цветанка Вуковска - управител на ГУМ 
Благодаря. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми колеги. 
Уважаеми г-н Костадинов. 
Уважаема г-жа Вуковска. 



Полезно е вашето идване тук и даване на разяснения. Аз имам обаче няколко 
въпроса. Предварително казвам, че съм лаик по темата, не разбирам, но. Вие казвате, че 
плащате едни от най-ниските цени на ел. енергия. Вие казахте, че сте кандидатствали 
по програми и заплатите на служителите в търговското дружество не са от собствените 
ви приходи, генерирали сте печалба 60 000 лв. Нетна да. И в момента покривате 
разходите по така наречените постоянни или абонаментни договори. Бихте ли казали 
освен договора ви за ел. енергия какви други абонаментни договори имате и в крайна 
сметка за какви постоянни разходи говорим. Това е първия въпрос. 

Втория въпрос. След като сте генерирали 60 000 лв. нетна печалба, а сте платили 
дивидент 130 000 лв. на община Дупница. Нали така? Това съм го записал. Февруари 
месец имате, казвате, февруари е другата седмица, почвате с 2 300 лв. надолу. 
Постоянни приходи и имате постоянни разходи. Кое толкова ви притеснява от 
управленска гледна точка. Това ми е втория вапрос. В цифрово изражение. 

И третия ми въпрос. Уважаеми колеги, ще кажа нещо стига на де ви прозвучи 
еретично. Общината е достатъчно финансово стабилна. Ако въпросното търговско 
дружество изпадне в несъстоятелност, което аз не го пожелавам или 
неплатежоспособност, ние можем да отреагираме и да го дофинансираме.  Лично аз 
предварително се извинявам за това което ще кажа. Лично аз предпочитам ГУМ 
Дупница да фалира, а 50 или 100 семейства дупнишки да имат хляб да си купят на 
децата. Лично аз предпочитам общината да помогне, а да не увеличаваме смъртността 
на самоубилите се бизнесмени, защото има такива пострадали от пандемията. 

 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ 
Времето ви изтече г-н Дангов. 
 
Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ - Реплика /Реплика/ към: 

Цветанка Вуковска - управител на ГУМ 
Г-Н Костадинов, да завърша само изречението, ако позволите. Бъдете 

благороден. Вие сте бизнесмен. 
Нека да мислим за хората, а не за търговските дружества и на парите. Не всичко 

е пари в крайна сметка. 
Благодаря. 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Реплика /Реплика/ към: 
Цветанка Вуковска - управител на ГУМ 
Г-жо Вуковска, имам една реплика, само една реплика и аз към вас. За цялото 

изложение което направихте и очевидно и д-р Дангов не може да се ориентира. Тука 
въпроса е важния, най-важния въпрос е колко са наемите, колко за един месец събирате 
от наеми в ГУМ? За 1 месец. 

 
Цветанка Вуковска - управител на ГУМ Изказване /Изказване на 
Нечлeнуващи в група/ 
Месечния приход е 29 900 без ДДС, като сега тези 2 000 горе долу ще ни дойде 

около 28 000 без ДДС ще ни дойде месечния приход. 
Аз мисля, че търговците ако фалира ГУМ няма да имат препитание. Просто само 

това ще кажа. Ако ГУМ фалира тези търговци сега ще са освободени от 1 месец или 2 
месеца или 3, но след това години напред ще трябва да работят извън ГУМ. Има 
разумни разсрочки, има разумни начини по които може да се решат нещата. Вие ще го 
вземете правилното решение. Ако имаме гаранция, че няма да затваряме повече до края 
на годината, да освобождаваме. 



 
Димитър Василев Крекманов /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 
Аз искам да благодаря на г-жа Вуковска, че отзова да ни разясни моментната 

ситуация на „ГУМ – Дупница“. Моето притеснение е разбира се, че бизнеса трябва да 
се подпомогне и да мислим за гражданите на общината, но моето притеснение е да не 
би в момента в който трябва да дойде да се разпредели дивидента на „ГУМ – Дупница“ 
да се окаже, че трябва да гласуваме отпускане на заем за да го дофинансираме. 

Благодаря. 
 
Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/ 
Благодаря. 
Уважаеми г-н Костадинов. 
Уважаеми колеги. 
Групата на БСП за България в ОбС е внесла едно разумно предложение в 

интерес на нашите съграждани, в интерес на семейния бизнес. В крайна сметка там не 
работят едри търговци, които представляват зад себе си или представляват големи 
търговски вериги, работят хора които изкарват препитанието си само и единствено от 
тази дейност. За това аз ви моля да подкрепите нашето предложение. Абстрахирайте се 
от всякакви изборни теми. Времето е пандемично и поне в залата лекарите като д-р 
Николова, д-р Паризов и д-р Соколова знаят какво е в условията на пандемия човек да 
запази своето психологическо здраве. Когато човек психически е здрав, той е здрав и 
физически. Давам само един пример и го казах на колегата Кацов. Ако имаш кредит в 
банка и не работиш и си изкарваш парите наемател в ГУМ и в следващия момент 
нямаш пари да си купиш хляба на детето вкъщи и киселото мляко, със сигурност не ти 
е нито до БСП нито до ГЕРБ, нито до Костадинов, нито до Дангов. Теглиш им майната 
на всички, озверяваш и ставаш асоциален тип. Не искам да бъда, съвсем искрено 
говоря, на мястото на Методи Чимев като кмет. Сигурно в неговия приемен ден идват 
всякакви. Поне в моя петък беше г-н Чимев беше ден за всичко. На някой петела му е 
кукуригал и идва на мен да ми се оплаче.  Правим в крайна сметка една добра практика. 
Виждате на национално ниво, че мерките на правителството трудно работят, понякога и 
не работят. Нека ние като ОбС да покажем добра практика. Ще завърша само с това, че 
така наречените развити страни, ще дам пример САЩ има безвъзмездна помощ от 1500 
щатски долара и никой не иска получателя да ги връща. 

Г-н Костадинов…. Пак повтарям безвъзмездна финансова помощ от 
правителството на САЩ, най-великата демокрация в света и никой не иска да ги връща. 
Ние правим един жест към малкия, семейния, мачкания бизнес за съжаление. Очаквам 
вашата подкрепа. 

Благодаря. 
 
Кмет - инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/ 
По тази тема ако някой каже категорично съм против, първо няма да му стиска, 

второ няма да е коректно. Темата беше отворена още април. Повода беше именно 
същия. Нашите съграждани, които ползват общински имоти бяха освободени. 
Същината на вашата докладна колеги е да удължиме с 1 месец извън срока който  
действа по Заповед това ограничение от Министъра на здравеопазването. Каза ви г-жа 
Вуковска за ГУМ касае около 30 000 в цялост като приход към общинския бюджет е 
около 52, 53 до 55 000. Разчетите още април месец бяха направени, че ние два, три 
месеца е по-добре да направиме отстъпка отколкото да стоим на позиция, не трябва да 
дойдат. 



Благодаря ви за оценката, че община Дупница е финансово стабилна. Това е 
едната страна. Другата страна е въпросните ползватели, само за ползвателите на ГУМ 
говоря, са там защото има общинско предприятие ГУМ. Ако въпросното предприятие 
го няма тези ползватели няма да са там. Т.е. трябва да излязат от там. Към момента не 
чух от г-жа Вуковска, но има около 40 заети щанда, ако не бъркам. 40 фирми. Така. А 
колко беше целия наличен търговски потенциал в ГУМ? 

/Г-жа Вуковска – отговор от зала/ 
Извинявайте, че е тоя режима. Просто е редно всички да знаем за какво иде реч. 

Като бройка. Това е една част от общо колко е. 100 договора. Сега колеги, всички 
ползватели договорите им изтекоха в рамките на около година от 2019 до 2020. 
Ползвателите в момента не са минали по реда си процедура за отдаване, както 
практикуваме, както е редно да бъде. Това беше другия жест. В тази ситуация тези 
които обраха негатива, нека малко да има време да се съвземат и тогава да стартираме. 
Значи мярката не е 1 или 2. Те са няколко които са направени. Аз знам, че всеки от тях 
ако го оставиме и 1 година ще стои. Няма лошо. Но всеки от вас знае, че като 
собственик дали е на фирма, дали е на имот, дали е на приход семеен има две страни – 
приход и разход. И някак си така ако махнеме с ръка какво пък толкова айде разхода не 
ни интересува. Ние имаме 3 предприятия. Едното дотираме, второто дотираме, третото 
почваме да дотираме, аз честно да ви кажа си мисля защо ги имаме. Режима на пазара 
какъв е? Имаш нужда от нещо, търсиш вариант, развиваш го. Преди време спомняте ли 
си за ремонта на ГУМ пак имахме едно брожение. Защо ще се прави? За да се създадат 
по-добри условия, по-добър вид, комфорт на ползватели, комфорт на клиенти. 
Понякога притеснението, в момента казвам като притеснение, че имаме леко улитане в 
една или друга посока. Не знам дали слушахте внимателно г-жа Вуковска. Тя каза 
добре нека да го направим, но да бъде в умерени граници. Ако трябва да бъдем 
коректни спрямо нас си, защото ние гласуваме отчетите на тези дружества, ние 
назначаваме управители, ние им търсим сметка, ние им вменяваме и отговорности, 
трябва да застанем и на позиция и от едната и от другата страна. Какъв би бил 
проблема, към колегите вносители ми е въпроса. Вие казвате 1 месец да бъдат 
освободени. Ако се направи както мисля, че е по-разумно 2, 3 месеца да бъдат 
примерно с 30% облекчени техните наеми. Разсъждавам на глас. Задавам въпрос. Та не 
е въпрос само да кажеме ние решихме, направихме го, много сме добри. Така е. Добри 
сме по някога ама имаме задължения да взимаме не толкова добри решения. 

Благодаря ви. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Първан 
Ангелов Дангов 
Благодаря г-н Костадинов.  
От това което чух преди малко от г-н Дангов е хубаво, че за пръв път чуваме 

една трезва оценка, че Дупница е финансово стабилна, че трябва да се поучава 
България от САЩ, може би е най-развитата икономика. Това е хубаво, че и те в тяхната 
партия са стигнали до извод. 

Относно техното предложение. Да, изключително важно е за тези хора 
общината…………  

Ако се е успокоил г-н Дангов ще продължа. 
Значи по докладната и изказването на г-н Дангов се връщам. Нека не залитаме в 

популистки или по скоро да кокетничим с определена група от дупнишката 
общественост, защото ние сме избрани от всички граждани. И тука тогава поставям 
въпроса към г-н Дангов и към вносителите. А от къде да отрежем тези 50 000 за да 
може да компенсираме съответно приходите. От детската площадка в Яхиново, която 



предстои да се изгради или в Крайници или някоя улица на територията на общината. 
Към изказването ми е това към г-н Дангов. 

Благодаря. 
 
Г-Н Вергил Георгиев Кацов /МК „Земеделски народен съюз“/ - Реплика 

/Реплика/: 
Наслушахме се на доста неща.   
Колеги се изказват по няколко пъти на днешната тема и явно използват…които 

не са ми ясни на мене.  
От това, което каза колегата Дангов останах с впечатление, че не съм разбран. 

Ние не търсим облага в плащането…както примера с банката. Моето предложение 
беше провокирано и от това, което каза г-н Чимев. Не е необходимо да освобождаваме 
хора от наем, които вече са дали заявление, че излизат от 1 февруари. Що се касае 
самата помощ дали е 28 000, дали е 30 000 зависи от това колко ще 
останат.предложението ми е тя да бъде разсрочена февруари, март и април.хем е 
насочена към лоялните наематели, хем не притискаме дружеството.  Това са ми 
мотивите и сега ще изчета предложението. 

Общински съвет-Дупница допълва Решение №163, взето по Протокол №11 / 
18.12.2020г. на ОбС-Дупница, като създава нови т.5 и т.6, както следва: 

Т.5  Освобождават се частично от заплащане на 1/3 от дължимите месечни 
наемни вноски и такси за ползване на търговски обекти и терени, пазари, 
тържища, тротоари, площади и терени с друго предназначение всички физически 
и юридически лица – страни по договори, сключени с Община Дупница  в 
тримесечен период, считано от датата, на която въведените противоепидемични 
мерки, за преустановяване на дейността бъдат отменени. 

Т.6. Освобождават се частично от заплащане на 1/3 от дължимите месечни 
наемни вноски физически и юридически лица – страни по договори, сключени с 
„ГУМ-ДУПНИЦА“ЕООД Дупница  в тримесечен период, считано от датата, на 
която въведените противоепидемични мерки, за преустановяване на дейността 
бъдат отменени. 

 
Г-Н Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ - Реплика /Реплика/ : 
Ще започна отзад напред. Г-н Кацов ние говорим за хората притиснати до 

стената. Не 1/3, те 1 стотинка няма откъде да извадят. Това не е предизборно г-н 
Гущеров. В къщи когато няма какво да купиш на детето си псуваш и ГЕРБ и БСП и 
всички. Иде ти да вземеш тояга и автомат и да дойдеш на кмета на прозореца. 
Разберете го. Не ме интересува дали ще има избори и кой в какви избори е. дайте да се 
покажем като отговорни.  

Г-н Чимев затова, че щели сме да фалираме дружеството и откъде ще вземем 
пари. От Първа източна международна банка Бойко Борисов плати 50 млн-лв. от 
държавнаия бюджет да стабилизира банката. Това е политика на ГЕРБ. КТБ фалира по 
времето на Орешарски и от държ.бюджет извадиха пари и покриха влоговете. Нали? 
Голямата криза в Щатите почна от 2 банки, които се сринаха. Те извадиха от 
държ.бюджет и стабилизираха икономиката. Спасявайки икономиката спасяваш хората. 
Ние нали сме финансово стабилни. Ако трябва ще извадиме пари от издръжката на ОбС 
и ще дадем това дружество да не фалира. Мислете за хората. 

 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н Гущеров. 
 



Г-н  Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Лично обяснение: 
Благодаря г-н Костадинов. Тъй като г-н Дангов използва моето име искам да се 

обърна към него. Явно той и неговото семейство имат пристрастия към моята фамилия 
напоследък.  

/ обаждане от залата / 
Ако във вашите ежедневни визити на „Позитано“ 20 и нямате време да 

прочетете докладните и да се информирате е друг проблем. 
/ обаждане от залата / 
Явно все още не можете да преглътнете поради 111 причини това, което се случи 

през 2019 г.. успокойте се за да може да дебатираме по темата. По-важно е следното. 
По същия начин преди няколко години разсъждавахме за общинската болница какво би 
се случило ако част от хората, които работеха там и беше раздут щат как ще повлияе 
това на процеса на оздравяването на дружеството. Като дойде гледането на бюджета 
посочете откъде ще се вземат тези средства. Към репликата ви, че правителството не се 
справяло, моля ви четете. Чуйте изказвания и на бизнеса и тогава коментирайте неща за 
които не сте запознат. 

 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря. 
Валентина Караганова. 
 
Г-ЖА Валентина Василева Караганова /КП „БСП за България“/ - Реплика: 
Понеже няколко пъти чух от г-н Гущеров откъде ще намерим пари да обезпечим 

това нещо. Тука не се нуждаем от икономическа обосновка. Става въпрос за един акт на 
опрощаване. Става въпрос за грижа за хората а не за състоянието на търговските 
дружества. 

Благодаря. 
 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря. 
Г-н кмете заповядайте. 
 
ИНЖ. Методи Чимев Изказване: 
Това, което имаме като решение колеги от месец април …от месец ноември 

колеги за кого е? за хората. Проблемът в случая какъв е? дали за бъде 1 месец като цяло 
опростен наема или да бъде 3 месеца по 1/3 опростен. Това е дилемата. Ние сме тука, 
защото хора са ни избрали и работим за хората. Г-н Павлов към вас ми е въпроса. 
Вариант по 1/3 3 месеца не е това, което на вас по докладната ви върши работа. Така ли 
да го разбирам? Добре г-н Дангов разбрах ви. Относно финансовото обезпечение не се 
притеснявайте. 

 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н Гущеров. 
Към всяко изказване може да направите реплика. 
 
Г-н  Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/: 
Г-н Костадинов, това се учи в 1 клас относно работата….. 
Обръщам се към г-н Чимев на база неговото изказване. Той добре напомни 

какво се е случило предната календарна година с удължаването на договорите. Тогава 
какво биха казали собствениците на търговски площи. Тук има от тяхната група такъв 



представител Иво Петров. Не би ли и той поискал и как би се чувствал на конкурентния 
пазар при него физическото лице ако е успял да се договори поздравления. Защо г-н 
Чимев настояват точно сега…ясно е избори са и трябва да се харесаме на едни 40-50 
човека. Това е цялата заигравка. Ние от ГЕРБ и лично аз ще подкрепя тяхното 
предложение, но нека бъде както предложи и г-н Кацов за 3 месеца. 

 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря. 
Г-н Георгиев. 
 
Г-Н Георги Кр. Градевски: 
Процедурно предложение – прекратяване на разискванията. 
 

Край на дебати 

Гласуване по процедурите: 

1. Прекратяване на разискванията 

Резултат от гласуването: 'за' - 23, 'против' - 7 и 'въздържали се' – 0 

Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Колеги, преди да гласуваме докладната като цяло има предложение за 
изменение.  

Предложения за промени: 

Предложение от Вергил Георгиев Кацов: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 12, 'против' - 19 и 'въздържали се' - 1  не се 
приема предложението. 

1. Александър Димитров Анин: Против 
2. Александър Иванов Паризов: За 
3. Асен Георгиев Пилев: Против 
4. Асен Сотиров Илиев: Против 
5. Бойко Олегов Христов: Против 
6. Валентина Василева Караганова: Против 
7. Венелин Петков Иванов: Против 
8. Венелин Раймонд Коларов: Против 
9. Вергил Георгиев Кацов: За 
10. Виолета Генчева Инкьова: За 
11. Георги Василев Георгиев: За 
12. Георги Василев Градевски: Против 
13. Георги Василев Наумов: За 
14. Георги Красимиров Градевски: Против 
15. Димитър Василев Крекманов: За 
16. Емил Димитров Гущеров: За 



17. Ивайло Валериев Петров: Против 
18. Иван Методиев Танев: Против 
19. Иван Миланов Раков: Против 
20. Йонко Йорданов Гергов: За 
21. Йордан Крумов Йорданов: За 
22. Костадин Крумов Костадинов: За 
23. Костадин Михайлов Севдин: Против 
24. Леонид Йосифов Хаздай: Против 
25. Лорета Методиева Николова: За 
26. Мария Георгиева Соколова: За 
27. Миглена Йорданова Вельова: Против 
28. Павел Ангелов Коларски: Против 
29. Пламен Петров Соколов: Въздържал се 
30. Първан Ангелов Дангов: Против 
31. Станислав Христов Павлов: Против 
32. Тодор Димитров Василев: Против 

Гласуване по основен въпрос: 
Оспорено гласуване: 'за' - 21, 'против' - 5 и 'въздържали се' - 4 . 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Александър Иванов Паризов: Въздържал се 
3. Асен Георгиев Пилев: Против 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Бойко Олегов Христов: За 
6. Валентина Василева Караганова: За 
7. Венелин Петков Иванов: Против 
8. Венелин Раймонд Коларов: За 
9. Вергил Георгиев Кацов: За 
10. Виолета Генчева Инкьова: Въздържал се 
11. Георги Василев Георгиев: За 
12. Георги Василев Градевски: За 
13. Георги Василев Наумов: Въздържал се 
14. Георги Красимиров Градевски: За 
15. Емил Димитров Гущеров: Въздържал се 
16. Емилия Райчова Кузманова: За 
17. Ивайло Валериев Петров: За 
18. Иван Миланов Раков: За 
19. Йонко Йорданов Гергов: За 
20. Йордан Крумов Йорданов: За 
21. Костадин Крумов Костадинов: Против 
22. Костадин Михайлов Севдин: За 
23. Леонид Йосифов Хаздай: За 
24. Лорета Методиева Николова: За 
25. Миглена Йорданова Вельова: За 
26. Павел Ангелов Коларски: Против 
27. Пламен Петров Соколов: За 
28. Първан Ангелов Дангов: За 
29. Станислав Христов Павлов: За 
30. Тодор Димитров Василев: Против 



Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
От името на г-н Танев има предложение за прегласуване. 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 22, 'против' - 5 и 'въздържали се' - 5  
Общо гласували: "Броя" 

За 22 

Против 5 

Въздържали се 5 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Александър Иванов Паризов: Въздържал се 
3. Асен Георгиев Пилев: Против 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Бойко Олегов Христов: За 
6. Валентина Василева Караганова: За 
7. Венелин Петков Иванов: Против 
8. Венелин Раймонд Коларов: Против 
9. Вергил Георгиев Кацов: За 
10. Виолета Генчева Инкьова: Въздържал се 
11. Георги Василев Георгиев: За 
12. Георги Василев Градевски: За 
13. Георги Василев Наумов: Въздържал се 
14. Георги Красимиров Градевски: За 
15. Димитър Василев Крекманов: За 
16. Емил Димитров Гущеров: Въздържал се 
17. Емилия Райчова Кузманова: За 
18. Ивайло Валериев Петров: За 
19. Иван Методиев Танев: За 
20. Иван Миланов Раков: За 
21. Йонко Йорданов Гергов: За 
22. Йордан Крумов Йорданов: За 
23. Костадин Крумов Костадинов: Против 
24. Костадин Михайлов Севдин: За 
25. Леонид Йосифов Хаздай: За 
26. Лорета Методиева Николова: За 
27. Мария Георгиева Соколова: Въздържал се 
28. Миглена Йорданова Вельова: За 
29. Пламен Петров Соколов: За 
30. Първан Ангелов Дангов: За 
31. Станислав Христов Павлов: За 
32. Тодор Димитров Василев: Против 

 
РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.8, т.23, във връзка с ал.2 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация чл.68., ал.1 от Правилника за 



организацията и дейността на Общински съвет Дупница, неговите комисии и 
взаимодействието му с общинската администрация, чл.6в, ал. 1 от Закон за 
мерките и действията по време на извънредното положение, обявено с решение на 
Народното събрание от 13 март 2020 г. и за преодоляване на последиците, Решение 
№855 от 25.11.2020 г. на Министерски съвет за удължавне на срока на обявената с 
решение №325 от 14.05.20 г. извънредна епидемична обстановка и Заповед № РД-
01-677/25.11.2020 г. на Министъра на здравеопазването, чл.134, 137 във връзка с 
чл.147, ал.2 от Търговския закон и чл.18, т.15 от Наредбата за условията и реда за 
упражняване правата на собственик от Община Дупница върху общинската част 
от капитала на търговските дружества, Об.С прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

№  6 

  

1.  Общински съвет-Дупница изменя т.1 от Решение №163 на ОбС - Дупница, взето с 
Протокол №11 от 18.12.2020 г., както следва: 

„1.Освобождават се от заплащане на месечни наемни вноски и такси за ползване на 
търговски обекти и терени, пазари, тържища, тротоари, площади и терени с друго 
предназначение всички физически и юридически лица - страни по договори, сключени 
с Община Дупница за периода за който е преустановена дейността им със заповед № 
РД-01-677/25.11.20 г. и един месец след отпадане на същите.“ 

2.  Общински съвет-Дупница изменя т.2 от Решение №163 на ОбС - Дупница, взето с 
Протокол №11 от 18.12.2020 г., както следва: 

„Освобождават се от заплащане на месечни наемни вноски всички физически или 
юридически лица - страни по договори, сключени с „ГУМ – Дупница” ЕООД за 
периода , за който са преустановили дейността си, вследствие на мерките и 
ограниченията, наложени със Заповед № РД-01-677/25.11.2020 г. на Министъра на 
здравеопазването и един месец след отпадане на същите.“ 

3.  Общински съвет – гр. Дупница възлага на Кмета на Община Дупница и Управителя 
на „ГУМ Дупница” ЕООД изпълнението на приетите решения. 

4.  Общински съвет –гр. Дупница допуска предварително изпълнение на настоящото 
решение, на основание чл.60, ал.1 от Административнопроцесуалния кодекс, доколкото 
от закъснение на изпълнението може да последва значителна и трудно поправима 
вреда. 

  

 Точка 7 (Седма) 

60/18.01.2021 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Приемане на решение за одобряване на проект за изменение на действащ 



Подробен устройствен план (ПУП) - План за  улична регулация (ПУР) и План за 
регулация (ПР), одобрен със Заповед № 2319 / 22.12.1978 год. на Председателя на 
Комитет по архитектура и благоустройство при Министерски съвет, в обхват: 
улица с о.т. 456÷457 (част от ул.“Иван Вазов“) между квартали 60 и 44а  и  улица с 
о.т. 2208÷2209÷456÷271 (част от ул.“Страхил войвода“) по регулационния план на 
гр.Дупница, урегулиран поземлен имот (УПИ) Х-за жилищно строителство кв.60 и 
урегулиран поземлен имот  УПИ І-за обществено-обслужваща сграда – магазин за 
хранителни и промишлени стоки и паркинг, кв.44а по регулационния план на 
гр.Дупница, одобрен със Заповед № 740/16.04.2010г. на Кмета на Община Дупница 
(част от поземлени имоти с идентификатор 68789.607.132, идентификатор 
68789.607.476 по кадастралната карта на гр.Дупница и имоти с идентификатор 
68789.607.519, идентификатор 68789.607.152  по кадастралната карта на 
гр.Дупница).  

Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря. 
Г-н кмете заповядайте. 
 
ИНЖ. Методи Чимев –Кмет: 
Докладната касае изменение на действащия ПУП. Промяна на уличния план по 

целесъобразност предвид влязла в сила кадастрална карта и по-добро решение на 
свързването на ул.“Иван Вазов“ и ул.“Страхил Войвода“. 

Благодаря. 
 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря. 
Г-н Анин заповядайте. 
 
Г-Н Александър Димитров Анин /КП „БСП за България“/ : 
Г-н председател. 
Г-н кмете. 
Уважаеми общ.съветници. 
Искам да попитам кое е първо изменение на ПУП или изпълнението на обекта. 
 
ИНЖ. Методи Чимев –Кмет: 
Ако визирате, че на мястото вече е реализирано, това което е направено в посока 

точно правила за безопасност. За ПУП-а сте прав, само че не знам дали знаете  
действащия ПУП града има  от 1974 г.. там е по същия начин по който в момента е  
реализирано. Идеята е това да бъде направено. 

 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря. 
Г-н Пилев. 
 
АРХ.  Асен Георгиев Пилев /ПП „ГЕРБ“/ - : 
Тази докладна е разисквана в нашата комисия. Тук има стечение на няколко 

обстоятелства. Ние като ОбС сме приели да стане изменение на това кръстовище след 
като го подобриме. То е направено. Има обстоятелства наложили авансовото 
изпълнение на задачата, защото одобряването става от ОбС и най-ранния срок е сега. 
Имаше време за строителство предните месеци. Аз ви приканвам да разсъждаваме 



върху това кое е по-важно. Това, че имаме добро кръстовище, което осигурява 
безопасност на движението. Нека отсееми всички други неща и акцентираме върху 
важното. Това е, че имаме едно добро безопасно кръстовище. 

 
АДВ.Йонко Гергов – зам.председател: 
Други желаещи? 
Няма.  
 

Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 29, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  
Общо гласували: "Броя" 

За 29 

Против 0 

Въздържали се 0 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал. 1, т. 11 и чл. 27, ал. 3 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация (ЗМСМА),  чл. 129, ал. 1 от Закона за устройство на територията 
(ЗУТ), Об.С прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

№  7 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 11, чл. 27, ал. 3 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация (ЗМСМА),  чл. 129, ал. 1 от Закона за устройство на 
територията (ЗУТ), Общински съвет – Дупница. 

     І. Одобрява проект за изменение на действащ Подробен устройствен план (ПУП) - 
План за  улична регулация (ПУР) и План за регулация (ПР), одобрен със Заповед № 
2319 / 22.12.1978 год. на Председателя на Комитет по архитектура и благоустройство 
при Министерски съвет, в обхват: улица с о.т. 456÷457 (част от ул.“Иван Вазов“) между 
квартали 60 и 44а  и  улица с о.т. 2208÷2209÷456÷271 (част от ул.“Страхил войвода“) по 
регулационния план на гр.Дупница, урегулиран поземлен имот (УПИ) Х-за жилищно 
строителство кв.60 и урегулиран поземлен имот  УПИ І-за обществено-обслужваща 
сграда – магазин за хранителни и промишлени стоки и паркинг, кв.44а по 
регулационния план на гр.Дупница, одобрен със Заповед № 740/16.04.2010г. на Кмета 
на Община Дупница (част от поземлени имоти с идентификатор 68789.607.132, 
идентификатор 68789.607.476 по кадастралната карта на гр.Дупница и имоти с 
идентификатор 68789.607.519, идентификатор 68789.607.152  по кадастралната карта на 
гр.Дупница). 

  



Проекта за изменение на действащ Подробен устройствен план (ПУП) - План за улична 
регулация (ПУР) и План за регулация (ПР) включва: 

      ► Изменение на действащият Подробен устройствен план (ПУП) – План за улична 
регулация (ПУР) в посочения обхват за промяна на уличната регулация по 
целесъобразност, предвид влязлата в сила кадастрална карта и по-добро решение на 
свързването на улица „Иван Вазов“ и улица „Страхил войвода“ с оглед на безопасност 
и съгласно правилата за движение и нормите за проектиране на такъв вид улици: 

-   Изменение на улица с ос.т. 456-457 между квартали 60 и 44а  по регулационния план 
на гр.Дупница, с предвиждане на ново трасе на този участък от улица «Иван Вазов» до 
свързването й с улица «Страхил Войвода», с проектни осови точки 6234 и 6235 с 
проектен идентификатор № 68789.607.132 по КК на              гр. Дупница. 

-   Изменение на улица с ос.т. 2208-2209-456-271 в участъка към квартали 60 и 44а по 
регулационния план на гр.Дупница, предвид новопроектираното свързване на улица 
«Иван Вазов» с улица «Страхил войвода» с проектен идентификатор  № 68789.607.476 
по КК на гр. Дупница. 

  

      ► Изменение на действащият Подробен устройствен план (ПУП) – План за 
регулация (ПР), отнасящ се до приобщаване на частта от имот с идентификатор 
68789.607.132 /проектен идентификатор № 68789.607.476/ по КК на гр. Дупница, 
невключена в новопроектираната улица с проектни осови точки 6234-6235 към УПИ I-
за обществено-обслужваща сграда-магазин за хранителни и промишлени стоки и 
паркинг, кв.44а, гр.Дупница (имот с идентификатор 68789.607.519 по КК на 
гр.Дупница), с нов проектен номер УПИ ХVII – за обществено обслужваща сграда – 
магазин за промишлени стоки и паркинг, без промяна на отреждането, кв.44а  по 
регулационния план на гр.Дупница; 

На основание чл. 215, ал. 4 от ЗУТ в 30-дневен срок от обнародването в „Държавен 
вестник” решението подлежи на обжалване чрез община Дупница до Административен 
съд-гр. Кюстендил. 

 

Точка 8 (Осма) 

61/19.01.2021 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Приемане на решение за одобряване на проект за Подробен устройствен план 
(ПУП) – Парцеларен план (ПП) по чл.110, ал.1, т.5 от Закона за устройство на 
територията (ЗУТ), за елементи на техническата инфраструктура извън 
границите на урбанизираните територии за определяне трасето на Външно ел. 
захранване чрез изграждане на „Подземна кабелна линия (КЛ) СН-20kV“ за 
присъединяване на поземлен имот с идентификатор 04354.7.104, местност 
“Сурлан” по кадастралната карта на землището на с.Блатино общ.Дупница  

Гласуване по основен въпрос: 



Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 25, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  
Общо гласували: "Броя" 

За 25 

Против 0 

Въздържали се 0 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал. 1, т. 11 и чл. 27, ал. 3 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация (ЗМСМА), чл. 129, ал. 1 от Закона за устройство на територията 
(ЗУТ), Об.С прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

№  8 

        На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 и чл. 27, ал. 3 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация (ЗМСМА),  чл. 129, ал. 1 от Закона за 
устройство на територията (ЗУТ), Общински съвет – Дупница. 

        Одобрява проект Подробен устройствен план–Парцеларен план (ПП) за елементи 
на техническата инфраструктура извън границите на урбанизираните територии за 
обект: за „Външно ел. захранване чрез изграждане на „Подземна кабелна линия (КЛ) 
СН-20кV“ и мачтов трансформаторен пост (МТП) за захранване на поземлен имот с 
идентификатор 04354.7.104, местност „Сурлан“ по кадастралната карта на землището 
на с. Блатино, община Дупница, област Кюстендил, одобрена със Заповед № РД-18-
991/24.04.2018 год. на ИД на АГКК, с дължина на трасето  244,40 м,  както следва: 

        Нови КЛ СрН 20 кV от нов стоманорешетъчен стълб в поземлен имот с 
идентификатор 04354.7.81 по кадастралната карта на с. Блатино, частна собственост, 
през поземлен имот с идентификатор 04354.7.86 по кадастралната карта на с. Блатино, 
частна собственост, с преминаване в сервитута на съществуваща въздушна линия СН-
20кV „Дяково“, съгласувано с „ЧЕЗ Разпределение България“ АД, с мокър печат върху 
схема на проектното трасе, през поземлен имот с идентификатор 04354.6.130 по 
кадастралната карта на с. Блатино, собственост на Държавата (държавна публична 
собственост) с преминаване в ограничителната ивица на Републикански път I-1, до 
съществуваща кабелна линия СН-20кV за БКТП 250кVА-20/0,4кV изграден в поземлен 
имот с идентификатор 04354.7.45 по кадастралната карта на с. Блатино, съгласувано с 
Областно пътно управление (ОПУ)-Кюстендил, и крайна точка в поземлен имот с 
идентификатор 04354.7.104 по кадастралната карта на землището на с. Блатино, 
община Дупница, област Кюстендил. 

      На основание чл. 215, ал. 4 от ЗУТ в 30-дневен срок от обнародването в „Държавен 
вестник” решението подлежи на обжалване чрез община Дупница до Административен 
съд-гр. Кюстендил. 

  



Точка 9 (Девета) 

66/20.01.2021 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Решение за продажба на общински  поземлен имот 68789.252.14 по кадастралната 
карта на град Дупница.  

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 24, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... точката. 
Общо гласували: "Броя" 

За 24 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Венелин Петков Иванов: За 
6. Венелин Раймонд Коларов: За 
7. Вергил Георгиев Кацов: За 
8. Виолета Генчева Инкьова: За 
9. Георги Василев Георгиев: За 
10. Георги Василев Градевски: За 
11. Георги Красимиров Градевски: За 
12. Димитър Василев Крекманов: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Емилия Райчова Кузманова: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Иван Миланов Раков: За 
17. Йонко Йорданов Гергов: За 
18. Йордан Крумов Йорданов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Лорета Методиева Николова: За 
22. Миглена Йорданова Вельова: За 
23. Станислав Христов Павлов: За 
24. Тодор Димитров Василев: За 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.8 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 и чл. 52, ал.5, т.1 от Закона за 
местното самоуправление и местната администрация, чл.36, ал.1, т.2 и чл.41, ал.2 
от Закона за общинската собственост, и чл.59, ал.1, т.3 и ал.3, и чл.60 от Наредбата 
за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество 
/приета с Решение №8/31.01.2008 год. на Общински съвет Дупница/, ОбС прие 



Р Е Ш Е Н И Е 

№  9 

1. Взема решение за продажба чрез публичeн търг с явно наддаване на следния 
общински недвижим имот: Поземлен имот с идентификатор 68789.252.14 /землище 
шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район двеста 
петдесет и две, имот четиринадесет/ в град Дупница, община Дупница, област 
Кюстендил по кадастралната карта и кадастралните регистри, одобрени със Заповед 
300-5-56/30.07.2004 година на изпълнителния директор на Агенцията по геодезия, 
картография и кадастър, последно изменение на кадастралната карта и кадастралните 
регистри, засягащо поземления имот е от 16.07.2020 г., с адрес на поземления имот: 
местност Бдинци, с площ: 853 кв. м /осемстотин петдесет и три квадратни метра/, 
трайно предназначение на територията: Земеделска, начин на трайно ползване: За друг 
вид застрояване, категория на земята: 7 /седма/, предишен идентификатор: 68789.0.517, 
номер по предходен план: 000517 /петстотин и седемнадесет/.  Имотът не съдържа 
сгради. Имотът е частна общинска собственост по Акт за общинска собственост 
№5423/21.08.2020 год., вписан в Служба по вписвания  вх. р-р.№ 3058 от 02.09.2020 
год., Акт № 173, том 12, дело 1262,  с пазарна оценка 16 910 лв. /шестнадесет хиляди 
деветстотин и десет лева/.        

2.Общински съвет Дупница определя: 
2.1.Начална цена – утвърдената пазарна оценка по т.1 от решението. 
2.2.Размер на депозита за участие в търга – 1 691лв. /хиляда шестстотин 

деветдесет и един лева и нула стотинки/, представляващи 10% от началната цена. 
2.3.Вид на търга – публичен търг с явно наддаване чрез представяне от 

участниците на предложенията пред комисията в деня и часа, обявени за провеждане на 
търга. 

2.4. Стъпка на наддаване 10 % /десет процента/ от началната продажна цена.          
2.5.Публичният търг с явно наддаване да се проведе най-късно в 30-дневен срок 

от публикацията на обявяването му.       
3.Упълномощава кмета на Община Дупница да проведе процедурите и сключи 

договора за продажба. 
4. Общински съвет определя 30% от постъпленията от реализираната продажба 

съгл. т.1 от решението да се използва за финансиране за изграждането и за основен и 
текущ ремонт на социалната и техническата инфраструктура на територията на , град 
Дупница. 

 

Точка 10 (Десета) 

67/20.01.2021 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Създаване на нова социална услуга „Асистентска подкрепа“, държавно –
делегирана дейност  

АДВ.Йонко Гергов – зам.председател: 
Положително становище на ИК и комисията по здравеопазване. 
Имате думата колеги за изказване по докладната. 
 



ИНЖ. Методи Чимев –Кмет: 
Поканили сме г-жа Стефи Илиева да ви обясни ако има нужда. 
 
АДВ.Йонко Гергов – зам.председател: 
Колеги желаете ли да вземе думата г-жа Илиева. 
 
Заповядайте г-н Кацов. 
 
Г-Н Вергил Кацов – общ.съветник: 
Уважаеми г-н кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Изказването ми е провокирано от забележката на кмета. 
Изслушвали сме г-жа Стефи Илиева на сесия. Запознати сме с докладната. Ще се 

радвам да я чуем предимно за нашите съграждани.знаеме, че се разширява услугата, че 
ще има нови…асистенти. Ще предложа да я чуем, за да могат нашите съграждани да 
знаят, че още 138 потребители ще имат тази услуга, които досега не са имали 
възможност по ЗЛП. 

 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря ви. 
Заповядайте г-жо Илиева. 
 
инж. Стефи Илиева  - н-к отдел: 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми г-н кмет. 
Уважаеми общ.съветници. 
„Асистентска подкрепа“ е нова социална услуга делегирана от държавата 

дейност, която ще стартира през настоящата година. Радостно е, че за община Дупница 
са определени 138 потребители, които ще бъдат обслужвани от 46 лични асистенти. 
Изцяло е ангажимент на общината организирането на услугата, нейното предоставяне, 
осъществяването на мониторинг върху услугата. Ще бъде изготвена индивидуална 
оценка на всяко лице, ще бъде преценено каква е необходимостта за асистентска 
подкрепа и ще бъдат назначени 46 социални асистенти. 

Идеята на тази делегирана дейност е тук да попаднат потребители, които не 
могат да се възползват от ЗЛП, тъй като по ЗЛП до момента към община Дупница са 
наети около 200 лични асистенти. В тази делегирана дейност могат да бъдат и лица, 
които са над трудоспособна възраст без да имат решение на ТЕЛК. Това е по-различно. 
Няма да има спиране на услугата както беше по ОП по ПМС. Това е дейност, която ще 
има устойчивост. 

 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря на инж. Илиева. 
Имам реплика по докладната като цяло. 
Ние произведохме една огромна новина. Имало 138 човека необхванати о т 

социалните услуги в гр. Дупница. Това за мене е огромна новина. Аз и друг път съм 
казвал, че ние сме най-социалната община в България, може би в Европа а може и в 
света. Аз от една страна ви поздравявам, от др.страна факт е, че вие всеки път успявате 
веднага да се включите в този проект. 

Нека засилиме контрола в тези социални проекти. Поздравления към вашия 
екип. 



Заповядайте. 
 
Г-Н Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ - Реплика: 
Уважаеми г-н кмете. 
Уважаеми колеги. 
Уважаеми инж. Костадинов. 
Не се упражнявайте на темата социална политика. Това е политика на 

правителството на ГЕРБ. Общината се управлява от ГЕРБ. Какво лошо има да има 
социална политика в Дупница, когато държавната политика е такава. Бъдете малко по-
разкрепостен. Нека не само сърпа и чука са ви на вас в сърцето.в крайна сметка вашата 
кръв е червена а не синя. Кръвта ви е от Крайници и трябва да се гордеете с това. 
Когато говорите за социална политика бъдете малко по обран. 

Поздравявам г-жа Стефи Илиева и кметския екип за всичко, което са направили. 
Бъдете внимателен, премерен като говорите за социална политика.  

 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря. 
Ще направя лично обяснение. Много отдавна искам да прочета в тази зала и да 

се опитам да прочета нищо, което ще помоля да имате в предвид.  
„ ЧЛ. 107 от Договора за функциониране на ЕС. Какво значи държавна помощ? 

Държавна помощ е всяка помощ предоставена от държавата или общината или за 
сметка на държавни или общински ресурси, пряко или чрез други лица под каквато и да 
е форма, която нарушава или застрашава да наруши свободната конкуренция чрез 
поставяне в по-благоприятно положение на определени предприятия, производството и 
търговията на определени стоки и предоставянето на определени услуги.“ 

Прочетох го, защото когато кажете да дадеме на тези или онези, на болницата, 
на ГУМ или на Аврам помнете чл.107 от Договора за функциониране на ЕС. 

Когато внасяте тези червени екзотични предложения, знайте че нарушавате този 
договор. 

Колеги гласуваме докладната като цяло. 
 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 31, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... точката. 
Общо гласували: "Броя" 

За 31 

Против 0 

Въздържали се 0 

Проверката на кворума в 13:08 показа присъствие на 30 
общински съветници от общо 33. ………………….. 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал. 1, т. 23 и чл. 27, ал. 3 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация във връзка с чл. 25, ал. 1 и ал. 2, т. 1 и т. 4  от Закона за 



социалните услуги и чл. 83, ал. 1 от Правилника за прилагане на Закона за 
социалните услуги, ОбС прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

№  10 

 1.  Общински съвет - Дупница дава съгласие, считано от 01.01.2021 г., да бъде 
създадена нова социална услуга „Асистентска подкрепа“, като държавно-делегирана 
дейност. 

2.  Натуралният показател да се определя съгласно Решение на Министерски 
съвет за приемане на Стандарти за делегираните от държавата дейности за натурални и 
стойностни показатели – 138 потребители за 2021 година. 

3. Услугата да се организира и управлява от Отдел „Здравеопазване, социална 
политика и секретар на МКБППМН“,  който изпълнява и Механизма за лична помощ 
съгласно Закона за личната помощ и е част от структурата на Община Дупница. 

4.    Възлага на Кмета на Община Дупница да извърши последващи действия по 
изпълнение на Решението. 

Точка 11 (Единадесета) 

68/20.01.2021 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Провеждане на процедура по възлагане на обществена поръчка по реда на ЗОП с 
предмет: “Извършване на обществен превоз на пътници по автобусни линии от 
общинска и областна транспортни схеми, съгласно маршрутни разписания”, от 
квотата на община Дупница.  

Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
ПК по здравеопазване е с положително становище. 
ПК по спорт е с положително становище. 
ПК по ТСУ е с положително становище. 
ПК по ИК е с положително становище. 
ПК по образование е с положително становище. 
Моля, когато в ПК отхвърлите дадено решение, моля да запишете и съответните 

мотиви. Когато има отрицателен вот, моля ви запишете мотиви, каквито и да са. 
Г-н Георги В. Градевски. 
 
Г-Н Георги Василев Градевски /ПП „АБВ“/ : 
Уважаеми г-н кмете, 
Уважаеми г-н Председател, 
Уважаеми колеги. 
На 26.06.2020 г. бе подадено заявление до кмета на община Дупница подплатено 

с подписка от жителите живущи на ул. „Тишина“ също и с подкрепа подписка от 
общинските съветници. Искането е промяна на транспортната схема и автобус № 2 



последна спирка да не бъде ул.“Прогона“ а ул.“Тишина“ или по-точно Тих Труд. 
Въпросът ми е тъй като на комисия предложихме и бе прието, но днес преди сесия се 
установи че е недопустимо. Искам да попитам какви са оттук нататък стъпките това 
нещо да бъде осъществено, тъй като миналата година ни бе заявено, че е заварено 
положение и няма как да бъде променена тази транспортна схема, няма как 
обслужващия в момента линията да се съгласи. Искам да попитам какво трябва да 
направиме ние, за да уважим искането на гражданите, които живеят там. 

Благодаря ви. 
 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря ви. 
Г-н Градевски , възможно ли е да ви отговориме допълнително. Процедурата е 

дълга и сложна а изисква мнението на експерт по транспорта. Прави се процедура, 
нищо не е невъзможно ако има политическа воля и желание. Заповядайте в удобно за 
вас време ще поканиме експерта той ще ви даде процедурата и ще видим как да се 
процедира. 

Устройва ли ви? 
Благодаря. 
За изказване г-н Севдин. 
 
Г-Н Костадин Михайлов Севдин /МК „Движение заедно за промяна“/ : 
Уважаеми г-н председател, 
Г-н кмете, 
Колеги. 
Искам да се изказа, защото до мен постъпиха сигнали от граждани, които 

изпитват трудности при превозването и докарването им до местата, които живеят 
защото доста пъти превозвачите пускат по-малък транспорт. Т.е. по-малко хора могат 
да се возят и трудно се спазват противоепидемичните мерки. 

Ако може да се вземе отношение. 
Благодаря. 
 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Какви мерки да се вземат? 
 
ИНЖ. Методи Чимев –Кмет: 
За коя линия става въпрос? 
Дупница – Сапарева баня. О, кей. 
 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря. 
Колеги, няма други заявки. 
Гласуваме. 
 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 . 
Общо гласували: "Броя" 

За 28 



Против 0 

Въздържали се 0 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, във връзка с Чл.19, ал. 2 от Закон за 
автомобилните превози и Чл. 16в, ал. 1 от Наредба № 2 /15.03.2002 г. за условията 
и реда за утвърждаване на транспортни схеми и за осъществяване на обществен 
превоз на пътници с автобуси, ОбС прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

№  11 

 1.  Общински съвет – Дупница дава съгласие да се обяви поръчка по реда на 
ЗОП с предмет: “Извършване на обществен превоз на пътници по автобусни линии от 
общинска и областна  транспортни схеми, съгласно маршрутни разписания”, от квотата 
на община Дупница за пакети № 1, 4 и 6 по Приложение 1. 

2.  Делегира изпълнението на своите функции, относно провеждането на 
процедура по реда на Закон за обществените поръчки и сключването на договори за 
обществен превоз на пътници на Кмета на община Дупница. 

3.  Възлага на Кмета на община Дупница последващите съгласно закона 
действия. 

   

Приложение 1 

  

  

ТРАНСПОРТНА СХЕМА НА АВТОБУСНИТЕ ЛИНИИ ЗА ОБЩЕСТВЕН  

ПРЕВОЗ НА ПЪТНИЦИ ПО ОБЩИНСКИ, ОБЛАСТНИ И  

РЕПУБЛИКАНСКИ ТРАНСПОРТНИ СХЕМИ 

ПАКЕТ № 1 

  

АВТОБУСНА ЛИНИЯ № 1   АКТАВИС  - ВИНПРОМ 



 “Актавис” – “Тютюнева промишленост” – “Механотехникума” – “Спартак” – 
“Тихия кът” – “Наковият мост” – “Учителски институт” – “В. Левски” – “Ст. 
Караджа” – ЖП гара – “Подлеза” – “Прелеза” – “Рилска малина” – “Аракчийски 
мост” – “Винпром” 

Разписание работни дни: 

От “Актавис”: 6.05;  6.25;  7,00;  7.30*;  8.00;  8.30;  9.00*;  9.30; 10.00*; 10,30; 
11.00*;  11.30;  12.00*;  12.30;  13.00*;  13.30;  14.00;  14.40;  15.00*;  15.30; 
16.00;  16.40;  17.00*;  17.30;  18.00*;  19.00  ч. 

От “Винпром”: 5.25;  6.30;  6.55;  7.20;  7.30*;  8.10;  8.40;  9.10;  9.40*; 10.10; 10.40*; 
11,10; 11.40*;  12.10;  12.40*;  13.10;  13.40*;  14.10;  14.40; 15.10; 
15.40*;  16.00;  16.40;  17.10;  17.40*; 18.40* ч. 

Разписание почивни дни 

От “Актавис”: 6.00; 7.00*; 8.00; 9.00; 10.00; 11.00*; 12.00; 13.00; 14.00; 15.00*; 16.00; 
17.00; 18.00*; 19.00 ч. 

От  “Винпром”: 6.40; 7.40*; 8.40; 9.40; 10.40; 11.40*; 12.40; 13.40; 14.40; 15.40*; 16.40; 
17.40; 18.40* 

7,00 ч. от “Актавис” - през индустриална зона “ЮГ” /ИЗЮг/ 

16.00 ч. от “Винпром” - през индустриална зона “ЮГ” /ИЗЮг/ 

  

Дължина на автобусната линия - 6,300 км 

  

АВТОБУСНА ЛИНИЯ № 2   АКТАВИС  - ПРОГОНА 

 “Актавис” – “Тютюнева промишленост” – “Механотехникума” – “Спартак” – 
“Тихия кът” – “Наковият мост” – “Учителският институт” – ГУМ – “Ж. 
Демиревски” / в обратна посока “Гимназия по транспорт” – “Брезите”/ – 
“Ловджийска среща” –  пл. “Мизия”/ старо наименование сп. Македония/ – “Цар 
Симеон Велики” – “Тютюнев техникум” – “Чепкалото” – “Чайка” – “Прелеза” – 
“Прогона” 

Разписание работни дни: 

От “Актавис”:  6.35;  6.50; 8.20*; 9.20; 10.20*; 11.20; 12.20;  13.20; 16.40* ч. 

От  “Прогона”: 7.05;  7.20; 8.50; 9.50*; 10.50; 11.50*;  12.50; 13.50; 17:05* ч. 

Разписание почивни дни 



От “Актавис”: 8.20; 9.20; 10.20*; 11.20; 12.20; 13:20*; 14,20 ч. 

От “Прогона”: 8.50; 9.50; 10.50*; 11.50; 12.50; 13,50*; 14,50 ч. 

Дължина на автобусната линия – 7.700 км 

  

АВТОБУСНА ЛИНИЯ № 3  Ж.К. “БИСТРИЦА  - ВИНПРОМ 

ж.к.“Бистрица” І-ва и ІІ-ра – “Жива вода” – пл. “Мизия” ”/ старо наименование сп. 
Македония/– “Ловджийска среща” – “Гимназия по транспорт” – “Брезите” – “В. 
Левски” – “Ст. Караджа” – ЖП гара – “Подлеза” – “Прелеза” – “Рилска малина” – 
“Аракчийски мост” – “Винпром” 

От ж.к.“Бистрица”: 6.10; 6.40*; 6.55; 7.10; 7.40; 8.15*;  8.45;  9.15;  9.45*; 10.15; 
10,45; 11.15; 11.45;12.15; 12,45*; 13,15; 13.45; 14.15; 14.45*;  15.15; 15,45*; 16.15; 
16.45*; 17.15; 17.45*; 18.15; 18.45*; 19.15 ч.       

От  “Винпром”: 6.40; 7.10*; 7.50; 8.25; 8.55*; 9.25; 9.55; 10.25*;  10.55; 11,25; 11.55; 
12.25; 12,55; 13,25*; 13.55; 14.25; 14.55; 15,25*; 16.00;  16.25*; 16.55; 17.25*; 
17.55;  18.25*; 18,45; 19,25 ч. 

Събота: 

От ж.к.“Бистрица”: 6.10;  6.40*; 7.10; 7.40;  8.15*;  8.45;  9.15;  9.45*;  10,15; 10,45; 
11.15; 11.45; 12.15; 12.45*; 13,15; 13,45; 14,45*; 15,45; 16,45*; 17,45; 18,45*;  

От  “Винпром”: 6.40;  7.10*;  7.40;  8.25;  8.55*;  9.25;  9.55;  10.25*;  10.55; 11,25; 
11.55; 12.25; 12,55; 13.25*; 13.55; 14.25; 15.25*; 16.25; 17.25*; 18.25; 19.25*; ч. 

Неделя: 

1. От ж.к.“Бистрица: 6.40; 7.40; 8.45; 9.45*; 10,45; 11.45; 12;45*; 13.45; 14.45; 
15.45; 16.45*; 17.45; 18.45*    

От  “Винпром”: 7.25; 8.25; 9.25; 10.25*; 11,25; 12.25; 13.25*;  14.25; 15.25; 16.25; 
17.25*; 18.25; 19.25* ч. 

6.55   от Ж.К. „Бистрица“ - през индустриална зона “ЮГ” /ИЗЮг/ 

16.00 от “Винпром” - през индустриална зона “ЮГ” /ИЗЮг/ 

Дължина на автобусната линия - 5,300 км 

  

АВТОБУСНА ЛИНИЯ № 3 А   с. БИСТРИЦА  - ул. “НИКОЛА МАЛАШЕВСКИ” 



С. Бистрица /център/ - с. Бистрица 2 – сп. “Жива вода” – сп. “Македония” – сп. 
“Симеон Велики” – сп. “Горица” – сп “Чепкалото” – сп. “Хлебозавод” -  сп. “АРЗ - сп 
“Н. Малашевски”. 

В обратна посока в същия ред на спирките. 

  

1.      Разписание: 

     а) От село Бистрица:                  06.45; 06:55 часа  

     б) От сп. “Н. Малашевски”        16.05; 16:15 часа 

  

  

1. Дължина на автобусната линия - 7,100 км 
2. Време за изпълнение - 26 мин. 

  

  

АВТОБУСНА ЛИНИЯ № 4  Ж.К. “БИСТРИЦА”  - “АКТАВИС” 

ж.к.“Бистрица” І-ва и ІІ-ра – “Жива вода” – “пл. “Мизия” / старо наименование сп. 
Македония/ – “Ловджийска среща” – “Гимназия по транспорт” – “Брезите”/ в 
обратна посока - “Ж. Демиревски”/ – “Учителски институт” – “Наков мост” – 
“Тихия кът” – “Спартак” – “Механотехникум” – “Тютюнева промишленост” – 
“Актавис” 

От  “Актавис”: 6,10; 6,45*; 7,10; 7,20; 7,40*; 7,50; 8,10*; 8,40; 9,10*; 9,40; 10,10*; 
10,40; 11,10; 11,40; 12,10*; 12,40; 13,10; 13,40; 14,10*; 14,40; 15,10*; 15,40; 16,15*; 
16,30; 16,40; 16,45; 16,55; 17,10*; 17,40; 18,10*; 18,40; 19,10*; 19,40 ч. 

От ж.к.“Бистрица”: 5,20; 6.00; 6,30; 6,50; 7,00*; 7,05; 7,15; 7,25; 7,35; 7,50; 8,00*; 
8,30; 9,00*; 9,30; 10,00*; 10,30; 11,00*; 11,30; 12,00*; 12,30; 13,00*; 13,30; 14,00*; 
14,30; 15,00*; 15,30; 16,00*; 16,30; 17,00*; 17,30; 18,00; 18,30; 19,00*; 19.30 ч.  

Събота и неделя: 

От  “Актавис”: 6,10; 6,45*; 7,15; 7,40; 8,10*; 8,40; 9,10; 9,40; 10,10*; 10,40; 11,10; 
11,40; 12,10*; 12,40; 13,10; 13,40; 14,10*; 14,40; 15,10*; 15,40; 16,15*; 16,40; 17,10*; 
17,40; 18,10*; 18,40; 19,10*; 19,40 ч. 

От ж.к.“Бистрица”: 6.00; 6,30; 7,00*; 7,30; 8,00*; 8,30; 9,00*; 9,30; 10,00; 10,30; 
11,00*; 11,30; 12,00* ч. 12,30; 13,00; 13,30; 14,00*; 14,30; 15,00*; 15,30; 16,00*; 16,30; 
17,00*; 17,30; 18,00; 18,30; 19,00*; 19.30 ч. 



Дължина на автобусната линия - 5,600 км 

  

  

ДУПНИЦА – с. ДЖЕРМАН  

АГ Дупница – сп. Възел „Байкал” - – сп. В.Левски – ЖП гара – сп. Локомотивно депо – 
сп. Злево – сп. Пречиствателна станция – с. Джерман. 

От Дупница: 6.05; 6.30; 7.10; 9.00*; 12.00; 13.30*; 14.40; 16.30; 17.15*; 18.30 ч. 

От Джерман: 6.25; 7.00; 7.30; 9.20*; 12.20; 13.50*; 15.00; 16.50; 17.35*; 18.50 ч. 

Събота и неделя:      от Дупница - 7,10; 9,00*; 12,00; 13,30; 17,30* ч. 

                                   от Джерман – 7,30; 9,20*; 12,20; 13,50; 17,50* ч. 

Дължина на автобусната линия:  до с. Джерман 7,800 км. 

*Забележка: Подчертаните часове в разписанието се изпълняват до “Актавис”. 
От  сп. “Учителски институт” до “Актавис”. автобусите не спират по 
вътрешноградските спирки. 

  

ДУПНИЦА – с. КРАЙНИ ДОЛ 

АГ Дупница – сп. Възел „Байкал” - – сп. В.Левски – ЖП гара – сп. Локомотивно депо – 
сп. Злево – сп. Пречиствателна станция – с. Джерман – сп. Коста Петров – с. Крайни 
дол 

  

От ДУПНИЦА:                                                      От КРАЙНИ ДОЛ 

            сряда    –  9,00*; 12,00; 17,15* ч.                            сряда    – 6,50*; 12,30; 17,45* ч. 

            събота  –  9,00*; 12,00; 17,30* ч.                            събота  – 9,30*; 12,30; 18,00* 
ч. 

  

Дължина на автобусната линия:  Дупница – Крайни дол . Дупница 23,700 км 

  

ДУПНИЦА – с. БИСТРИЦА – ДУПНИЦА 



Автогара Дупница – сп. “Каракаш” – сп. “Левски” – “Брезите” – “Ловджийска 
среща” – “Македония” – ж.к.“Бистрица” – парк “Рила” – сп Стопански двор - 
с.Бистрица 

От Автогара Дупница: 5.50; 6.35; 7.10;  7.50*;  9.50; 12.15*; 
13.30;  15.30*;  16.40;  17.40*;  19.15 ч. 

От с.Бистрица: 5.20; 6.10; 6.50; 7.30; 8.10*; 10.10; 12.35*; 13.50; 15.50*; 17.00; 18.00*; 
19.35 ч. 

Събота и неделя: от Дупница – 6,30; 7,30; 8,30*; 10,30; 12,30; 14,30; 16,30*; 18.30 ч. 

                               От Бистрица – 6,50; 7,50; 8,50*; 10,50; 12,50; 14,50; 16,50*; 18,50 ч. 

  

Дължина на автобусната линия:  – 7,300 км. 

  

ДУПНИЦА – с. САМОРАНОВО - ДУПНИЦА 

Автогара Дупница- сп. Възел „Байкал”, – сп. Развесена върба” – сп. 
“Механотехникума” – ДАП – ЗРНО – сп. Сапаревско шосе - Самораново център – 
Самораново 2 

От Дупница: 5,50; 6,30; 7,10; 7,50*; 8,50; 9,50; 11,55*; 13,25; 14,30*; 16,55; 18,30* ч. 

От Самораново: 6,05; 6,45; 7,30; 8,15*; 9,15; 10,15; 12,15*; 13,45; 14,50*; 16,30; 17,15; 
18,50* ч. 

Събота и неделя:      От Дупница: 6,30; 7,50*; 8,50; 9,50; 11,55*; 13,25; 17,30 ч. 

                                   От Самораново: 6,50; 8,10*; 9,10; 10,10; 12,15*; 13,45; 17,50 ч. 

Дължина на автобусната линия:  – 6,300 км. 

  

……………………………………………………………………………………………… 

  

ПАКЕТ № 4 

  

ДУПНИЦА – САПАРЕВА БАНЯ – с. САПАРЕВО – ДУПНИЦА 



Автогара Дупница – сп. Възел „Байкал” – сп. “Наков мост” - сп. “Механотехникума” 
– с. Самораново – с. Ресилово – с. Овчарци – гр. Сапарева баня – с. Сапарево, 

От Дупница: 

в работни дни: 6.50; 8.30*; 10.40; 12.00*; 13.30; 14.00; 16.00*; 17.00; 19.30 ч. 

съботни дни: 7.00; 9.00; 10,40; 12.00*; 13,30; 16.00*; 18.00; 19.30 ч. 

В неделя и празнични дни: 7.00; 10.00*; 13.00; 16.00*; 19.00 ч. 

От Сапарево: 

в работни дни: 8.00; 10.00*; 11.30; 13.00*; 15.00; 16.30; 17.00*; 18,40; 20.00 ч. 

съботни дни: 8.00; 10.00; 11.30; 13.00*; 15.00; 17.00*; 18.40; 20.00 ч. 

В неделя и празнични дни: 9.00; 12,00*; 15.00; 17.00*; 20.00 ч. 

Дължина на автобусната линия: 19,500 км. 

  

ДУПНИЦА – КЮСТЕНДИЛ – ДУПНИЦА 

Автогара Дупница – сп. “Бинека”, - разклон с. Палатово – разклон с. Панчерево/с. 
Голям Върбовник – сп. Черна нива – сп. Долна Козница – разкл. с. Мърводол – сп. 
Яменски ханове – с. Невестино – с. Нов Чифлик – с. Багреци – с. Пиперков чифлик – гр. 
Кюстендил 

От Дупница:  7.20*;  11.20;  13.40*;  17.20 ч.  

От Кюстендил: 9.20*; 12.20; 15.20*;  18.20 ч. 

 Дължина на автобусната линия: 42,000 км. 

  

…………………………………………………………………………………………………. 

  

ПАКЕТ № 6 

  

ДУПНИЦА – БОБОШЕВО – ДУПНИЦА 

  



Автогара Дупница, -  АГ Дупница – сп. Байкал” - с. Джерманн – с. Усойка – с. Слатино 
– разкл. Бобошево – гр. Бобошево 

От Дупница: 6.20; 7.00*; 7.30; 10.30; 12.20*; 13.30; 16.30*; 17.30 ч. 

От Бобошево: 6.50; 8.00*; 8.50; 11.40; 13.30*; 14.30; 17.00*; 18.00 

Празнично разписание: 

От Дупница: Събота 7:00; 8:00; 10:30; 12:20; 13:30; 16:30; 17:30 

Неделя и национални празници 8:00; 12:30; 16:30; 17:30 

От Бобошево: Събота 8.00*; 8.50; 11.40; 13.30*; 14.30; 17.00*; 18.00 

Неделя и национални празници 8.50; 13.30*; 17.00*; 18.00 

  

Забележка: Подчертаните часове се изпълняват през село Блажиево. 

Автогара Дупница, - сп. “Байкал”, – “Аракчийски мост” – “Воденицата” – 
“Разметанишки мост” – с.Блажиево – с. Усойка – с. Слатино – разкл. Бобошево – гр. 
Бобошево 

  

Дължина на автобусната линия: 20,800 км. 

  

ДУПНИЦА – с. БАЛАНОВО – ДУПНИЦА 

Автогара Дупница, - сп. “Байкал”, – “Рилска малина” – “Крушовица” – “Бинека” – с. 
Баланово 

От Дупница:             6.20;  8.40*; 14.00*; 17.45 ч. 

                        12.00 - сряда и събота 

От Баланово: 6.50; 9.10*; 14.30*; 18 

.15 ч. 

                        12.20 - сряда и събота 

събота и неделя : 6.20 от Дупница и 6.50 от Баланово не пътуват 

Дължина на автобусната линия: - 9,800 км. 



  

ДУПНИЦА –  с. ПАЛАТОВО – ДУПНИЦА 

Автогара Дупница, - сп. “Байкал”, – сп. “Рилска малина” – сп. “Крушовица” – сп. 
“Бинека” – с. Баланово – с. Палатово 

От Дупница: 6.20;  8.40*; 14.00*; 17.30 ч. /променено с 15 мин/ 

От Палатово: 6.40; 9.20*; 14.40*; 18.00 ч. /променено с 15 мин/ 

събота и неделя : 6.20 от Дупница и 6.40 от Палатово не пътуват 

Дължина на автобусната линия:    - 12.000 км. 

  

ДУПНИЦА – с. БАДИНО – ДУПНИЦА 

Автогара Дупница, -  с. Джерманн – сп. “Коста Петров” – с. Усойка – с. Бадино 

От Дупница: 8.30; /16.30 зчв/; 18.30 ч. лчв /сряда, събота, неделя/ 

От с. Бадино: 9:15; 17:15/зчв/; 19:15 ч. лчв /сряда, събота, неделя/ 

Дължина на автобусната линия: 15,000 км. 

  

ДУПНИЦА – с. БЛАЖИЕВО – ДУПНИЦА 

  

Маршрут: 

Автогара Дупница, - сп. “Байкал”, – “Аракчийски мост” – “Воденицата” – 
“Разметанишки мост” – с.Блажиево – с. Усойка – сп. “Коста Петров” – с. Джерман 
– жп рампа Дупница – жп гара – сп. “Байкал” – АГ Дупница. 

От Дупница: 6.20; 10.20; 16.30 ч. 

От Дупница: Събота 7:00; 10:20; 12:20; 13:30; 17:30 

Неделя и национални празници 8:00; 12:30; 16:30; 17:30 

От Бобошево: Събота 8.00*; 8.50; 11.40; 13.30*; 14.30; 17.00*; 18.00 

Неделя и национални празници 7:00; 13.30*; 17.00*; 18.00 

  



Дължина на автобусната линия: 18.000 км. 

  

ДУПНИЦА – с. ГРАМАДЕ – КАМЕНИК – ДУПНИЦА 

  

Автогара Дупница, - сп. “Байкал”, – “Аракчийски мост” – “Воденицата” – 
“Разметанишки мост” – с. Грамаде – с. Каменик. 

 От Дупница:            сряда - 6.15; 17.30 ч. 

                                   събота и неделя - 7.00; 17.30 ч. 

От с. Каменик:          сряда - 6.40; 18.00 ч. 

                                   събота и неделя - 7.20; 18.00 ч. 

Дължина на автобусната линия: 13.000 км. 

  

  

ЗАБЕЛЕЖКА: Всички часове отбелязани със звездичка(*) се предвиждат за 
изпълнение от автобуси за превоз на трудно подвижни лица! 

  

Точка 12 (Дванадесета) 

69/20.01.2021 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински 
съвет Дупница, относно Избор на прокурист на МБАЛ“Свети Иван 
Рилски“ЕООД, гр.Дупница  

Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Знаете, че мандата на г-жа Жейгарова изтече. Първия път комисията не одобри 

кандидатурите на предложените за управители. На следващия конкурс нямаше желание 
да станат управители и заради това трябва да намерим човек да може да бъде…да 
разписва официални документи. 

Становището на ПК по здравеопазване е положително. 
Заповядайте г-н Соколов. 
 
Д-Р Пламен Петров Соколов /МК „Движение заедно за промяна“/ : 
Днес дойдох от 140 км. Само заради тази докладна. 
Г-н Чимев с ваше разрешение ще кажа, че на една от почивките се обърнах към 

вас, за да може да направиме една делова среща. Нещата в болницата не са такива 
каквито изглеждат на повърхността и се подписвам под това нещо. Ние в тази зала 



получихме заявление за тома, че г-жа Мария иска да напусне болницата. Не знам от 
какво е продуктивана промяната в обстоятелствата. Дали защото заплатата сега 
променихме…на трябва да спомена, че здравно заведение задочно не се управлява. 
Какъвто и да е бизнес задочно не се управлява. Не може в 1 ден 3 пъти колата да носи 
на София документ да се подписва и в най-сериозните изпитания на обществото…ние 
не сме прогнозирали, че д-р Бонев ще се разболее и шофьорите да носят през 2 часа 
документи за подписване. Искам да споделя нещо, не съм съгласен да го чуете от 
мен.не съм съгласен да бъде променено на едно отделение, което има 50-годишна 
история без принципала да знае а вие не знаете това нещо да бъде променен статута на 
едно от отделенията.не знам дали е уведомен кмета и председателя на ОбС, но залата 
не е уведомена. 

Имам неща, които ще кажа, ще инициирам такава среща и ще кажа, че 
болницата ни стремглаво върви…и ако ме попитате след две, три години ще я има ли, 
няма да се наема с отговор. Тук е  момента да отворя една скоба. Въпреки 
администрирането има пчелички, които работят по невероятен начин, господ здраве да 
дава на д-р Гюзелева.  Аз мисля, че това е човека, който измъкна хамалогията на 
пандемията в нашия град у да го знаете.  Държа да кажа, че и в другата болница има 
такъв доктор, който се е справил по същия начин. Видях какво значи да бъдат 
преглеждани ковид болни 100-120 на ден. В 2 часа и да мине жената и да каже“Добро 
утро“ в стаята като влезе, защото е почнала в 8 и е стигнала до последната стая, където 
трябва да мине на визитация. 

Недопустимо е администратора  да получава информация задочно. Нещо повече, 
както днес г-н Костадинов организирахте това нещо в болницата има система биг 
брадър. Има камери да се наблюдава персонала дистанционно. Това за мен също е 
недопустимо. Ние понякога сме евтини на брашното и скъпи на триците. Имам мнение 
по въпроса и ще го предложа на г-н Чимев следващата седмица с негово разрешение 
само да се уговориме кой ден ще поканя …д-р Паризов ще поканиме колегите. Ще 
поканиме председателите на групи в ОбС, но продължавам да смятам, че най-лошия 
дупничанин би управлявал болницата по-добре отколкото всякакъв  прехвален субект 
извън Дупница. 

Понякога явяването д-р Николова е свързано с това каква е нагласата на 
принципала или на представителите на принципала. Ние ще го докараме до положение 
в което ще ни подтикват да караме пациенти в една болница. Много лесно се трасира 
пътя да се ходи в болница в София. Трудно се задържа пациента тук. Това е свързано с 
много сериозни разходи. В сферата в която работя идва колега, идва колега, който 
работи безплатно. Няма такова нещо, безплатно никой не работи.идва колега и 
госпожата говори, че работи безплатно ама всички пациенти, които преглежда ги 
насочваме там да ги оперира. Касата за това плаща. Аз като оперирам касата затова ми 
плаща. 

Предлагам, ние сме приели статут. Приели сме оставката и търсиме управител. 
Нека г-н Чимев не се отказваме от правомощията си. Следващата седмица си 
позволявам да дойда при вас и на следващото заседание, независимо какво решение 
вземе залата аз ще го предложа… 

 
Инж. . Методи Чимев – кмет: 
Колеги, от докладната едно нещо е важно да обърнете внимание. Договора 

изтича на 23, т.е. изтече. Към момента МБАЛ няма легитимен представител. 
Персонала на болницата д-р Соколов без такъв не може да вземе заплата. След 

като беше проведен конкурс и изтече датата за подаване видя се, че няма явили се 
разбра се, че няма да има такъв конкурс. Вариантите не бяха много. Сам казахте д-р 



Бонев трайно отсъства. При такава ситуация коментара беше един единствен какво 
правиме, за да може персонала на болницата да не остане в нищото и без заплати.това, 
коетосподеляте за ситуацията е малко странно, имайки предвид, че последния път 
хвалехте г-жа Жейгарова доста. 

Колеги, не ме разбирайте като адвокат на някой.ситуацията е такава. Ние в 
момента …само да напомня д-р Таушански беше 4 години с анекс до избор на 
управител. 

Тука проблема опила, че ние нямаме лигитимен управител. Г-жа Жейгарова 
можеше да каже подала съм заявление, не ме търсете оправяйте се. Изхода какъв е? 
въпрос на желание. Не.въпрос на легитимност е в случая. Това, че има много добри и 
дейни наши съграждани лекари…за д-р Гюзелева не само вие това е всеобщо мнение. 
Двама са инфекционистите в града, които обраха. 

Аз ще напомня и другото триажния кабинет. Тогава не опира до решение на 
Мария Жейгарова. Тогава опираше до колегиалност, коректност и съпричастност. Сега 
и аз подучувам некои работи за един кабинет, където тичаме и се пишеме на един 
списък. Триажния кабинет обслужи 3 500 човека от 2-ма лекари. Тези, които трябваше 
да помогнат ги нямаше ама сега тичкат там да се пишат. Много е лошо да слагаме под 
един знаменател съсловие. Темата е друга прокурист, макар че общата ни тема е 
здравеопазване, имайки предвид, че ние сме принципал на МБАЛ.  

Това, което споделихте за среша не е лошо. Аз предлагам и завеждащ 
отделенията да бъдат. Да чуеме в болницата как е ситуацията. Д-р Паризов нормално 
като председател на ПК по здравеопазване, но и останалите му колеги. Правихме ако не 
бъркам миналата година една такава среща. Коментирахме. Ние търсиме коловоза. 
Намерихме. Дали е удачен или не, отъпкан или не не коментирам. Донякъде вкарахме 
нещата в релси, в един момент взехме да мърдаме наляво надясно. Да търсиме вариант 
да стъпиме на здраво, че иначе режима на роба-грешка не работи. 

За болницата не работи. 
Благодаря ви. 
 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря. 
Емил Гущеров за реплика. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ : 
Благодаря г-н Костадинов. 
Моята реплика е …част от думите г-н Чимев ги каза. Г-н Соколов може би той 

визира вчерашната промяна в закона, който дава възможност на завеждащ отделенията 
да бъдат…или управителя на болницата да може да лекува. Т.е. някой от завеждащ 
отделенията може да бъде управител на лечебното заведение. Аз го разбирам като така 
като заявка към нашите дупнишки лекари, които показаха в тази трудна ситуация 
изключителна експертиза. Живот и здраве октомври месец или септември…ще бъда 
един от първите, които ще предложи д-р Гюзелева за почетен гражданин, тъй като с 
отзивите за нейната работа и всичко, което прави в общинската болница с оглед 
справянето на пандемията е едно изключително и експертно отношение от нея като 
лекар. 

Към г-н Соколов само допълвам. Гледахме преди това филма с управители дали 
от Дупница или от Сапарева бавя или околията. 24 часа стоене в болницата не е 
признак, не дава възможността на този управител да взима правилните решения. Дори 
да ги взима и от Луната, когато показателите и комуникациите в днешното общество 
дават тази възможност мисля резултатите го показват. Относно срещата. Аз мисля, че 



трябва да бъдат всички общински съветници, не само председателите на групи или 
изборно. Всеки  има отношение от нас, като принципал на лечебното заведение. 

Благодаря. 
 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря. 
Георги Георгиев процедурно предложение. 
 
Г-н  Георги Василев Георгиев /ПП „СДС“/: 
Уважаеми г-н кмете, 
Г-н председател, 
Колеги. 
Взимам думата като юрист. Ние всички сме 2 курс здравен мениджмънт тука. 

Днешната докладна е свързана с това, че от 23 болницата няма управител. За 
неразбралите няма кой да подпише заплати на служителите, които работят в условия на 
пандемия и очакват своите възнаграждения за каквито са се договорили и работили. 
Опростихме един наем…за протокола няма да съм в листа…предлагам да прекратиме 
дебатите и гласуваме докладната. Няма да коментирам г-жа Жейгарова дистанционно 
добре ли управлява, зле ли…най.малкото не разбирам от медицина. Нека направим 
среща и бъде насрочен конкурс. Днешната докладна е да я упълномощиме така щото в 
края на месеца служителите да получат своите заплати.да прекратиме дебатите и 
преминеме към гласуване. 

 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря. 
Има процедурно предложение за прекратяване на разискванията. 
Процедура на гласуване. 

Прекратяване на разискванията 

Резултат от гласуването: 'за' - 19, 'против' - 6 и 'въздържали се' – 0 

Прекратяваме дебатите. 
Преминаваме към гласуване. 
 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 25, 'против' - 2 и 'въздържали се' - 0 ..... точката. 
Общо гласували: "Броя" 

За 25 

Против 2 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Александър Иванов Паризов: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 



5. Венелин Петков Иванов: За 
6. Вергил Георгиев Кацов: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Василев Градевски: За 
10. Георги Василев Наумов: За 
11. Георги Красимиров Градевски: За 
12. Димитър Василев Крекманов: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Емилия Райчова Кузманова: За 
15. Ивайло Валериев Петров: За 
16. Иван Методиев Танев: За 
17. Йонко Йорданов Гергов: За 
18. Йордан Крумов Йорданов: За 
19. Костадин Крумов Костадинов: За 
20. Костадин Михайлов Севдин: За 
21. Леонид Йосифов Хаздай: За 
22. Лорета Методиева Николова: За 
23. Миглена Йорданова Вельова: За 
24. Пламен Петров Соколов: Против 
25. Първан Ангелов Дангов: Против 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Тодор Димитров Василев: За 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.9 от ЗМСМА и чл.27, ал.4 и ал.5 от ЗМСМА, чл.21, ал.1 от 
Търговския закон /ТЗ/, чл.22, ал.1 от ТЗ и чл.137, ал.1, т.5 от ТЗ  ОбС – Дупница, 
като едноличен собственик на капитала на „Многопрофилна болница за активно 
лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД гр. Дупница, прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

№  12 

1.Общински съвет-Дупница избира за ПРОКУРИСТ “(търговски управител) на 
„Многопрофилна болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД гр. Дупница, 
ЕИК 109501412, Мария Иванова Жайгарова, с ЕГН *******. 

2.Прокуристът на „Многопрофилна болница за активно лечение – Св.Иван 
Рилски” ЕООД, гр.Дупница, ЕИК 109501412, ще изпълнява функциите си в 
едногодишен срок, считано от 23.01.2021 г. 

3.Определя месечно възнаграждение на прокуриста на „Многопрофилна 
болница за активно лечение – Св.Иван Рилски”ЕООД, гр.Дупница, ЕИК 109501412, в 
размер на 3000 /три хиляди/ лева. 



4.Упълномощава Кмета на Община Дупница, на основание чл.23 от Търговския 
закон да сключи договор за управление на дружеството с избрания прокурист, с всички 
права по чл.21 и чл.22 от Търговския закон и го оправомощава да подпише 
пълномощно на прокуриста по чл.21, ал.1 от Търговския закон. 

5. Потвърждава действията на прокуриста извършени в периода от 23.01.2021 г. 
до момента на приемане на настоящото решение. 

 

Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н Дангов за отрицателен вот. 
 
Г-н Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ : 
Уважаеми г-н председател, 
Уважаеми колеги, 
Уважаеми г-н кмете. 
Гласувах „против“ защото дупнишката МБАЛ „СВ.Ив. Рилски“се е превърнала в 

приемно отделение на „Св.Ана“ в София. Там където г-жа Жейгарова е счетоводител. 
Гласувах против, защото хирургично отделение не работи. В Дупница в общинската 
болница няма хирургия, няма ортопедия…защото се солидаризирам с мнението на д-р 
Соколов, че здравеопазване дистанционно каквито и технологии да има няма как да 
бъде управлявано още повече да бъде лекувано. Аз съм ветеринарен лекар и не лекувам 
по телефона, отивам при пациента или той идва при мен в кабинета. Поставям 
диагноза, поемам отговорност за изхода от заболяването и не си позволявам да давам 
съвети как да бъде в хуманната медицина, защото малко разбирам, но все пак съм учил 
медицина. 

Гласувах против, защото е потъпкано мнението на дупнишката лекарска 
колегия. Гласувах против, защото не искам болничното бельо да се кара в Стара Загора 
да се пере. Гласувах против, защото транспортните разходи до София никой не ги 
калкулира и всеки вика болницата е на загуба. Това, че член на моето семейство работи 
и е пряко ангажиран там не ме ангажира с тази позиция на общ.съветник. казвам го 
предварително, за да няма спекулации. …аз говоря ти за семейството не си позволявай.  

Гласувах против, защото въпросното лице беше набъркано в неправомерно 
усвояване на европейски средства и проведени курсове по английски в „Св.Анна“…в 
национален ефир и ние не реагирахме. Гласувах против затова. 

 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря. 
Пламен Соколов за отрицателен вот. 
 
Д-р  Пламен Петров Соколов /МК „Движение заедно за промяна“/ : 
Гласувах против, защото има възможност при която този казус да бъде разрешен 

и вие го подсказахте. Г-н Чимев е издал заповед, ние помниме с която оторизира зав-
отделението на най-голямото отделение и този въпрос се решава автоматично. Това 
беше най-малкия мотив и можеме да овластиме 1 човек за който си спомням, когато г-н 
Костадинов каза и без петел ще съмне. Да така е г-н Костадинов съгласен съм. Относно 
, когато петела е едрогабаритен. По отношение на това, което каза г-н Дангов ще кажа 
следното. Явно не ни стига, че си переме бельото в Стара Загора, явно не ни стига, че се 
предлага стимул на дупнишки доктори да насочват пациенти за някъде. Аз не мога да 



си позволя лукса да погледна колеги от болницата, с които съм работил и ми е минал 
живота да ги натикат в дупка, защото това което каза Първан е абсолютно прав. Не е 
рационално. По най-глупавия административен начин и двете части на болницата са 
превърнати в ковид. Защо пациентите на д-р Паризов трябва да се кръстосат с ковид 
болни. Когато направихме ремонт…искам да благодаря на Бойко и на г-н Хаздай. 
Направихме със собствени средства, за да запазиме отделение статута му. Тази дама не 
благоволи по някакъв начин да ни уведоми, че по някакъв начин парите, които сме 
похарчили…Бойко даде труд. Сумата на ремонта е за 20 000 лв..В същото това време 
отчетен ремонт долу в Транспортна болница се направи ремонт на Фтизиатрично 
отделение, което днес г-н Чимев никой не го ползва. Отделението вътрешно…искате ли 
да ви предложа среща да отидем там и да видите за какво става въпрос. Срамувам се, че 
съм бил кмет. Срамувам се, че съм доктор в тоя град. Ако видите в каква обстановка 
работят и се лекуват съгражданите ни…нечовешко е. за сметка на това се направи 
ремонт на Фтизиатрично отделение. Похарчихме пари. Знаете ли колко са похарчени? 

 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря. 
Процедурно предложение г-н Гущеров. 
 
Г-н  Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ : 
Г-н Костадинов с оглед, че времето напредна а предстоят още няколко точки ще 

предложа да бъде удължено работното време до изчерпване на дневния ред. Някои 
колеги в стремежа си да обяснят как лекуват техните пациенти без маски и 
продължават да не спазват здравните мерки в залата като не ги носят. Моля ви времето 
да бъде удължено  до изчерпване на дневния ред и да вземете отношение по този 
въпрос, тъй като въпросния колега продължава да бъде без маска в залата. Визирам г-н 
Дангов. 

 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря. 
Не е само г-н Дангов. 
Моля, който е без маска да си сложи маска. 
Колеги, гласуваме удължаване на работното време. 

Удължаване времето за работа 

Резултат от гласуването: 'за' - 25, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 0 

 Точка 13 (Тринадесета) 

71/20.01.2021 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Определяне размера на основните месечни заплати на кметовете в  Община 
Дупница, съгласно Наредбата за заплатите на служителите в държавната 
администрация  (Загл. изм. – ДВ, бр. 85 от 2017г., в сила от 24.10.2017г.) и ПМС № 
4 от 10 януари 2019 г. за изменение и допълнение на ПМС № 67 от 2010 г. за 
заплатите в бюджетните организации и дейности (дв, бр. 32 от 2010 г.).  

Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н кмете. 



 
Инж. Методи Чимев – Кмет: 
Предложението за решение, което входираме: 

Общински съвет Дупница определя размерите на основните месечни работни 
заплати на кметовете на населени места на територията на община Дупница, считано от 
01.01.2021 г. както следва: Кмет на с. Яхиново       Софка Венчова Скоклева , Кмет на с. 
Крайници         Мариана Кирилова Димитрова ,Кмет на с. Самораново     Райко Василев 
Цветков, Кмет на с. Бистрица  Кирил Чавдаров Огненски , Кмет на с. Джерман   Ангел 
Кирилов Цветков ,Кмет на с. Червен брег     Славчо Евгениев  Димкин   . промяна на 
основно месечно възнаграждение от 1 260 на  1 360 лв. 

Благодаря. 

Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н кмете. 
Има положително становище на ПК по ИП. 
Имате думата. 
Г-н Дангов заповядайте. Днес не сме ви чували изобщо. 
 
Г-н Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ : 
Сигурно тези възнаграждения са заслужени. Аргументи много. 
Само казвам един принцип и въпреки всичко ви благодаря за подкрепата за 

докладната за ГУМ. Г-н Чимев вдигаме заплатите на кметовете а мислиме как ГУМ да 
не фалира, защото нямало пари… 

 
Инж. Методи Чимев – Кмет: 
Недейте сега. Вие без заплата ли работите д-р Дангов? Това са хора на населени 

места от порядък на 1 500-2 000 човека. В крайна сметка ако трябва да 
правиме…яйцето или кокошката може да намериме много поводи. В момента говориме 
за хора избрани от техните съселяни. Понеже е в правомощията на кмета на общината 
да предложи на ОбС промяна аз го правя. 

Оттам насетне кой каква аналогия прави, за, против, много ли е , малко ли е 
…винаги има. Тая аналогия дето направихте между ГУМ и заплатите на кметовете не 
върви наникъде. 

Благодаря ви. 
 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря ви. 
За реплика към г-н Дангов г-н Гущеров. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ : 
Г-н Костадинов ще започна моята реплика след като въведете всички колеги да 

бъдат с маски. 
Вдигнахте маската добре г-н Дангов. 
Ето го популизма и заиграването с хората. Когато говориме за селските кметове, 

които са всьо и вся на даденото населено място и да ги сравняваме с работата или с 
други мерки говори за това. Заиграване с определен кръг от хора. 

Благодаря. 
 



Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря ви. 
Реплика на г-н Дангов към Методи Чимев. 
 
Г-н Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ : 
Г-н Чимев нищо лично.някои в общината казват, че и вашата заплата е много. Аз 

не считам, че е много. 
Има хора по селата…да г-н Гущеров аз ходя по селата там си изкарвам хляба. 

Има хора за които 50 ст. Са много. В момента в който чуят, че кмета им взима 1 360 
лв….не ме разбирайте погрешно. Това преди изборите не звучи добре повярвайте ми. 
Не звучи. 

 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря ви. 
Заповядайте. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ: 
Тъй като г-н Дангов спомена моето име. Искам да го насоча, че селските кметове 

са 15 на брой, докато тези които са в ГУМ …100. Така, че нека не намесваме изборите. 
Ако някой взима популистки решения това сте вие г-н Дангов и вашето семейство БСП. 

Благодаря. 
 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря ви. 
Георги Кр. Градевски. 
 
Г-н Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/ : 
Уважаеми колеги. 
на кметовете, което е напълно заслужено според мен да предложиме и на 

техническите сътрудници към кметовете. Там нещата не са розови. Плюс това има 
разминаване между един сътрудник и друг. 

Трябва да помислим в тази посока иначе тези хора остават ощетени. Все едно се 
гледа за едни а за други… 

 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря ви. 
Г-н Кацов изказване. 
 
Г-н Вергил Георгиев Кацов /МК „Земеделски народен съюз“/ : 
Г-н кмете, 
Уважаеми колеги, 
Г-н председател. 
Разгледахме докладната на ИК и имаме положително становище. Това с което 

искам да допълня колегата преди мен. Аз се интересувам има ли корекция в заплатите 
на кметските наместници. Ще кажа защо. По-късно ще гледаме една докладна с която 
ние вменяваме допълнително ангажименти на избраните кметове и км.наместници – 
преброяване на животни…смятам, че увеличението е навременно. Въпросът ми е 
относно сътрудниците и кметските наместници ще получат увеличение. 

Благодаря ви. 
 



Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря ви. 
Заповядайте. 
 
Инж. Методи Чимев – кмет: 
Имайки предвид, че през решение на ОбС минават заплати на кмет на община, 

кметове на кметства. Докладната касае само избраните кметове. Кметските наместници 
стават увеличение със заповед. И там ще има увеличение. 

 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря ви. 
Уважаеми колеги, касае се за увеличение на заплатите с по 100 лв. на кметове на 

големите села. Като казваме 1 360 лв., моля да се знае че чистата сума която получава 
един кмет е малко под 1 000 лв. или около 1 000 лв.да не спекулираме, защото това е 
брутна. Беха времена, когато кметовете бяха…и тогава много от вас бяха съветници и 
тия хора взимаха около 6-700 лв.. бяха времена, когато в селата нямаше 
техн.сътрудници. нямаха работници. Основния принцип в демократичната икономика 
не в социалистическата един човек да го мотивираш да работи. Той се чувства 
обезпечен. Не знам как ще го обезпечиш с 1 000 лв., когато той трябва всяка седмица да 
дойде до града, да общината…когато постоянно има разходи за тия големи села, които 
кмета обезпечава със собствените си пари. Почти няма кмет, който да не разходва от 
собствените си средства. Малко с лека ръка…даже не знаете и не подозирате…каква е 
икономическата обосновка на предложението по предната докладна. Сега видиш ли 600 
лв. на месец това било много. Ами онези, които идват и викат, че им кукурига 
петела…при мен идваше гражданин, че  единия съсед карал кравата да се изхожда пред 
вратата на другия…аз трябваше да разследвам как може да накараш кравата…това 
било рецидив. Сега да кажете, че 1 000 лв. са много пари за един кмет…моите 
уважение. 

Г-н Гергов за процедура. 
 
Адв. Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/: 
За пореден път в днешното заседание правя процедура за прекратяване на 

дебатите и преминаване към гласуване на докладната. 
 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Колеги има процедура предложена от г-н Гергов. 
Прекратяване на разискванията. 
Моля гласувайте. 
 

Резултат от гласуването: 'за' - 24, 'против' - 2 и 'въздържали се' – 0 

Гласуване по основен въпрос: 
окончателно  гласуване: 'за' - 25, 'против' - 2 и 'въздържали се' - 0 . 
 
 
Общо гласували: "Броя" 

За 25 

Против 2 



Въздържали се 0 
 

Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Отрицателен вот г-н Дангов. 
 
Г-н Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ : 
Уважаеми г-н председател, 
Уважаеми колеги. 
Уважаеми кметове на кметства, които в момента ни гледат. 
Гласувах против не от любов към спорта а заради нарушените принципи за това 

което ви обяснявах. В един момент ще излезе, че сме евтини на брашното а скъпи на 
триците. Със сигурност кметовете в селата заслужават по-големи възнаграждения. 
Това, което каза и г-н Кацов по закон се вменяват тези отговорности.  А ЗВМД без 
кмета на населеното място нито едно заразно заболяване не може да бъде овладяно. 

Ако във ваше лице г-н Чимев вие безспорно сте формирали кметски екип от 
кметовете на различните села това им бъде стимул да работят по-добре аз ще се развам 
това, което каза и г-н Градевски да бъде предвидено в бюджета увеличение на 
възнаграждението на техн.сътрудници. нещо повече. Спомням се че в кампанията се 
обещаваше делегирани бюджети. 

Ако беше различен кметския екип групата на БСП имахме амбицията да го 
реализираме. 

/ обаждане от място/ 
Моля ви се не бъдете като мен аз съм невъзпитан и прекъсвам. Сега защо 

влизате в моята роля. Ще отговоря с едно изречение. 
Павел Петров обича да ви поздравява „Уважаеми г-н кмет трети мандат“ еми 

трети мандат…научете се да управлявате…. 
 
Инж. Методи Чимев – кмет: 
Да бехте останали още един и да се понаучите бе д-р Дангов. То не е въпрос на 

желание. Нали знаете? 
 
Г-н Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ : 
Г-н Чимев това с бе говорилня …може само не тука. На друго място. 
 
Инж. Методи Чимев – кмет: 
Извинявай. 
И вие малко по-обран бъдете. 
 
Г-н Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ : 
Да бъда по –обран ли? 
Аз съм обикновен общински съветник, вие сте кмет. 
Бъдете на висотата на кмет на трети мандат. Аз се отнасям с необходимото 

уважение, но не ми забранявайте да ви критикувам, когато сте стъпили накриво. 
Аз ще ви припомня в тази зала, когато……. 
 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Моля, осигурете възможност за нормална работа…много ви моля г-н Дангов. 
 
…………………….. 
Последно предупреждение. 



Заповядайте г-н Гущеров. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ : 
Моето процедурно предложение е за прегласуване, защото в тази изключително 

важна докладна не беше отразен моя глас. За мен е такава докладна и искам в 
протокола да бъде отразено тъй  като системата не ми позволи да гласувам. 

Предложението ми е да се гласува отново. 
Благодаря.искам да се отрази този вот, защото има селски кметове независимо 

от коя политическа партия са и кмета на Бистрица, кмета на Яхиново денонощно са 
сред хората и даже съм ги виждал с четка да боядисват и лично те да метат. Така, че в 
тази насока искам да покажа и моята подкрепа за техните управленски действия. 

Поредната молба към вас г-н Костадинов има един съветник в залата, който се е 
самозабравил, маската за него не съществува и си го прави когато си иска. Това, че за 
него е изборна седмица или месец нека се съобразява с мерките. 

Благодаря. 
 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Колеги, има предложение за прегласуване. 
Моля процедура по гласуване. 

Окончателно гласуване: 

Оспорено гласуване: 'за' - 25, 'против' - 2 и 'въздържали се' - 0 . 

Общо гласували: "Броя" 

За 25 

Против 2 

Въздържали се 0 
 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал. 1, т. 5, във връзка с чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА и при условията на  ПМС № 
4 от 10 януари 2019 г. за изменение и допълнение на ПМС № 67 от 2010 г. за 
заплатите в бюджетните организации и дейности (ДВ, бр. 32 от 2010 г.), ПМС № 3 
от 15.01.2014 г., както и Наредбата за работните заплати в държавната 
администрация, ОбС прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

№  13 

Общински съвет Дупница определя размерите на основните месечни работни 
заплати на кметовете на населени места на територията на община Дупница, считано от 
01.01.2021 г. както следва: 

1.1.Кмет на с. Яхиново       Софка Венчова Скоклева                                1 360 лв. 



1.2.Кмет на с. Крайници         Мариана Кирилова Димитрова                  1 360 лв.. 
1.3.Кмет на с. Самораново     Райко Василев Цветков                               1 360 лв. 

  
1.4.Кмет на с. Бистрица          Кирил Чавдаров Огненски                          1 360 лв. 
1.5.Кмет на с. Джерман          Ангел Кирилов Цветков                              1 360 лв. 
1.6.Кмет на с. Червен брег     Славчо Евгениев  Димкин                            1 360 лв 

 

Точка 14 (Четиринадесета) 

72/20.01.2021 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне на  общински пасища, мери и ливади за ползване за стопанската 
2021/2022 година  

Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Колеги, имате проекта за решение. 
Становището на ИК е положително. 
Становището на ПК по ТСУ също е положително. 
Имате думата за изказване. 
Ни виждам желаещи. 
 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 
Общо гласували: "Броя" 

За 27 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Александър Иванов Паризов: За 
3. Асен Георгиев Пилев: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Валентина Василева Караганова: За 
6. Венелин Петков Иванов: За 
7. Венелин Раймонд Коларов: За 
8. Вергил Георгиев Кацов: За 
9. Виолета Генчева Инкьова: За 
10. Георги Василев Градевски: За 
11. Георги Василев Наумов: За 
12. Георги Красимиров Градевски: За 
13. Димитър Василев Крекманов: За 
14. Емил Димитров Гущеров: За 
15. Емилия Райчова Кузманова: За 



16. Ивайло Валериев Петров: За 
17. Иван Методиев Танев: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Костадин Михайлов Севдин: За 
22. Леонид Йосифов Хаздай: За 
23. Лорета Методиева Николова: За 
24. Миглена Йорданова Вельова: За 
25. Първан Ангелов Дангов: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Тодор Димитров Василев: За 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.8 и ал.2,  чл.27, ал.4 и ал.5 и чл. 52, ал.5, т.2 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация, във връзка с чл. 37о, ал.1, т.1 и т.2, 
ал.4, във връзка с чл. 37и, ал.1, ал.3, от Закона за собствеността и ползването на 
земеделските земи, чл.98, ал.4 и чл.100, ал.9 от ППЗСПЗЗ, ОбС прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

№  14 

На основание чл.21, ал.1, т.8 и ал.2,  чл.27, ал.4 и ал.5 и чл. 52, ал.5, т.2 от Закона 
за местното самоуправление и местната администрация, във връзка с чл. 37о, ал.1, т.1 и 
т.2, ал.4, във връзка с чл. 37и, ал.1, ал.3, от Закона за собствеността и ползването на 
земеделските земи, чл.98, ал.4 и чл.100, ал.9 от ППЗСПЗЗ 

 Общински съвет Община Дупница: 

1.Определя пасищата, мерите и ливадите от Общинския поземлен фонд за общо 
ползване по Приложение 1 – Списък на пасища, мери и ливади за общо ползване за 
2021/2022 стопанска година; 

2. Определя пасищата, мерите и ливадите от Общинския поземлен фонд за 
индивидуално ползване по Приложение 2 – Списък на пасища, мери и ливади за 
индивидуално ползване за 2021/2022 стопанска година; 

3. Договорите за наем да бъдат сключвани за 5/пет/ стопански години, считано 
от 01.10.2021 г. 

4. Общински съвет дава съгласие останалите свободни пасища, мери и ливади от 
общински поземлен фонд да се отдават под наем чрез търг, в който да се допускат до 
участие само собственици на пасищни селскостопански животни, регистрирани в 
Интегрираната информационна система на БАБХ. Търговете да се провеждат от кмета 
на общината - за земите от общинския поземлен фонд. Договорите да се сключват за 
една стопанска година. 



5. Останалите след провеждане на търга по т.4 свободни пасища, мери и ливади 
от 

общински поземлен фонд да се отдават под наем чрез търг на собственици на 
пасищни селскостопански животни и на лица, които поемат задължение да ги 
поддържат в добро земеделско и екологично състояние. Договорите се сключват за 
една стопанска година. 

6. Приема правила за ползване на пасища, мери и ливади от Общински поземлен 
фонд на територията на Община Дупница за 2021/2022 стопанска година – Приложение 
3. 

7. Приема годишен план за паша  за 2021/2022 стопанска година на Община 
Дупница – Приложение 4. 

8. Списък на всички стопани, отглеждащи пасищни животни на територията на 
населените места в Община Дупница  - Приложение 5. 

9. Определя годишни наемни цени за ползване на пасища, мери и ливади, 
определени за индивидуално ползване за землищата на Община Дупница за 
стопанската 2021/2022 година, съгласно Приложение №2 към Наредбата за реда за 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество. 

10. Общински съвет гр. Дупница възлага на кмета на Община Дупница да 
сключи договорите за наем по реда и условията на чл. 37и ал.12 от ЗСПЗЗ и чл. 100, ал. 
9 от ППЗСПЗЗ, както и да извърши всички необходими действия за правилното и 
законосъобразно изпълнение на настоящото решение. 

11. Списъците на имотите за индивидуално ползване с категории се обявява в 
Община Дупница и кметствата и се публикува на интернет страницата на Община 
Дупница в предвидения от закона срок. 

12. Общински съвет определя 30% от реализираните приходи от сключените 
договори за  наем съгл. т.10 от решението да се използват за изпълнение на дейности от 
местно значение в съответното населено място. 

  

Точка 15 (Петнадесета) 

83/26.01.2021 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за отглеждане на 
домашни животни, птици и пчелни семейства на територията на Община Дупница 
/Наредбата/.  

Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Колеги, имате проекта за решение. 
Становището на ИК е положително. 
За изказване г-н Дангов. 



 
Г-н Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ : 
Безспорно уважаеми колеги, 
Уважаеми г-н кмете, 
Уважаеми г-н Костадинов. 
Наредба, която всяка една българска община приема във връзка с измененията 

на ЗВМД, а именно отговорностите на всеки стопанин особено по селата включително 
и Яхиново, който отглежда домашни животни. Това всичко е свързано с рисковете от 
възникване на заразни заболявания, които са опасни за хората или т.н. зоонози. През 
последните 30 години, не само през последните 10 държавата значително отстъпи, 
както и в здравеопазването при хората от позиции, които имаше във ветеринарното 
дело. Появиха се заразен модуларен дерматит, син език, чума по свинете, измислена 
чума по овцете в Странджа, антракс. Напоследък туберкулозата бележи ръст сред 
българското население и това е свързано с претупване изследването на крави за 
туберколоза. Това с ковид 19 е друга тема. Не я познавам и няма да я коментирам. 
Вменяват се на кметовете на общини отговорности, каквито всеки ръководител на 
администрация трябва да има, тъй като при възникване на заразни заболявания кмета е 
човека председател на предизборния щаб, кмета на кметство да има йерархия се 
изпълняват всички предписани мерки. Кмета на община в последствие одобрява 
протоколите с които се обезщетяват стопаните свързано с принудително убиване на 
животни.  

Целта е да се запази живота на хората. Няма да им бъде лесно и на вас г-н Чимев 
за в бъдеще. Препоръката ми е д-р Тимчев винаги е на разположение във 
Ветеринарната лечебница с кметовете да си говорят. 

Веднага влизам на темата за безстопанствените животни, които предизвикват 
пътно-транспортни произшествия по главните ни пътища. Понякога и със смъртни 
случаи. Какво е виновен кмета на Бистрица и кмета на Пиперево или Блатино или 
Яхиново, че коня на еди кой си безстопанствено е излязъл на пътното платно. Ударила 
го е колата от нея не става нищо, не дай боже да има жертви, каквито е имало между 
жк“Бистрица“ и с. Бистрица.  

Напълно навременна и адекватна докладна и наредба. Пожелавам по-малко 
поводи тази наредба да бъде вкарвана в действие. 

 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря г-н Дангов. 
Реплика ще си позволя. Така хубаво говорите, така приятно се чувстваме в тази 

тема. Аз съм приятно изненадан, че така ще завършите позитивно днешния ден. 
В края на изказването споменахте за безстопанствените коне. Спомних си 

20….година още в ОДС ние предложихме промяна в наредбата за домашни животни и 
по-точно в санкциите за безстопанствени животни. Тогава си спомням, че групата на 
БСП не допусна наредбата да влезе в сила. Спомням си г-н Пехливански в стил Дангов  
така драматично казваше хората са много бедни. Те имат 50 ст. Очевидно едни и същи 
клишета използвате. Само го маркирам, защото като говорите с патос…бяхте ли 
съветник…обърквам се. Групата на БСП, част от която е и сега недопусна да увеличиме 
санкциите за безстопанствени животни. Отговорността е ваша. Не знам как по-меко да 
го кажа. Може би тогава не бяхте съветник. Нека на други тежи на съвестта.  

Благодаря. 
За реплика Емил Гущеров. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ : 



Благодаря г-н Костадинов. 
И аз като вас съм възхитен от промяната, която наблюдаваме в г-н Дангов. Явно 

обсебването на предизборната кампания…вместо да говори за кризисен щаб той говори 
за предизборен щаб. Това показва всичката негова изнервеност. Не визирайте, че 
проблеми с коне има само в Бистрица или в Пиперево има и в Яхиново така че да го 
отбележим. 

 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря. 
Г-н Крекманов. 
 
Г-н Димитър Василев Крекманов /ПП „ГЕРБ“/ : 
Уважаеми г-н кмет, 
Уважаеми г-н председател, 
Уважаеми колеги. 
Приветствам приемането на тази наредба. Искам да прочета очакваните 

резултати:“ предотвратяване на нерегламентирано изхвърляне на животински 
отпадъци, подобряване на хигиенните условия населените места“. В тази връзка 
съжалявам, че не присъстват кметовете на населени места. Може би риторичен въпрос. 
Колко съставени глоби има за незаконно изхвърляне на отпадъци? 

 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря. 
Много добър въпрос г-н Крекманов. 
Кметовете не присъстват поради епидемични причини. 
Желаете ли някой от присъстващите да отговори на вашия въпрос? Ако сте 

съгласни ще отговориме допълнително. 
Няма други заявки за изказване. 
 

 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... точката. 
Общо гласували: "Броя" 

За 27 

Против 0 

Въздържали се 0 

РЕШИ: 

Чл. 8 от Закона за нормативните актове, чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал.2, и чл. 27, ал. 3 от 
Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.133, ал.1 от 
Закона за ветеринарномедицинската дейност , както и на основание чл.76, ал.3 и 
чл.79 от Административнопроцесуалния кодекс, ОбС прие 

Р Е Ш Е Н И Е 



№  15 

1. Общински съвет-Дупница приема Наредба за изменение и допълнение на 
Наредбата за отглеждане на домашни животни, птици и пчелни семейства на 
територията на Община Дупница, както следва:         

  
§ 1.  Чл. 4 от Раздел II /Права и задължения на кмета на общината и кметовете на 

населените места/от Наредбата се изменя, като придобива следното съдържание: 
,,Чл. 4 /1/ Кметовете и кметските наместници са длъжни да:   
1. съдействат за организиране на изпълнението на мерките за профилактика, 

ограничаване и ликвидиране на болестите по животните;            
2. организират изпълнението на разпоредените от Централния епизоотичен съвет 

и от комисиите по чл. 128, ал. 1 от Закона за ветеринарномедицинската дейност мерки 
за ограничаване и ликвидиране на болести по животните;     

3. съдействат за организиране на периодични обучения на собственици и/или 
ползватели на животновъдни обекти, свързани с профилактика, ограничаване и 
ликвидиране на болести по животните и зоонози;  

4. районират пасищата и водопоите в зависимост от епизоотичната обстановка, а 
при необходимост – забраняват използването им;           

5. предприемат мерки за недопускане на животни в депата за отпадъци;      
6. организират и предприемат действия за събиране и обезвреждане на умрелите 

безстопанствени животни съгласно изискванията на Регламент (ЕО) № 1069/2009;      
7. организират определянето на терен за загробване на труповете на животни и 

предприемат действия за събиране и унищожаване на странични животински продукти 
извън обектите по чл. 259, ал. 1 и 2 и инсталациите по чл. 259а от Закона за 
ветеринарномедицинската дейност, в случаите, определени в чл. 19, параграф 1 от 
Регламент (ЕО) № 1069/2009;        

8. предприемат мерки за недопускане използване на общински пасища и места за 
водопой от безстопанствени животни и животни, които не са идентифицирани и/или на 
които не са извършени мерките по програмата за профилактика, надзор, контрол и 
ликвидиране на болести по животните и зоонози;         

9. предприемат мерки за недопускане на свободно движение на животни по 
улиците на населените места;                  

10. определят маршрута на движение на животните от животновъден обект 
и/или сборни стада по улиците на населените места;            

11. осъществяват контрол за спазване на настоящата наредба; 
12. поддържат и актуализират публичен регистър на домашните кучета, ловните 

кучета и кучетата, които придружават или охраняват селскостопански животни, които 
се придвижват към регистриран животновъден обект;       

13.организират ежегодно в срок до 20 октомври извършването на 
инвентаризация на животните в животновъдните обекти – лични стопанства, и изготвят 
списък, който съдържа имената на собствениците на животни, броя, вида и категорията 
на животните от животновъдните обекти; в срок до 7 работни дни от извършване на 
инвентаризацията предават списъка на официалния ветеринарен лекар, отговарящ за 
Община Дупница, и го поставят на видно място;  

/2/ При възникване на епизоотично огнище, освен задълженията по ал. 1, 
кметовете и кметските наместници оказват съдействие и подпомагат дейността на 
ветеринарните лекари по прилагане на мерките за ограничаване и ликвидиране на 
болестта, като: 

1. актуализират списъка по ал. 1, т. 13;     



2. организират дейностите по загробване на труповете на животните по реда на 
наредбата по чл. 259, ал. 3 от Закона за ветеринарномедицинската дейност;            

3. осигуряват транспорт и организират извозването на труповете на животните 
до терена за загробване;                  

4. под контрола на официален ветеринарен лекар организират изграждането и 
поддържането на дезинфекционни площадки на входовете/изходите на населените 
места, на чиято територия е констатирано епизоотичното огнище;       

5. осигуряват помощен персонал и технически средства, необходими за 
изпълнение на мерките за ограничаване и ликвидиране на болестта по животните на 
съответната територия;            

6. съвместно с органите на МВР ограничават достъпа на външни лица до 
населените места, на чиято територия е констатирано епизоотичното огнище;         

7. забраняват провеждането на масови мероприятия в населените места, на чиято 
територия е констатирано епизоотичното огнище;      

8. участват в комисиите по чл. 137, ал. 14 от Закона за ветеринарномедицинската 
дейност“. 

 § 2.Настоящите изменения и допълнения към Наредбата влизат в сила от датата 
на приемането им.      

  

 Точка 16 (Шестнадесета) 

85/28.01.2021 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница,  относно 
Учредяване право на ползване на Сдружение „Частен професионален спортен 
колеж“, с ЕИК 130998495,  със седалище и адрес на управление гр. София, ул. 
„Солунска “ № 23 върху самостоятелния обект в сграда  с идентификатор 
68789.607.68.1.9 по кадастралната карта на гр.Дупница, площ 179.48 кв.м  

Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н кмете заповядайте. 
 
Инж. Методи Чимев  - кмет: 
По повод на  изтичащ 10-годишен договор, който е имал частния професионален 

спортен колеж в края на миналата календарна година е входирано заявление за 
продължаване. Това е мотива да бъде внесена докладна. Оттук насетне сте вие колеги. 

 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
За изказване г-н Дангов заповядайте. 
 
Г-н Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ : 
Г-н Чимев аз попитах в началото на сесията в крайна сметка каква е била 

дейността до тоя момент за тия 10 години на въпросния частен професионален спортен 
колеж или каквото и да било там. Спомням си тогава бях общ.съветник, г-н Костадинов 
също беше в мандата на Янев оттогава е договора или се лъжа? 

 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Не съм бил при Янев, не знам за радост или съжаление. Вие тогава сте гласували 

за този колеж. 
/обаждане от място/ 



 
Инж. Методи Чимев  - кмет: 
Въпроса е какво прави? 
Често да ви кажа и аз незнам. Потърсихме информация от РУО от г-жа Мая 

Стойчева аджаба какво се случва? Оказа се, че имайки предвид, че е софийска 
регистрация те се отчитат пред РУО  в София. Това, което аз знам, че тук има на място 
г-жа Стойкова, която се води управител. Че има около 15 студенти, които заплащат 
годишна такса. Частен спортен колеж. 

Това знам. Единствено, което казахте  в началото на сесията целесъобразно ли е . 
като вас разсъждавах, че да дадем един етаж от бившия учителски ми се струва малко 
несериозно. Ако сте обърнали внимание заявлението е входирано септември месец 
миналата година . редуцирано беше на 3 помещения. Явно това е минимално изискване 
като вид помещения за осъществяване на дейност. 

Оттук насетне дали е съобразно или не всеки има право на мнение. 179 км 2 по 4 
лв. зона идеален център наема им ще бъде 720 лв. ако трябва да коментираме дали за 10 
години да го отдаваме всеки има право на мнение. Аз съм длъжен да внеса докладна 
поради изтичащ срок. Моето мнение не е важно, важни сте вие какво ще решите. 

Благодаря. 
 
Г-Н Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н Гущеров процедурно предложение. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ : 
В добрия тон на сесията и тъй като оспорвате кой повече изказвания е направил 

с г-н Дангов явно умората дойде в повече, тъй като докладната е извънредна и не е 
разглеждана на комисия, може би трябва да я допуснеме за разглеждане. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ : 
Г-н Гущеров с влизането на електронната система, вероятно ще отпадне 

изискването  за допуск. Нека ви отговориме допълнително. Нямаме в системата 
възможност да гласуваме допуск, както беше преди. 

Искам да кажа няколко думи. Частен колеж, дали работи или не работи 
удостоверява държавната институция РУО. Тъй като РУО твърди, че работят те 
твърдят, че работят дистанционно силно е раздвоението. Винаги съм бил скептичен да 
се дава безвъзмездно още повече…големия въпрос е дали поддържат тази площ, дали я 
ремонтират. Това е въпроса на който нямам отговор . от друга страна не ми ще да 
спираме нещо, което работи. 

Беха времена когато директорката на този колеж стана директор на вечерната 
гимназия, след това стана експерт в общината тогава колежа имаше дейност. Сега 
точно каква му е дейността…но ако хората от колежа успеят да се стегнат и да 
привлекат повече студенти може да развия и по-сериозна дейност. 

От тази гледна точка ще подкрепя докладната. Ще призова и колегите от моята 
група да я подкрепат. Ако констатираме и това е работа на администрацията, че  не се 
извършва дейност трайно нещо не пречи да бъде променено. 

Благодаря. 
 
Инж. Методи Чимев  - кмет: 
Там дейност се извършва два пъти в годината, когато явно се провеждат изпити. 
През останалото време не присъстват. 
 



Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ : 
Г-н Дангов. 
 
Г-н Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ : 
Ако стане нещо в тези помещения кой ще бъде отговорен. Със сигурност вие. 
 
Инж. Методи Чимев  - кмет: 
Ползвателя. 
 
Г-н Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ : 
Дано не става пожар. Има ли СОД тази система, нещо да не им изчезне. Кмета да 

не е виновен. 
Задавам практични въпроси не се правя на интересен. Поканете ги тези хора ако 

имат някакво намерение сериозно да го развиват, да го развиват. Ако не  събираме се 
намираме друго предназначение и т.н. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ : 
Благодаря. 
Г-н Хаздай за изказване. 
 
Г-н Леонид Йосифов Хаздай /ПП „Глас народен“/ : 
Уважаеми колеги. 
Позволявам си да взема думата, въпреки че няма да участвам в листи. 
Въпроса ми е към юристите възможно ли е в договора, който предстои да се 

подпише да се включи клауза в която, заради това че е безвъзмездно предоставянето 
при наличие на финансов интерес той може да бъде разтрогнат. При наличие на друг 
наемател, който желае да заплаща. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ : 
Благодаря. 
Не знам кой юрист може…. 
 
Адв. Милен Попов – юрист на ОбС: 
Въпроса за прекратяване на договора се урежда в самия договор. В ЗОС няма 

конкретни основания за прекратяване на договор за учредено право на ползване.  
В договора ако се предвидят такива условия той може да бъде прекратяван при 

наличие на всички предпоставки упоменати в договора. 
Така, че това е въпрос на договаряне в самия договор. Ние договора не го 

приемаме. Само ОбС предоставя и учредява такова право на ползване. Конкретните 
условия ще бъдат конкретизирани при подписването на договора. 

 
Инж. Методи Чимев  - кмет: 
Позволявам си да взема думата. 
Тогава като предложение да влезе в т.4 на докладната и при изготвяне на 

договора да бъде вписана. 
Има логика… 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ : 
Благодаря. 
Няма други заявки. … 



 
Адв. Милен Попов – юрист на ОбС: 
Всички основания в договора, които са основание на неговото прекратяване в 

момента не може да ги изброим. Реално вие ще кажете едно от основанията…това 
което сега в момента. 

Това кмета ще включи в договора, но той може да включи  и други основания за 
неговото прекратяване, при нарушаването на които от страна на ползвателя договора да 
може да бъде прекратяван. В момента може да не изчерпим всички основания. 

……с предизвестие се прекратява договор за наем. Договора за учредено право 
на ползване има вещно действие, той се вписва в Районния съд. Малко е по-различна 
ситуацията. 

Всички основания трябва изчерпателно да посочим в този договор. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ : 
Благодаря колеги. 
Желаете ли да направите конкретно предложение г-н Хаздай в решението на 

докладната. Трябва да го дадете да го запишеме в системата и да го подложиме на 
гласуване. 

То така или иначе ще бъде включено в договора. 
Запишете каквото желаете тогава ще ви изчакаме. 
 
 
Колеги, обявявам 10 минути почивка. 
 
 
 
Председателят на заседанието даде 10 минути прекъсване на заседанието.  

Прекъсване на заседанието от 14:29 до 14:39  

Проверката на кворума в 14:39 показа присъствие на 24 общински 
съветници от общо 33.  

Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ : 
Моля г-н Хаздай да прочетете отново предложението за промяна в докладната. 

До го прочета ли? Добре. 
Предложението на г-н Хаздай е : 
Създава нова т.4 със следното съдържание:  
Т.4 Общински съвет Дупница възлага на кмета на община Дупница да 

включи изрична клауза в договора за учредяване право на ползване предвиждаща 
възможност за неговото прекратяване едностранно от Община Дупница с шест 
месечно предизвестие. 

Не виждам желаещи за изказване. 
Колеги, гласуваме допълнението предложено от колегата. 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 23, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 0  
приема се предложението. 

1. Александър Димитров Анин: За 



2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Валентина Василева Караганова: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Вергил Георгиев Кацов: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Градевски: За 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: За 
12. Емил Димитров Гущеров: За 
13. Емилия Райчова Кузманова: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Миглена Йорданова Вельова: За 
22. Първан Ангелов Дангов: Против 
23. Станислав Христов Павлов: За 
24. Тодор Димитров Василев: За 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 24, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 0  
Общо гласували: "Броя" 

За 24 

Против 1 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Венелин Петков Иванов: За 
6. Венелин Раймонд Коларов: За 
7. Вергил Георгиев Кацов: За 
8. Виолета Генчева Инкьова: За 
9. Георги Василев Градевски: За 
10. Георги Василев Наумов: За 
11. Георги Красимиров Градевски: За 
12. Димитър Василев Крекманов: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Емилия Райчова Кузманова: За 
15. Ивайло Валериев Петров: За 



16. Иван Методиев Танев: За 
17. Йонко Йорданов Гергов: За 
18. Йордан Крумов Йорданов: За 
19. Костадин Крумов Костадинов: За 
20. Костадин Михайлов Севдин: За 
21. Леонид Йосифов Хаздай: За 
22. Миглена Йорданова Вельова: За 
23. Първан Ангелов Дангов: Против 
24. Станислав Христов Павлов: За 
25. Тодор Димитров Василев: За 

 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал. 1, т.8 и т.12, във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация и чл. 39, ал.4 от Закона за общинската 
собственост и чл. 61, ал.2 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество /приета с Решение № 8/31.01.2008 г. на 
Общински съвет Дупница/, ОбС прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

№  16 

1.  Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане 
с имотите общинска собственост в Община Дупница за 2021 год. в част ІІІ, т.З: “Имоти, 
които Община Дупница има намерение да предостави за ползване“, със следния имот: 
Самостоятелен обект в сграда с идентификатор 68789.607.68.1.9 /землище шестдесет и 
осем хиляди седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район шестстотин и седем, 
имот шестдесет и осем, сграда едно, обект девета/ по кадастралната карта и 
кадастралните регистри на гр.Дупница, община Дупница, област Кюстендил, одобрени 
със Заповед №300-5-56 от 30.07.2004 на Изпълнителния директор на Агенция по 
геодезия, картография и кадастър, последно изменение на кадастралната карта и 
кадастралните регистри, засягащо самостоятелния обект е със Заповед № кд-14-10-
4/03.01.2014 год. на Началник на Служба по геодезия, картография и кадастър - 
Кюстендил, с адрес на  имот: гр.Дупница, улица “Никола Лазарков” №1 /едно/, етаж: 3 
/три/,  самостоятелен обект се намира на етаж № 3 /три/ в сграда с идентификатор 
68789.607.68.1 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и девет, 
кадастрален район шестстотин и седем, имот шестдесет и осем, сграда едно/ с 
предназначение: Сграда за образование, сградата е разположена в поземлен имот с 
идентификатор с идентификатор 68789.607.68 /землище шестдесет и осем хиляди 
седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район шестстотин и седем, имот шестдесет 
и осем/, с предназначение на самостоятелния обект: За учебна дейност, брой нива на 
обекта: 1 /едно/, с площ: 179, 78 кв.м /сто седемдесет и девет цяло седемдесет и осем 
стотни квадратни метра/ 

2.Общински съвет Дупница взема решение за учредяване право на ползване 
върху самостоятелен обект в сграда с идентификатор 68789.607.68.1.9 /землище 
шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район 



шестстотин и седем, имот шестдесет и осем, сграда едно, обект девет/ по кадастралната 
карта и кадастралните регистри на гр.Дупница, община Дупница, област Кюстендил, 
одобрени със Заповед №300-5-56 от 30.07.2004 на Изпълнителния директор на Агенция 
по геодезия, картография и кадастър, последно изменение на кадастралната карта и 
кадастралните регистри, засягащо самостоятелния обект е със Заповед № кд-14-10-
4/03.01.2014 год. на Началник на Служба по геодезия, картография и кадастър - 
Кюстендил, с адрес на  имот: гр.Дупница, улица “Никола Лазарков” №1 /едно/, етаж: 3 
/три/,  самостоятелен обект се намира на етаж № 3 /три/ в сграда с идентификатор 
68789.607.68.1 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и девет, 
кадастрален район шестстотин и седем, имот шестдесет и осем, сграда едно/ с 
предназначение: Сграда за образование, сградата е разположена в поземлен имот с 
идентификатор с идентификатор 68789.607.68 /землище шестдесет и осем хиляди 
седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район шестстотин и седем, имот шестдесет 
и осем/, с предназначение на самостоятелния обект: За учебна дейност, брой нива на 
обекта: 1 /едно/, с площ: 179, 78 кв.м /сто седемдесет и девет цяло седемдесет и осем 
стотни квадратни метра/ -  частна общинска собственост по АОС № 1652/22.02.2008 г., 
на Сдружение „Частен професионален спортен колеж“, ЕИК 130998495, със 
седалище и адрес на управление гр. София, ул. „Солунска “ № 23, представлявано 
от проф. Светослав Любомиров Иванов – Президент, за осъществяване дейността на 
сдружението  с право на ползване за срок от 10 години. 

3. Общински съвет Дупница упълномощава Кмета на Община Дупница да 
сключи договор за учредяване на безвъзмездно право на ползване върху описания по – 
горе  самостоятелен обект и  при условията на точка 2 от настоящото решение. 

4. Общински съвет Дупница възлага на кмета на община Дупница да включи 
изрична клауза в договора за учредяване право на ползване предвиждаща възможност 
за неговото прекратяване едностранно от Община Дупница с шест месечно 
предизвестие. 

  

Точка 17 (Седемнадесета) 

89/28.01.2021 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община 
Дупница,  относноУпълномощаване на представител на Община Дупница за 
участие в извънредното заседание, насрочено за 14.04.2021 г. от 13,00 ч., на общото 
събрание на Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от 
„Кюстендилска вода“ЕООД, гр.Кюстендил и определяне на позицията и мандата 
по решенията, посочени в дневния ред  

Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ : 
Колеги, знаете, че когато се провежда общо събрание в договора на асоциацията 

е посочено, че ОбС упълномощава представителя кмета на общината, затова как да 
гласува по предложения дневен ред. 

Дневния ред го има на сайта на асоциацията. В проекта за решение вие виждате 
и това, което е предложение към кмета как да гласува по различните точки. 

Виждате това, което ние упълномощаваме да гласува. 



Следва да определиме ако кмета е възпрепятстван кой да бъде представител на 
община Дупница в случай на невъзможност на кмета да участва лично в Общото 
събрание на асоциацията. 

Малко уточнение.  До там едва ли ще се стигне. Вероятно тогава ще бъде 
сесията на ОбС и разглеждане на бюджета. Същевременно заседанието на асациацията 
ще бъде електронно т.е. кмета не би трябвало да има причина. Но ние трябва да 
попълниме такъв представител. 

Имате думата за предложения. 
Предложението е :  
Да се допълни т. 3 Костадин Крумов Костадинов - Председател на ОбС 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 25, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  
Приема се предложението. 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Венелин Петков Иванов: За 
6. Венелин Раймонд Коларов: За 
7. Вергил Георгиев Кацов: За 
8. Виолета Генчева Инкьова: За 
9. Георги Василев Градевски: За 
10. Георги Василев Наумов: За 
11. Георги Красимиров Градевски: За 
12. Димитър Василев Крекманов: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Емилия Райчова Кузманова: За 
15. Ивайло Валериев Петров: За 
16. Иван Методиев Танев: За 
17. Йонко Йорданов Гергов: За 
18. Йордан Крумов Йорданов: За 
19. Костадин Крумов Костадинов: За 
20. Костадин Михайлов Севдин: За 
21. Леонид Йосифов Хаздай: За 
22. Миглена Йорданова Вельова: За 
23. Първан Ангелов Дангов: За 
24. Станислав Христов Павлов: За 
25. Тодор Димитров Василев: За 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 22, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  
Общо гласували: "Броя" 

За 22 



Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Венелин Петков Иванов: За 
6. Венелин Раймонд Коларов: За 
7. Вергил Георгиев Кацов: За 
8. Виолета Генчева Инкьова: За 
9. Георги Василев Градевски: За 
10. Георги Василев Наумов: За 
11. Георги Красимиров Градевски: За 
12. Димитър Василев Крекманов: За 
13. Емилия Райчова Кузманова: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Костадин Крумов Костадинов: За 
17. Костадин Михайлов Севдин: За 
18. Леонид Йосифов Хаздай: За 
19. Миглена Йорданова Вельова: За 
20. Първан Ангелов Дангов: За 
21. Станислав Христов Павлов: За 
22. Тодор Димитров Василев: За 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.2 от ЗМСМА, във връзка с чл. 21, ал. 1. т. 15 и т.23 от ЗМСМА, чл. 198 
е,  ал. 3 и 5 от Закона за водите, чл.5, ал.5 и ал.6 от Правилника за организация и 
дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация и във вр. с Покана за 
свикване на редовно ОС с изх.№ 08-00-1/26.01.2021 г. от председателя на 
„Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от „Кюстендилска 
вода“ЕООД, гр.Кюстендил, ОбС прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

№  17 

1. Определя   инж.Методи Христов Чимев -
  кмет   на   община   Дупница      за представител на община Дупница в насрочено за 
26.02.2021 г. /с резервна дата 12.03.2021 г./ Общо събрание на 
Асоциацията  по  водоснабдяване  и   канализация   на обособената територия, 
обслужвана от „Кюстендилска вода“ЕООД, гр.Кюстендил 

2. Определя позицията на определения по т.1 представител при вземане на 
решенията 
на  Общото   събрание  на  „Асоциацията  по   водоснабдяване   и   канализация   на 
обособената територия, обслужвана от „Кюстендилска вода“ ЕООД, гр.Кюстендил, 
съгласно обявения дневен ред, както следва: 



 2.  1. по т.1 -   Приемане на отчет за дейността  на Асоциация по В и К- 
Кюстендил на обособената територия, обслужвана от „Кюстендилска вода“ ЕООД, гр. 
Кюстендил за 2020 г. - ЗА. 

2.2. по т. 2 - Приемане отчет за изпълнение на бюджета на Асоциация по В и К 
на обособената територия, обслужвана от „Кюстендилска вода“ ЕООД, гр.Кюстендил 
за 2020г. - ЗА. 

2.3. по   т. 3 - Приемане на годишен финансов отчет /ГФО/ на Асоциация по В 
и К на обособената територия, обслужвана от „Кюстендилска вода“ ЕООД, 
гр.Кюстендил за 2020г.  - ЗА  

2.4. по   т. 4 - Приемане на бюджет на Асоциация по В и К на обособената 
територия, обслужвана от „Кюстендилска вода“ ЕООД, гр.Кюстендил за 2021 г. - ЗА 

2.5. по   т. 5 - Други – дава съгласие да гласува, както намери за 
добре,съобразно вътрешните си убеждения и в интерес на Община Дупница 

 
3.Общински съвет-Дупница определя инж. Костадин Крумов Костадинов – 

Председател на Общински съвет Дупница за представител на община Дупница в 
насрочено за 26.02.2021 г. /с резервна дата 12.03.2021 г./ Общо събрание на 
Асоциацията  по  водоснабдяване  и   канализация   на обособената територия, 
обслужвана от „Кюстендилска вода“ЕООД, гр.Кюстендил, в случай на невъзможност 
на Кмета на община Дупница да участва лично в Общото събрание на Асоциацията, 
съобразено с гласуваните позиции по предложения дневен ред. 
   

 Поради изчерпване на дневния ред в 14:46 часа, председателят закри 1 заседание 
на ОбС. 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОБС:............................................................................ 

/инж. Костадин Костадинов/ 

 

ПРОТОКОЛИСТИ:............................................................................ 

1. /Вяра Бързачка - главен специалист "ООбС"/ 

 

............................................................................ 

2. /инж. Татяна Инджева - старши специалист "ООбС"/ 

 

 



 

 


